
ROZBÓJ W CHRZANIE

Dusił adoratora swojej dziewczyny
► KOŚCIÓŁ

CIEPŁY
KONFESJONAŁ,
PODGRZEWANE
ŁAWKI

> s. 17

Najmniejszy pies na świecie 
poleci do Anglii. Za ile?

► JARACZEW O

N a jm n ie js z y  p ie s  n a  ś w ie c ie  je s t  ju ż  w ię k s z y  o d  b u te lk i  la k ie ru  d o  p a z n o k c i

KTO KUPI MEYSI? ILU LUDZI OBEJRZAŁO JUŻ NASZ FILMIK 0 MINIATUROWYM PSIE W INTERNECIE? ► s.3m

CZYTNIK LINII 
PAPILARNYCH 
W PRZEDSZKOLU

>  S. 1 0

► JARO CIN

KTO DONOSI 
NA BURMISTRZA?

► KO TLIN

RADNY WYRZUCI 
ZNAK DROGOWY

>  s. 14

► ŻERKÓ W

Dla wielu rodzin 
to bodzie dramat

SOŁECKI
KONCERT ŻYCZEŃ

> s. 10

► N O W E  M IA S T O

H N ow e op ła ty  za  śm ieci u sta liła  R a d a  M iejska w  Jaroc in ie . Z a c z n ą  obow iązyw ać od  lipca p rzyszłego  roku. 
- Przyjęcie tej uchwały, w przypadku wielu rodzin, to będzie dram a t - p o d su m o w ał R a jm u n d  B anaszyński, p rze 
w odn iczący  k lubu  radnych  Z J. jakie będą opłaty? ►s- 13

WÓJT MA 

DENTYSTĘ, SESJA 
PRZEŁOŻONA

>  s. 6

i igr

KALENDARZ NA MIKOŁAJA
W przyszłym tygodniu razem z „Gazetą Jarocińską” 

otrzymasz za darmo kalendarz na 2 0 1 3  rok
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ZA TYDZIEŃ: P r z e c z y ta s z  o  m ło d y c h ,  n ie z w y k le  z d o ln y c h  a r t y s t a c h  z  n a s z e g o  t e r e n u ,  k t ó r y c h  z d ję c ia  z d o b i ą k a l e n d a r z



2  ||G A Z E T A  JA R O C IŃ S K A  4 8  (1 1 5 5 )  3 0  lis top a d a  2 0 1 2

w w w .ja ro c in s k a .p l

QC
O
ł—

<

t u
(X
Ul«■■■■
i

o

i

co
'O
ccrsj

Z a  ś m ie c i m u s i p ła c ić  k a ż d y
K to by się spodziew ał (oczywiście oprócz 

neapolitańskiej m afii), że śm ieci m o g ą  w zbu
d z a ć  aż  ty le  k o n tro w e rs ji  i n ie z d ro w y c h  
em ocji?  P o  p rzy jęciu  p rzez  ra d n y ch  staw ek 
z a  w yw óz o d p a d ó w  ro z g o rz a ła  d y sk u sja . 
Je d n i m ów ią: nie je s t  n a jd ro że j i w  końcu  
będ zie  p o rząd ek , inn i k rzyczą, że  to  sk a n 
d a l, łu p ie n ie  o b y w a te li p rz e z  s a m o rz ą d , 
n ie rz e te ln e  w y liczen ia . K to  m a  rację?  Po 
tro c h u  każdy. J e d n a k  j a  m am  w rażen ie , że 
u c h w alo n e  p rzez  ra d ę  staw ki n ie w y sta rczą  
n a  z ab ezp ieczen ie  p o trze b  teg o  sek to ra  g o 
sp o d ark i kom unalne j w  gm inie. A to  n ie jes t 
zby t d o b ra  p ro g n o z a .

N a  czym  opieram  swe podejrzenia? O tóż, 
w yczytałem , że śc iągalność tego  typu  dan iny  
oscy lu je  w okół 80% . A ż je d n a  p ią ta  o só b

objętych takim  p o datk iem  uchyla  się o d  jeg o  
p łacenia. Po drugie, d o  wyliczeń jarocińsk ich  
s taw ek  p rz y ję to  liczbę  w szy stk ich  m ie sz 
kań có w  gm iny, a  to , ja k  tw ie rd z ą  fachow cy, 
za łożen ie  b łędne , b o  n ie uw zg lędn iające  tak  
zw anej m igracji. O t, k toś w yjechał n a  stud ia, 
in n y  z a ra b ia  p ien ią d ze  z a  g ra n ic ą  a lb o  nie 
w ym eldow ał się je szcze  z p o b y tu  s ta łego .

N o w a u s ta w a  z  c a łą  p e w n o śc ią  w płynie 
n a  p o p ra w ę  s ta n u  ś ro d o w isk a . P o w in n y  
zn iknąć  dzikie w ysypiska śm ieci. To n ieste ty  
kosztu je  w  konsekw encji w szystk ich  obyw a
teli, a  ci, m am  w rażen ie , w cale  tak  chę tn ie  
n ie  c h cą  z a  to  p łac ić . N a  d o d a te k , w  w ielu 
w yp ad k ach , n o rm a ln ie  n ie  m a ją  n a  to  p ie 
niędzy. S p raw a  je s t  p o w a ż n a  i s ta ram y  się 
o  tym  in fo rm o w ać  o b sze rn ie  w  „G azec ie” .

W ydaje się, że  system  o p ła t liczo n y  p e r  
capita  n ie  je s t  spraw iedliw y. P rzecież  d z iec 
ko n ie  w y tw arza  tyle o d p ad ó w , co  człow iek 
d o ro sły , a  ci co  m a ją  m n ie jsze  d o c h o d y , 
w y tw a rza ją  ich  m n ie j. U s ta w o d a w c a  d a ł 
przecież m ożliw ość innego naliczan ia  stawek 
za  w yw óz śm ieci. N a  p rzy k ład  w  za leżn o śc i 
o d  ilości w o d y  zużyw anej w  g o sp o d a rs tw ie  
dom ow ym . M o że  to  byłoby spraw iedliw sze?

Ż y jem y  w  p a ń s tw ie  d e m o k ra ty c z n y m  

i w szyscy  ci, k tó ry m  u ch w ała  ra d y  m iejskiej 
się n ie p o d o b a  i u z n a ją , że  n a ru sz a  ich  in 
teres praw ny, m o g ą  j ą  zaskarżyć, a  n ie tylko 
jęczeć , że  im  się n o w a  d a n in a  n ie p o d o b a .

N ie zm ien ia  to  jed n a k  faktu, że z a  śm ieci 
m u si p łac ić  każdy.

P IO T R  P IO T R O W IC Z

SONDA ► KOGO UWAŻASZ ZA NAJLEPSZEGO BURMISTRZA JAROCINA?

IN T E R N A U C I K O M E N T U JĄ
o b se rw a to r m iasta: Tylko PAWLICKI odniósł sukces, 
reszta to statyści. Tylko PAWLICKI się nie bal podejmo
wać decyzji, szedł do przodu. Tylko PAWLICKI zbudował 
to miasto!
MM: Za Michalaka budowało sie jedna drogę na rok i 
Stachu sie na nim wzoruje, uwstecznia Jarocin do sytuacji 
sprzed 10 lat!!!!!!!!!!!!!!!!! To prawdziwy koszmar ....i 
on niby miał „załatwić” obwodnice?!
Lolek: Teraz cofamy sie w  czasie! Wszystko co zostało 
zbudowane nie dość, że Franciszek nie umie utrzymać 
to jeszcze rozwala i to w  pół roku!
s s s s s s s s :  N a j g o r s z y m
burm istrzem  był,zdecydowani e:Paweł la ch ow sk i.: 
N a jle p s z y m  B U R M IS T R Z E M ,JE S  T ;S t a n is ła w  
M A R TU ZA LS K I. Po w s ze  cza sy. Je s t pyta n ie , to 
odpowiadam.
pra w da  boli: W ystarczy przyłożyć ucho na mieście, 
mieszkańcy wstydzą sie kiedy Burmistrz nie umie złożyć • 
zdania,nie umie przeczytać tego co ma napisane,z wywia

dami też są spore problemy...... jaka edukacja taki efekt
ca rlo s: Pawlicki to był taki burm istrz że czego by się
nie dotknął zamieniał wszystko w  jak to m ówią.... w
złoto.!!!!!!!
hop: Jeśli jest niepewny los, to za kadencji Stacha 
faktycznie nikt nie pomoże, bo on nawet nie zna nazwiska 
ministra z którym rozmawia to o czym m ytu rozmawiamy. 
Przecież to porażka na całej linii
ssssssss: Nie musi znać w szystkich politruków.A ty 
jesteś taka chodząca encyklopedia,że znasz wszystkich. 
Wtaś nie to jest ta NORMALNOŚĆ u STACHA. STACHU 

właśnie potrafi załatwić,prakty cznie każdą sprawą „ludz
ką”^  przeciwieństwie do OPALONEGO........na.Tak było
jak był WIELKIM STAROSTĄ,, jak byt przewodniczącym 
Rady Miejskiej,tak jest i teraz,gdy jest WIELKIM BUR
MISTRZEM, w  tak ciężkich „czasach”,jak obecnie.To 
właśnie,ta jego normalność; to powoduje,że dużo ludzi 
go nienawidzi.

Z a c h o w a n o  o ry g in a ln ą  p is o w n ię

--------------------------------------------------------------------------------------------------------  O G Ł O S Z E N I E  --------------------------------------------------------------------------------------------------------

S z a n o w n i P a ń s tw o  w  z w ią z k u  z  u k a z a n ie m  s ię  

w y w ia d u  „ W  p o lity c e  n ie  m a  p r z y ja c ió ł”  w  o s ta tn im  
n u m e rz e  „ Ż y c ia  J a ro c in a ”  i  w  z w ią z k u  z  w ie lo m a  

k o n tro w e rs ja m i w o k ó ł s łó w , ja k ie  ta m  w y p o w ie d z ia 

łe m , p ra g n ę  P a ń s tw u  w y ja ś n ić  p r a w d z iw y  sens ty c h  

s tw ie rd ze ń . Jestem  p rz e k o n a n y , iż  w ie le  k o n tro w e rs ji 

w y n ik a  z  b łę d n e g o  o d c z y ta n ia  m o ic h  p ra w d z iw y c h  

in te n c j i ,  ja k ie  c h c ia łe m  P a ń s tw u  p rz e ka za ć .

P rze d e  w s z y s tk im  c h c ia łe m  w s z y s tk im  o p o w ie 

d z ie ć  h is to r ię  o s ta tn ic h  zd a rze ń , d o  ja k ic h  d o c h o d z i

ło  w  o s ta tn im  cza s ie  w  s a m o rz ą d z ie  p o w ia to w y m . 

O p o w ie d z ia łe m  to  w  spo sób , w  j a k i  to  ja  o s o b iś c ie  

w id z ia łe m  i  o s o b iś c ie  o d e b ra łe m . C h c ia łe m  ró w n ie ż , 

a m o ż e  p rz e d e  w s z y s tk im  s p ro s to w a ć  in fo rm a c je  

o  m o im  r z e k o m y m  o b ję c iu  f u n k c j i  w  Z a rz ą d z ie  

P o w ia tu .

D u ż a  czę ś ć  w y w ia d u  p o ś w ię c o n a  je s t  m o im  

ro z m y ś la n io m  na d  s p o s o b e m  fu n k c jo n o w a n ia  p o 

s z c z e g ó ln y c h  ra d n y c h  w  sa m o rzą d z ie  c z y  w rę c z  n ad  

s a m y m  fu n k c jo n o w a n ie m  s a m o rzą d u  lo k a ln e g o .

W  w y w ia d z ie  s tw ie rd z iłe m , iż  b łę d e m  b y ło  o p o 

w ie d z e n ie  s ię  p o  je d n e j ze s tro n  p o lity c z n e j scen y  

w  ja ro c iń s k im  s a m o rz ą d z ie  w  tra k c ie  o s ta tn ic h  w y 

b o ró w . In te n c ją  te j w y p o w ie d z i b y ło  p rz e k a z a n ie  

P a ń s tw u  s u g e s tii,  iż  o p o w ie d z e n ie  s ię  w  ta k  sp o 

la ry z o w a n y m , p o d z ie lo n y m  s a m o rz ą d z ie , ja k im  są 

s a m o rz ą d y  fu n k c jo n u ją c e  w  J a ro c in ie ,  p o w o d u je  

w  k o n s e k w e n c ji p e w n e  tru d n o ś c i w  d a ls z y m  d z ia ła n iu  

k a ż d e g o  z  nas. O p o w ie d z e n ie  s ię  p o  je d n e j ze  s tro n  

p rz e k re ś la  w ła ś c iw ie  m o ż liw o ś ć  w s p ó łp ra c y  z  d n ig ą  

s tro n ą  p o lity c z n e j sceny. M o ja  w y p o w ie d ź  n ie  m ia ła  

n ic  w s p ó ln e g o  z  o d e b ra n ie m  p o p a rc ia  d la  o b e cn e g o  

B u rm is t r z a  J a ro c in a , p o p a rc ia , ja k ie g o  u d z ie l i łe m  

p o d cza s  o s ta tn ic h  w y b o ró w . N a d a l w s p ie ra m  P ana 

B u rm is t rz a  w  je g o  d z ia ła n ia c h  i będę w s p ie ra ł d a le j. 

N ie  ta k  d a w n o  te m u  a r ty k u łe m  „ N ie  k a ż d e m u  c h o d z i 

t y lk o  o  „ s to łe k ”  (z a m ie s z c z o n y  na s tro n ie  w w w .ra d -  

n i - ja ro c in .p l)  s tw ie rd z iłe m  w rę c z , iż  z a lic z a m  P ana 

B u rm is t r z a  d o  g ro n a  s w y c h  p r z y ja c ió ł .  I  ta k  je s t  

n a d a l. P a ra d o k s a ln ie  to  w ła ś n ie  P an  B u rm is t r z  ja k o  

je d e n  z  n ie l ic z n y c h  p r a w id ło w o  o d c z y ta ł in te n c je  

m y c h  s łó w  z a w a r ty c h  w  w y w ia d z ie .  P a n ie  B u r m i

s trzu , p ra w d z iw a  p rz y ja ź n i to  ta ka , k tó ra  w y trz y m u je  

ta k ie  p ró b y  ż y c io w e , je s te m  p rz e k o n a n y , że  nasza

to  w y trz y m a ła .  T y m  b a rd z ie j je s te m  s z c z ę ś liw y , iż  

n ie p o ro z u m ie n ie  w y n ik a  t y lk o  i  w y łą c z n ie  ze  z le j 

in te rp re ta c ji  p rz e z  w ie lu  m y c h  in te n c ji .

W ie le  k o n t ro w e r s j i  w z b u d z i ły  te ż  m o je  s ło w a  

„W  ostatnich wyborach uzyskałem najlepszy wynik 
w okręgu w iejskim, W  samej Golinie i Stefanowie 
miałem 481 głosów. To w ielki sukces i w ie lki kredyt 
zaufania jak im  obdarzyli mnie mieszkańcy. Nie moż
na tego zmarnować. Zawsze tym  ludziom służyłem 
i będę służył. Dla nich gotów jestem zrobić wszystko. 
I  nic tu ta j stanowisko PSL nie ma do rzeczy. Żadne 
kalkulacje polityczne nie wezmą góry.”

C a łe  s w o je  p o lity c z n e  ż y c ie  z w ią z a łe m  z  P o l

s k im  S tro n n ic tw e m  L u d o w y m . W  P S L  p e łn ię  w ie le  

z a s z c z y tn y c h  f u n k c j i .  W  s t r o n n ic tw ie  s p o tk a łe m  

w ie lu  w s p a n ia ły c h  lu d z i.  W  s w y m  ż y c iu  w ie le  zasad 

w y n io s łe m  z  zasad o b o w ią z u ją c y c h  P S L . T o  w ła ś n ie  

o d  P S L  i o d  lu d z i,  k tó r y c h  ta m  s p o tk a łe m , u c z y łe m  

s ię  p o s z a n o w a n ia  d ru g ie g o  c z ło w ie k a ,  to  w ła ś n ie  

ta m  n a u c z y łe m  s ię, iż  „ C z ło w ie k  je s t  n a jw a ż n ie js z y ” . 

Z a s a d y , k t ó r y m i  s ię  k ie ru ję  w  ż y c iu  p r y w a tn y m ,  

z a w o d o w y m , a  p rz e d e  w s z y s tk im  w  ż y c iu  sa m o 

rz ą d o w y m  i  s p o łe c z n y m  w y n ik a ją  w  d u ż e j m ie rz e  

z  zasad, k tó re  w y n io s łe m  o d  W a s  d ro g ie  K o le ż a n k i 

i  d ro d z y  K o le d z y .  I  ta k a  b y ła  in te n c ja  m o je j w y p o 

w ie d z i,  iż  w  s łu ż b ie  lu d z io m  n ic  s ta n o w is k o  p a r t i i  

n ie  m a  d o  rz e c z y . P rz e c ie ż  is to ta  n a sze j P a r t i i  sam a 

w  so b ie  je s t  ta ka , a b y  lu d z io m  s łu ż y ć  p o n a d  w s z y s t

k o , n ie  z w a ż a ją c  na  żad ne  tru d n o ś c i.  O c z y w iś c ie  są 

d e c y z je ,  k tó r e  w y m a g a ją  z g o d y  g r e m ió w  p a r t y j 

n y c h , a le  d o  ta k ic h  z a w sze  s ię  s to s o w a łe m  i  ty c h  

za w sze  p rz e s trz e g a łe m . N ie fo r tu n n y m  je s t  ró w n ie ż  

s tw ie rd z e n ie , iż  b ę d ę  w s p ie ra ł m ą d re  d e c y z je  P ana 

S ta ro s ty . O c z y w iś c ie  c h o d z i tu ta j o  m ą d re  d e c y z je  

c a łe g o  s a m o rz ą d u  p o w ia to w e g o ,  k tó re g o  S ta ro s ta  

je s t  t y lk o  je d n y m  z  e le m e n tó w .

J e ż e li k to ś  z  P a ń s tw a  p o c z u ł s ię  d o tk n ię ty  m o 

im i  s tw ie rd z e n ia m i,  p rz e k o n a n y  je s te m , iż  w y n ik a ją  

o n e  ty lk o  ze  z łe j in te rp re ta c ji  m y c h  s łó w , to  b a rd z o  

p rz e p ra s z a m  i  p ro s z ę  o  w y b a c z e n ie .

Z poważaniem  

Karol M atuszak

Prezes Zarządu M iejsko-Gminnego PSL w  Jarocinie 

Radny Rady Powiatu

P L O T K I

SOŁTYS
JUŻ NIE BĘDZIE
SKARŻYŁ

R adn i z ko m is ji o ś w ia ty  w iz y to w a li 
sa le  w ie js k ie  w  g m in ie  Ja racze w o . 
W  N oskow ie  so ttys  p rzyg o to w a ł d la  
n ich  ka w ę  i s łodycze . Z a p ros ił n aw e t 
d z ie n n ika rza  „G a ze ty " , k tó ry  je d n a k  
p ró b o w a ł się „w y k rę c ić " . -  N o  chodź, 
co b ęd z ie s z  z N oskow a  u c ie k a ! - za
c h ę ca ł S te fan  P aw lak . -  Z n o w u  m u  
n a s k a rż y s z  i  b ę d z ie  m u s ia !  p is a ć  
- za u w a ż y ł p rze w o d n iczą cy  Tom asz 
T w a rd o w s k i. -  N ic  w ię c e j m u  n ie  
p o w ie m  - o d p a r ł s ta n o w czo  S te fan  
P aw lak.

OSAMOTNIONY GOŚĆ 
KAŹMIERCZAK

R obert K aźm ierczak, p rzew odn iczący 
Rady M ie jsk ie j w  Ja roc in ie , gośc inn ie  
u cz e s tn ic z y ł w  p o s ie d zen iu  ko m is ji 
ro zw o ju , k tó re  pośw ięcone  b y ło  no 
w y m  s ta w ko m  za ś m ie c i. B yty  w ic e 
b u rm is trz  p rz o d o w a ł w  z a d a w a n iu  
pytań  i p rzedstaw ian iu  w łasnych  kon
ce pc ji. U rzęd n icy  z b u rm is trze m  S ta 
n is ła w e m  M a rtu za lsk im  n a jw yraźn ie j 
n ie  p rz y jm o w a li jego  a rg u m e n ta c ji. 
W  końcu zrezygnow any K aźm ie rczak 
s k o n s ta to w a ł: - K ie d y ś  w e z m ę  o d  
p a n i A s i n a g ra n ie  i  b ęd ę  sp raw dza !, 
cz y  sa m  s ie b ie  ro z u m ie m , bo  tu ta j  
je s te m ...
- O sa m o tn io n y  - p o d p o w ie d z ia ł w i
c e b u rm is trz  M ik o ła j Kostka.

M AMY NIE INTERESOWAĆ SIĘ 
SPÓŹNIENIAMI

2  godziny i 4 5  m in u t spóźniła  się na po
s iedzenie kom is ji ośw ia ty  radna M arze
na M icha lak-P iękna (p ierw sza z praw ej)
- J a k  p a n  c h c e  to  n a p is a ć , to  p roszę  
te ż  n a p is a ć , że  b y ta m  z u c z n ia m i na  
k o n k u rs ie  i  je s te m  u s p ra w ie d liw io n a
- zapro tes tow a ła  radna SLD. U żyw a jąc  
różnych a rgum en tów  prosiła, byśm y nie 
in te re so w a li s ię  ty m , o  k tó re j p rzych o 
dz i na obrady.

BURMISTRZ DYMIŁ 
W  GABINECIE 
PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY?

D ym  i sw ąd  p ap ie rosó w  to w a rz y s z y ł 
sp o tka n iu  ra dn ych  z b u rm is trz e m  
S ta n is ła w e m  M a rtu z a ls k im , ja k ie  
o d b y ło  s ię  w  g a b in ec ie  p rz e w o d n i
czącego R ady M ie jsk ie j w  Ja roc in ie . 
W szystko  w  tra k c iś  p rz e rw y  p o d 
czas w lo k ą c y c h  s ię  ob ra d  k o m is ji 
ro zw o ju . O bs ługa  ra tusza  szcze ln ie  
b ro n iła  dostępu  do  p oko ju , w  k tó 
ry m  o d b y w a ła  s ię  na rada . Po w y j
śc iu  okaza ło  s ię , że w  gab in ec ie  
k toś  p a li ł pap ierosy. Kto? R adn i n ie  
b y li ro z m o w n i, b u rm is trz  też . R ąb
ka ta je m n ic y  u c h y li ł o be cn y  lo k a to r 
b iu ra . -  To n ie  ja ,  to  p a n  b u rm is trz  
- o d p a ro w a ł R obe rt K a źm ie rczak. 
A  naszem u  d z ie n n ik a rz o w i d z iw 
nym  tra fe m  w y p a ro w a ły  zd jęc ia  
z a pa ra tu . M oże to  w p ły w  d y m u , 
a m oże obsług i?

http://www.jarocinska.pl
http://www.rad-ni-jarocin.pl
http://www.rad-ni-jarocin.pl
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P O W IA T
► PO W IA T

Opłaca się popierać starostę Sesja
z niepełnym 
programem?

3  Ż a d e n  s ta r o s ta  ja ro c iń s k i  n ie  m ia ł  ta k ie g o  p o p a rc ia  ra d y  p o w ia tu  ja k  M ik o ła j 

S z y m c z a k . W  p a ź d z ie rn ik u  m u re m  s ta n ę ła  z a  n im  o p o z y c ja ,  k tó r a  g ło s u ją c  
p rze c iw k o  je g o  o d w o ła n iu ,  u t r z y m a ła  g o  n a  s ta n o w is k u .

Teraz k lub „D ziesięc iu ” - d a w n a  
Z iem ia Jarocińska, p o dp isa ł dek la ra 
cję po p arc ia  d la  M ikołaja  Szym czaka 
d o  k o ńca  kadencji (2 la ta ). W ynika 
z tego , że o b ecn y  w ło d a rz  p o w ia tu  
m a  z a  so b ą  c a łą  radę.

W  najbliższym czasie Mikołaj Szym
czak, zgodnie z zapowiedzią, przedstawi 
zmiany w zarządzie powiatu. Przy okazji 
„ukaran i” m ają  zo stać  buntow nicy  - 
jak  nazyw ano in icjatorów  odw ołan ia

Szym czaka. Ż ad e n  z n ich  nie straci 

jednak  ważnej funkcji w  radzie pow iatu 
- nastąp iąjedyn ie  przesunięcia.

I tak Jarosław  Łukasiewicz z  prze
w odniczącego rady  pow iatu  zostanie 
przewodniczącym komisji oświaty - stra
ci niecałe 340 zł miesięcznie. N ow ym  
przewodniczącym rady zostanie dotych
czasowy wiceprzewodniczący Tomasz 
Kosiński, który zyska ok. 340 zł.

W  zarządzie Jan a  Szczerbania m a

zastąpić Julian Z egar (zyska n a  tym ok. 
340 zł). Szczerbań zostanie wiceprze
wodniczącym komisji oświaty na  miejsce 
K aspra Ekerta i straci najwięcej, bo  p ra 
wie 660 zł miesięcznie. A  Ekert utrzym a 
funkcję wiceprzewodniczącego rady.

Jedynym  radnym  z byłej opozycji, 
k tó ry  coś „ d o stan ie” będzie  p raw d o 
p o d o b n ie  T eodor G robelny, k tó ry  m a  
z a jąć  m ie jsce  J u l ia n a  Z eg a ra , jak o  
p rzew o d n iczący  kom isji rew izyjnej.

KOMENTARZ

Nic sic nie stało?
Je s te śm y  św iad k am i g o r

sząceg o  p rzed staw ien ia  p o li
tycznego w  w ykonaniu radnych 
pow iatow ych. N ajp ierw  g ru p a  
„reform atorów ” n a  czele z  Je 
rzym Wolskim i Jarosław em  Łu- 
kasiewiczem alarm uje opinię p u 
bliczną informacjami o  staroście, 
który kłamie, nie d b a  o  finanse 
sam orządu  i odpow iada  z a  p o 
w ażne nieprawidłowości. Potem  
te oskarżenia jakoś tak się rozmy
w ają. .. A  w  końcu okazuje się, 
że spraw y nie m a. Z a  to  funkcje 
w  sam orządzie nadal są.

S tarosta  i radni „reform ato
rzy” nie zdobyli się n a  udzie le 
nie w yw iadu „G azecie Ja ro c iń 
skiej” , w ięc ch y b a  przym ierze 
„k łam cy” z „ a w a n tu rn ik a m i” 
s ta ło  się faktem .

N ie w iad o m o , gdzie w  tym  
w szystk im  je s t  tzw. opozycja .
I czy zauw ażyła , że p o p ieran ie  
w ład zy  w cale  n ie o z n a c z a  jej 
zdobycia.

A L E K S A N D R A  P IL A R C Z Y K

R ad n y  z  P S L -u  zyska n a  tym  n iecało  
320 zł m iesięcznie.

Z m iany praw dopodobnie  zo stan ą  
przedstaw ione n a  najbliższej sesji rady 
powiatu, k tóra odbędzie się w  czwartek 
29 lis topada  - początek  o  godz. 14.00. 
W stęp n a  salę w  starostw ie p ow ia to 
wym , gdzie odbyw ać się b ę d ą  obrady, 
jes t otwarty.

A N N A  K O N IE C Z N A
a .k o n ie c z n a @ ja ro c in s k a .p l

W  najb liższy  czw artek  - 29 
l is to p a d a  b ę d z ie  o b ra d o w a ła  
R a d a  P o w ia tu  Ja ro c iń sk ie g o . 
W  pro g ram ie  18 punktów . N ie 
m a  w  n im  m o w y  o  z m ia n a c h  
w  zarządzie  pow iatu  i kom isjach 
stałych. Jednak  - jak  wszyscy d o 
noszą, m ają  one nastąpić. D late
go porządek zostanie p raw dopo
d o bn ie  w  d n iu  sesji rozszerzony  
o  dodatkow e punkty. Św iadczyć 

o  tym m oże rów nież m iejsce o b 
rad  - R atusz  zam ien iono  n a  salę 
konferency jną w S tarostw ie  P o 
wiatow ym . Zazwyczaj, kiedy d o 
konyw ano zm ian  personalnych , 
a lb o  p o d e jm o w an o  takie p ró b y
- ja k  w  p rz y p ad k u  o d w o ła n ia  
s ta ro s ty  M ik o ła ja  Szym czaka , 
sesja  o dbyw ała  się w  tak  zw anej 
„ trzy d z ie s tce” . W ta jem n iczen i 
tłu m aczą , że m a  to  zw iązek ze 
sw obodnym  d o stęp em  d o  ró ż 
nych u rząd zeń  w starostw ie  - n a  
przykład  drukarek , k om puterów  
czy kserokopiarek . W  R a tu szu  
też pew nie b y  się o n e  znalazły, 
a le  to  racze j m ie jsk i s p rz ę t  - 
nie pow iatow y. Inn i m ów ią, że 
o b ra d y  n a  „ trzydziestce” m ają  
zn iechęc ić  p o ten c ja ln y ch  w o l
nych słuchaczy do  uczestnictw a, 
pon iew aż sa la  jes t m a ła  i m ieści 
og ran iczo n ą  ilość m iejsc siedzą
cych. Tak czy ow ak  - p o czą tek  
pow iatow ej sesji o  godz . 14.00
- w stęp  wolny.

(ann)

/ komentarze na\

\ ___
'farocinska.pl.

► PRZYPOMINAMY!

W środę koniec telewizji 
analogowej

► JAROCIN

Dworzec PKP za 5 milionów 
z siedzibą straży miejskiej

28 lis to p ad a  n as tąp i w yłącze
nie naziem nej telewizji analogowej 
n a  naszym  terenie . Ó d  śro d y  o d 

b ierać  będzie  m o żn a  tylko sygnał 
cyfrowy. Nie trzeba jed n ak  wym ie
n iać  te lew izorów . Także a n te n y  
w  większości przypadków  p o zosta
n ą  te sam e - w ystarczy  podłączyć  
je d o  zakupionego dekodera (koszt 
100-170 z l), a  ten  p rzy  po m o cy  
tzw. e u ro z łąc z a  p o d p iąć  d o  o d 
b iorn ika.

W yłączen iem  sygnału  a n a lo 
g ow ego  n ie  m u sz ą  p rze jm o w ać  
się osoby, k tó re  m a ją  „kablów kę” 
lub  są  a b o n en tam i p ła tnych  p la t
form  cyfrowych (np. telewizji „n”,

C yfrow ego  P o lsa tu  czy C y fry + ). 
Spokojnie sp ać  m o g ą  też m iesz
kańcy posiadający  najnow sze m o 
dele telewizorów, um ożliwiających 
b e zp o ś re d n i o d b ió r  p ro g ram ó w  
cyfrow ych.

C i, k tó rzy  p lan u ją  z rezy g n o 
wać z płatnych platform  cyfrowych 
i odb ierać  jedynie bezp łatne  k an a
ły, pow inni sp raw dzić  w  um ow ie, 
czy dekoder, k tó ry  p o siad a ją , je s t 
ich w łasnością, czy został im  jedy
nie wypożyczony. W  przypadku tej 
drugiej opcji po  rezygnacji z usługi 
u  kom ercyjnych o p era to ró w , d e 
ko d er m usim y  zw rócić.

(kg)

R em ont d w orca P K P  w  Ja ro c i
nie m a  potrw ać d o  końca przyszłego 
roku. - M odernizacja będzie bardzo 
szeroka i obejm ie każdy elem ent bu
dynku  -fundam enty , elewację, dach, 
stropy, ściany, p o sa d zk i, sto la rkę  
okienną  i drzw iow ą oraz w ym ianę  
insta lac ji w ew nętrznych. B u dynek  
zostanie też przystosowany do potrzeb  
osób niepełnosprawnych - z ap o w ia 
d a  P io tr  K ryszak, rzecznik  p ra so 
wy P K P  S.A. w  P o z n a n iu . W  tej 
chw ili w  obiekcie p ro w a d zo n e  są  
prace wyburzeniow e, a  n a  zew nątrz

c zy szc zo n a  je s t  i k o n se rw o w an a  
elew acja. - K olejnym  etapem , jeżeli 
pozw oli n a  to pogoda, będą prace  
dekarskie - m ów i rzecznik.

W szystkie ro b o ty  p ro w ad zo n e  
są  p o d  nad zo rem  konserw atora  za 
bytków, a  całkowity koszt inwestycji 
realizowanej przez przedsiębiorstw o 
JA CK-BUD z P oznania  m a  wynieść 
5 m in  zt. C zy  w arto  m odern izow ać 
budynek, kiedy w  tym sam ym  czasie 
o g ra n ic z a n a  je s t  liczb a  p o łąc ze ń  
kolejow ych? - Uważamy, że  opłaca  
się rem ontow ać dworzec, bo je s t  on

cały czas czynny, korzystają z  niego 
podróżni - tw ierdzi Kryszak.

Ja k  u d a ło  się n a m  dow iedzieć, 
w  now ym  dw orcu  - o p ró c z  kas b i
letow ych, poczekaln i i to a le t - p la 
now ane  są  lokale d o  w ykorzystania 
p rzez  U rz ą d  M iejski w  Jaro c in ie . 
- P ro w a d ziliśm y  rozm ow y z  m ia 
stem  na tem at w ykorzystania części 
po m ieszczeń  w zm odern izow anym  
dworcu. G m ina je s t  zainteresow ana  
i w skazu je  to ja k o  siedzibę  straży  
m iejskiej - z d ra d z a  rzeczn ik  PK P  
w  P o zn an iu . (kg)

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- O G Ł O S Z E N I A  -------------------------------------------------------- -------------------------------------------------

► JAKIE KANAŁY M O ŻN A  ODBIERAĆ 

CYFROWO?
R y b h a n d

Polsat, Polsat S port N ew s, TVN, TVN 7, TV Puls, TV Puls 2, 
TV4, TV6, TVP1, TVP1 HD, TVP2, TVP2 HD, TVP INFO, 
TVP Kultura , TVP H istoria , TVP Polonia, TVP INFO, Polo TV, 
ESKA TV, A TM  R ozryw ka  TV, T-TV

M asz py ta n ia ?  M in is te rs tw o  A d m in is tra c ji i C yfryzacji 
u ru c h o m iło  b e z p ła tn ą  in fo lin ię : 8 0 0 /0 0 -7 7 -8 8 , czynną  
od 8 .0 0  d o  2 4 .0 0 .

Najtańszy
p

:ywy
w Jarocinie

s k le p y  firm o w e : ul. Św. D uch a 118/120. 

T a rg o w is k o , u l. K a szta n o w a

JAROCIN ul. Zagonowa 5
I ł  t I *  I

T A P E O
www.sklepdekorator.pl C

Tel. 502 214 009 517 963 319

II-I
N a jw ię k szy  w ybór! Nowe w zo ry!

http://www.jarocinska.pl
mailto:a.konieczna@jarocinska.pl
farocinska.pl
http://www.sklepdekorator.pl
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► ROZBÓJ NA BOISKU SPORTOWYM W  CHRZANIE

WIEŚCI
K R Y M IN A LN E

Jechali pod wpływem
3  1,3 p ro m ila  a lkoho lu  stw ier
d z o n o  w  o rg an izm ie  K rzysz tofa  
B. z gm iny Now e M iasto. W  takim  
stan ie  jech a ł o p lem  astra . W p ad ł 
w n iedzielę  n a  ul. P o w stań có w  
W ielkopolskich w  W ilkowyi.
3  24  lis to p ad a  w  W ysogotów - 
ku  sk o n tro lo w a n o  M a rc in a  W. 
z  gm iny  K otlin . J a d ą c y  fo rd em  
m ia ł 0,5 p ro m ila  a lkoholu .
3  20  l is to p a d a  w K re tk o w ie  
sp raw d zo n o  M ark a  R. M ieszka
niec gm iny Ż erków  jec h a ł fiatem  

m ając  2,2 p ro m ila  a lkoholu .

Kradta kosmetyki
3  M ieszkankę Ja ro c in a  p rzy ła 
pan o  n a  kradzieży w Rossm annie. 
Kobieta skradla artykuły drogeiyj- 
ne o  w arto ści 251 zł. Ż łodziejka  

w p ad ia  dzięki czu jności p raco w 
nika o ch ro n y  sklepu.

Wpadł, bo jechał za szybko
3  W  so b o tę  n a d  ra n em  n a  ul. 
Św iętego D u c h a  w  Ja ro c in ie  z a 

trzy m an o  jad ą ce g o  zby t szybko 
volksw agena golfa. W  czasie kon
tro li o k a za ło  się, że A ndrzej R. 
ze S trzelec z łam ał sądow y zakaz 
prow adzen ia  pojazdów . M ężczy
z n a  stan ie  p o w tó rn ie  p rzed  s ą 
dem . D o d a tk o w o  d o s ta ł m a n d a t 
za  p rzekroczen ie  prędkości.

Po pijaku fordem rozbił sie 
na drzewie
3  0,98 p ro m ila  a lk o h o lu  m iał 
w organizm ie 24-latek z  Witaszyc, 
k tó ry  u d erzy ł fo rd em  esco rtem  
w  drzew o. Tak w ynika z b a d a ń  
lab o ra to ry jn y ch  krwi.

D o  w ypadku doszło  4  listopa
d a  w  M ag n uszew icach . O p ró cz  
kierow cy w zd arzen iu  uc ie rp ia ło  
dw ó ch  jeg o  b raci o ra z  ich  z n a jo 
my, 33-letni m ieszkaniec Z akrze
wa.

(era)

► STRAŻACY W AKCJI

3  P osprząta li po kolizji. 2 0
lis to p a d a  w  W ita szyca ch  na k ra 
jo w e j „ 1 1 ”  z d e rz y ły  s ię  to y o ta  

y a r is  i to y o ta  ra v  4 . A u ta m i je 
c h a ły  c z te ry  osoby. P o d ró żu ją cy  
n ie  o d n ie ś li ż a d n y c h  o b ra ż e ń . 
S traża cy  u p o rz ą d k o w a li m ie jsce  
po  k o liz ji.

3  Pożar budynku gospodarcze
go . Tego sam e g o  d n ia  ra to w n ic y  
in te rw e n io w a li na u l. B a to re g o  
w  J a ro c in ie , g d z ie  w y b u c h ł p o 
ż a r w  b u d y n k u  g o s p o d a rc z y m  
P o lsk ie g o  Z w ią z k u  H o d o w c ó w  
G o łę b i P o cz to w ych . S p a liła  s ię  

sk rzyn ka  e le k tryczn a , d re w n ia n a  
boazeria , p o d b itka , lo d ó w ka  oraz 
d re w n ia n e  m e b le .  R a to w n ic y  
ro zeb ra li część s p a lo n e j bo aze rii 
o ra z  p o d b itk i.

3  Plama oleju. Strażacy u su w a
li p la m ę  o le ju  2 2  lis topa da  z  k ra 
jo w e j „ 1 1 "  w  W ita szyczka ch .

3  U szk odzona rynna. 2 3  l i 
s to p a d a  w  R a d lin ie  u s u w a n o  

u s z k o d z o n ą  ry n n ę  z  b u d y n k u  
p rze d szko la .

(era)

Dusił adoratora 
swojej dziewczyny

C h o ro b liw a  z a z d ro ś ć  z a p ro w a d z i  n a  ław ę  o s k a rż o n y c h  1 9 -la tk a  
z g m in y  Ż erków . Z a w is tn y  m ło d z ie n ie c  p o w a lił  n a  z ie m ię , a  p o te m  

d u s ił  a d o r a to r a  sw o je j dz iew czy n y .

2 1 -le tn i m ieszk an iec  p o w ia tu  ja ro c iń sk ie 
g o  u m ó w ił się  n a  sp o tk a n ie  z k o leż an k ą  n a  
b o isk u  sp o rto w y m  w C h rz a n ie . D ziew czy n a  
n a  ra n d k ę  p rz y s z ła  ze  sw o im  c h ło p a k ie m  
i je g o  k o leg ą . Z a z d ro sn y  19 -la tek  rzu c ił się 
n a  k o n k u re n ta . P o w alił go  n a  z iem ię  i z ac zą ł 
dusić . Z a ż ą d a ł też  o d  ryw ala  pieniędzy. K iedy 
d o s ta ł  50  zł, p o s ta n o w ił m u  z a b ra ć  te le fo n  
kom órkow y, p o  czym  w s ia d ł n a  ro w er i o d je 
chał. P o szk o d o w an y  o  z d arz en iu  n a ty ch m iast 
p o in fo rm o w a ł po lic ję . - Z a jm u ją cy  się  spraw ą

rozboju ja ro c iń scy  śledczy  j u ż  k ilk a  godzin  p o  
na p a d zie  u sta lili spraw cę rozboju. M ężczyzna  
zo s ta ł za trzym a n y  w ieczorem  w m ie jscow ym  
sk lep ie  - re la c jo n u je  st. sierż. A g n ieszk a  Ż a- 

w o rsk a , rzeczn ik  p ra so w y  K o m en d y  P o w ia 
tow ej Po licji w  Ja ro c in ie .

B e z ro b o tn y  n a p a s tn ik  z a  z a b ra n e  p ie 
n ią d z e  k u p ił a lk o h o l i p a p ie ro sy . 1 9 -la tek  
p rz y z n a ł się d o  d o k o n a n ia  ro z b o ju , z a  k tó ry  
g rozi m u k ara  d o  12 la t p ozb aw ien ia  w olności.

(era)

Po pijaku kradł przewody 
kolejowe i czujniki
3  B ył p ijany , p o s z e d ł  k ra ść  p rz e w o d y  ko lejow e i w p a d ł  w  ręce  S tra ż y  O c h ro n y  
K o le i - ta k  z a k o ń c z y ła  się  w y p ra w a  4 2 - la tk a  z  R o sz k o w a .

W  ś ro d ę  p o  p o łu d n iu  fu n k 
c jo n a riu sze  S tra ży  O c h ro n y  K o 
le i p o  c y w iln e m u  p a tr o lo w a li  
sz lak  kolejow y Ja ro c in  - G o s ty ń . 
Z e w z m o ż o n ą  u w a g ą  lu s tro w a li 
odcinek  w  B rzostow ie, n a  k tórym  
d o ch o d z iło  w  o s ta tn im  
c z a s ie  d o  k ra d z ie ż y .
W  p ew nym  m o m en c ie  
d o s trz e g li m ężczy zn ę , 
k tó ry  u s iło w a ł sk ra ść  
c z u jn ik  s a m o c z y n n e j  
sygnalizacji p rz e jaz d o 
wej. - Funkcjonariusze  
n a tych m ia st za trzym ali
go. M ężczyznę sku to  w kajdanki, bo  
byt agresyw ny - m ów i Ja c e k  F u r- 
mankiewicz, kom endant posterunku 
S O K  w  Ja ro c in ie . B łyskaw iczn ie  
d o  B rzo sto w a  p rzy jech a ła  policja. 
- Przeprowadzone na  miejscu czynno
ści i sprzęt znaleziony  w torbie zatrzy
m anego mężczyzny, m ło tek  i „bresz- 
k a ”, nie budziły żadnych wątpliwości.

Policjantka czytała przedszkolakom
Ja ro c iń sk a  policja 
w łączyła się d o  
ogólnopolskiej 
akcji „C ała  
Po lska  czyta 
dzieciom . St. 
sierż. A gnieszka 
Z aw o rsk a  czy tała  
m alu ch o m  
z p rzedszko la  
w  D obieszczyźnie  
o p o w ia d an ia  pt. 
„Lis i b o c ia n ”, 
„Jak  lew  szedł 
n a  w o jnę” o raz  
„K oń i o s io ł” .

C zterdziestodw ule tn i m ie szka n iec  
g m in y  Jarocin  zo s ta ł p rzew ieziony  
do kom endy w  Jarocinie, gdzie p o  uy- 
trzeźwieniu usłyszał zarzuty - m ówi st. 
sierż. Agnieszka Z aw orska, rzecznik 
p rasow y K om endy Pow iatow ej P o 

13 kradzieży urządzeń na liniach 
kolejowych odnotowano w tym 
roku w powiecie jarocińskim. 
Straty wyniosły 55 tys. zł

licji w Ja rocin ie .
W aldem ar W. z R oszkow a przy

zn a ł się rów nież d o  w cześniejszych 
k rad z ieży . P o lic ja n c i u s ta li l i ,  że  
4 2 -la te k  o b ra b o w a ł kolej c z te ry  
ra z y  n a  p rz e ło m ie  p a ź d z ie rn ik a  
i lis to p a d a . Z ło d z ie j z a b ra ł c zu j
n ik i s a m o c z y n n e g o  h a m o w a n ia  
p o c iąg u , m ied z ian e  i a lum in iow e

przew ody  zasila jące  o ra z  głow ice 
o d p o w ied zia ln e  z a  u ru ch am ian ie  
sygnalizac ji św ietlnej n a  p rz e jaz 
d a ch  kolejow ych. P K P  s tra ty  wy
ceniło  n a  p o n a d  11 tys. zł. R ab u ś  
zezn a ł, że k rad ł, b o  p o trze b o w a ł 

p ien iędzy . T eraz  g ro z i 
m u  d o  5 la t  w ięzienia. 
4 2 -la tek  by ł ju ż  w cze 
śniej n o to w a n y  w  p o 
licy jnych  k a r to te k a c h . 
Jakie niebezpieczeństw o 
n ies ie  k ra d z ież  s a m o 
c z y n n e j  s y g n a l iz a c j i  
p rzejazdow ej?  - D zięki

tym urządzeniom półrogatki zamykają 
się  p rzed  przejazdem  pociągu. Jeżeli 
ten czu jn ik  zostan ie  skradziony, to  
teoretycznie rogatki s ię  zam ykają , 
ale ju ż  n ie otworzą się  i kierowcy nie  
mogąprzejechaćprzezprzejazd. Trze- 
ba czekać  na in terw encję m ontera  
z kolei - tłu m aczy  Jacek  F u rm an - 
kiewicz. (era)
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D ia g n o s ta  
o s k a r ż o n y  
o  2 0  z ł  
ł a p ó w k i

20 zł łapów ki m ia ł w ziąć 
d iagnosta  jednej ze stacji w  p o 
wiecie jaroc ińsk im . W  zam ian  
za  to  dopuścił do  ruchu  pojazd, 
k tó ry  n ie  p rz e sz e d ł żad n y c h  
b a d a ń  technicznych.

Akt o skarżen ia  przeciw ko 
2 8 -le tn iem u  d iag n o śc ie  sp o 
rz ąd z iła  ja ro c iń sk a  p ro k u ra 
tu ra. U sta lo n o , że m ężczyzna 
w  czterech przypadkach  - dw a 
a u ta  osobow e i dw a ciągniki - 
dokonał w pisów  o  p rzep row a
dzonych  b a d an iac h  techn icz
nych, m im o  że żad n e  b a d an ia  
nie m iały  m iejsca. - W  opisie  
czynów wskazano, że  w rejestrze 
badań technicznych potwierdził 
poprzez dokonanie wpisu, odcisk 
pieczęci oraz złożenie podp isu  
wykonanie badań technicznych 
'pojazdów, co w rzeczyw istości 
nie  m ia ło  m iejsca. W  jed n y m  
zarzucie  op isano  po n a d to , że  
w zw ią zku  z  p o św ia d czen iem  
n iepraw dy o sk a rżo n y  p rzy ją ł  
od  właściciela po jazdu  korzyść  
m ajątkow ą  w kwocie 20  z/ - in 
form uje  Ja n u sz  W alczak, z a 
stępca p ro k u ra to ra  okręgow e
go  w O strow ie W ielkopolskim .

Z arzu t w ręczen ia  łap ó w 
ki usłyszał w łaściciel p o jazdu , 
a  je s z c z e  in n eg o  m ężczyznę  
o sk a rżo n o  o  nak łan ian ie  d ia 
gnosty  d o  pośw iadczen ia  n ie
prawdy.

Z  u sta leń  p ro k u ra tu ry  wy
n ika, że  a u ta  o so b o w e  d o je 
chały  n a  stację d iagnostyczną, 
je d n o  z n ich  n a  law ecie. C ią 
gników rolniczych 28-latek  nie 
w idział n a  oczy, a  w ym agane 
pieczątki w  dow odach  rejestra
cy jnych  z o s ta ły  w b ite , k iedy  
ich w łaściciele p rzyjechali n a  
p rzeg ląd  z sam o ch o d am i.

M ężczyźnie grozi od  1 roku 
d o  10 la t p ozbaw ien ia  w o ln o 
ści.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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► BURMISTRZ TWIERDZI, ŻE JEST W  OGNIU ATAKÓW, ALE NIE MÓW I CZYICH

Donos na Martuzalskiego 
z nazwiskiem zastępcy
3  D o  o r g a n ó w  ś c ig a n ia  tra f ił  d o n o s  n a  b u r m is t r z a  J a ro c in a .  S p ra w a  d o ty c z y  p o lity k i z a t r u d n ia n ia  w  u rz ę d z ie . P o d  p is m e m  w id n ie je  
n a z w is k o .. .  w ic e b u rm is t rz a  M ik o ła ja  K o s tk i. B u rm is trz  m ó w i p u b lic z n ie  „ d o ś ć ” , a  sp ra w ę  w y ja ś n ia  p o lic ja .

K to pisze d o n o sy  n a  S ta n is ła 
wa M artuzalskiego? B urm istrz m a 
p o d e jrzen ia , a le  n ie chce  o  n ich  
m ówić. Podobnie jak  jego  zastępca, 
który z o sta ł w  tej spraw ie p rzes łu 
chany.

Faktem  jes t, że d o  p ro k u ratu ry  
trafiło p ism o z in form acją  o  podej
rzanych d z ia łan iach  w ładz m iasta . 
N ieoficjalnie w iad o m o , że chodzi 
m .in . o  z a tru d n ie n ie  w  U rzęd z ie  
Miejskim w  Jarocinie radcy M ałgo
rzaty Sikorskiej (ta  najpierw  została  
z aa n g aż o w a n a  p rzez  p .o . b u rm i
s trz a  ja k o  d o ra d c a ,  a  n a s tę p n ie  
w ygrała konkurs n a  radcę  p raw n e
go - przyp. red .). S ikorska, o  czym  
inform ow ała „G azeta”, prow adziła 
kancelarię  w spó ln ie  z  ż o n ą  o b ec 
nego  b u rm is trza .

D o  spraw y b u rm is trz  o d n ió sł 
się w  trakcie  p iątkow ej sesji rady  
miejskiej (zobacz obok). Jak  stwier
dził, od  w ielu m iesięcy spo tyka  się 
z c iąg ły m i „ d o n o sa m i, a ta k a m i 
i m an ip u lac ją ” . - Posunięto się  na 
wet do  tego, że  p o d  jed n y m  z  tych 
p ism  podpisano, wydrukowano na 
zw isko jed n eg o  z m oich  współpra
cow ników  - wyjawił M artu za lsk i. 
C zęść  rad n y ch  b y ła  zask o czo n a , 
in n i u śm ie c h a li  się  p o d  n o se m  
i k o m en to w a li. G o rą c e  p rz e m ó 
wienie b u rm is trz a  p rzerw ał p rz e 
w odniczący  rady. - Padają zarzut)’ 
fo rm u ło w a n e  n ie  w iem  p o d  czyim  
adresem. Jeśli p o d  adresem obecnych 
na tej sali, prosiłbym , aby operować  
konkretam i - apelow ał R obert K aź
m ierczak. K onkrety  n ie padły.

Stanisław  M artuzalski twierdzi,

że poruszył publicznie tem at d o n o 
sów, bo  jego  zdaniem  takie zjawisko 
n ie s łuży  m ia s tu  i m ie szk ań co m  
gm iny. Ó  szczegó łach  rozm aw iać  

nie chce i odsy ła  d o  prokuratu ry . 
W  m ieście pojaw iła  się inform acja, 
że a n o n im  trafił n a jp ierw  d o  C e n 
tra ln eg o  B iura  A ntykorupcyjnego. 
Jacek  D obrzyńsk i, rzecznik  CBA, 
zap rzecza . Faktem  jes t, że spraw ę 
wyjaśnia K o m en d a  Pow iatow a P o 

licji w  Ja ro c in ie . Sw oje z ez n an ia  
w  p o s tę p o w a n iu  sp raw d za jący m  
sk ładali u rzędn icy  i w iceburm istrz  
M ikołaj K o stka . W ed ług  u s ta le ń  
„G azety” to  w łaśnie jeg o  nazw isko 
z n a jd u je  się n a  a n o n im ie , k tó ry  
trafił d o  o rg an ó w  ścigania. K ostka 
po tw ierdza  i m ów i, że sy tuacja  jes t 
d la  niego n ieprzyjem na. - To p ism o  
zostało m i okazane i policjanci pytali, 
czy je s te m  autorem  tego anonim a.

Oczywiście n ie  je s te m  - t łu m aczy  
M ikołaj K ostka.

Stanisław  M artuzalski twierdzi, 
że gdyby w iedział, k to  jes t au to rem  
a n o n im ó w  „sp raw a  n a b ra łab y  in 
nego toku”. - Gdybym m ia ł dowody. 
A le to n ie należy do  m nie  - uc ina .
- O dbieram  tę całą akcję ja k o  dys
kredytowanie obecnego burm istrza  
w  oczach mieszkańców. Gdybym miał 
sobie coś do  zarzucenia, to na pewno  
nie nagłaśniałbym  tej sprawy.

D y w a g a c je  b u r m is t r z a  w y 
w o ła ły  szereg  k o m en ta rz y  w  k u 
lu a ra ch  ra tu sza . U czestn icy  sesji 
ju ż  w  p rzerw ie  p ró b o w ali d ow ie
dzieć  się szczegółów . - B urm istrz  
napom pow ał balon, m ów ił z  powagą 
prokuratorów  ujawniających próbę  
za m a ch u  B runona  K ,  stopn iow ał 
em o cje , w yw o ła ł sy tu a c ję  grozy, 
a  okaza ło  się, że  w szystko  rozbija  
się o  nic nie znaczący anonim  - ko
m en tu je  jed e n  z radnych .

R o b e r t  K a ź m ie rc z a k , w ic e 
b u rm is trz  p rz e z  dw ie  k a d en c je , 
tw ierdzi, że  jeś li się pełn i funkcję 
w  sam orządzie , trzeba się liczyć, że 
b ę d ą  oskarżenia, d onosy  i kontrole.
- Kiedy osiem  lat pracow ałem  ja k o  
zastępca burmistrza, to na podstawie 
donosów nasze działania były kontro
lowane przez CBA, kilkukrotnie przez 
prokuraturę, N IK  i inne służby. To 
pow oduje stres, niezdrowe emocje, 
niepokój, ale pow inno się to w kalku
lować w  pensję 1 2 ty s .z ł-  kom entuje 
p rzew odniczący  rady  m iejskiej.

Nieoficjalnie w iadom o, że sp ra 
w a  zo stan ie  u m o rzo n a .

B A R T E K  N A W R O C K I

Fragm ent w ystąp ien ia  burm istrza  
Stan isław a M artuzalskiego w  trakcie  
piątkowej sesji Rady M iejskiej 
w  Jarocinie:

Przez w ie le  m iesięcy nie w ypow iada łem  
się na te m a t tych  sy tuac ji, które są 
gorszące, nie zw o ływ a łem  konferencji 
prasow ej i n ie us tosunkow yw a łem  się 
do tego, co się dzie je  na naszym rynku 
po litycznym . Dzisia j jes t m om ent, 
k iedy trzeba pow iedzieć „d ość", jeżeli 
chcem y, żeby nasze spo łeczeństw o 
chc ia ło  nam  uw ierzyć  i zaw ierzyć.
Na te j sali pada w ie le  p ięknych słów , 
na tom iast później brak konkretu , 
b rak rea lizac ji. Przez w ie le  m iesięcy 
spo tykam  się z c iąg łym i a takam i, 
z c iąg łą  m an ipu la c ją , oskarżen iam i. 
Posługiw anie się donosam i do różnych 
służb, bo b rak naw e t odw agi podpisać 
się pod oskarżeniam i, które tra fia ją  
do organów  śc igan ia , do s łużb. Z tych  
p ism  m ożna w yw n ioskow ać nadaw cę, 
bo zaw ie ra ją  ta k ie  in fo rm ac je  i tak ie  
szczegóły, o k tó rych  m ogą w iedzieć 
ty lko  n iektóre osoby. Jest oczyw iście  
to  w  gestii tych  s łużb  w yjaśn ien ie  te j 
sprawy. Mogę państw u pow iedzieć, 
że posunię to  się naw et do tego, że 
pod jednym  z tych  p ism  podpisano, 
w ydrukow ano  nazw isko jednego z m o ich 
w spó łp racow n ików . Takie m an ipu lac je  
m ogą św iadczyć o ty m , że nie idzie 
tu ta j o dobro m ieszkańców  ty lko  trw a n ie  
w  c iąg łe j w alce po lityczne j. Tak aby 
m ieć przyczó łek przed następnym i 
w yboram i. Mogę pow iedzieć jedno: M n ie  
nie in te resu ją  następne w ybory. Ja chcę 
dobrze w ype łn ić  sw ó j obow iązek, którego 
się pod ją łem  2 6  lutego tego roku.

O G Ł O S Z E N I E

> JARACZEWO

W yższy podatek rolny?
U ch w ała  w  spraw ie  p o d a tk u  jącej w  tym  roku. R ad n i u ch w alą

ro ln eg o  b ę d z ie  n a jw ażn ie jszy m  
p u n k te m  o b ra d  23. sesji R a d y  
G m in y  J a ra c z e w o . J a k  się  d o 
w iedzieliśm y, jeg o  staw ka będzie  
nieznacznie w yższa o d  obow iązu-

też m .in. regulam in p rzyznaw ania  
pom ocy  m aterialnej uczniom . P o 
siedzen ie  ro zp o czn ie  się w  p ią tek  
o  10.00.

(igi)

k r e d y t  b e z  o d s e te k  -  9 %  p ro w iz j i  
z e ru je  o p r o c e n to w a n ie

MHMWMnMIMNMMMMMMMMMI
OSOBY s ą  z a in te re s o w a n e  p o s a d ą  z a s tę p c y  

d y re k to ra  W y d z ia łu  G o s p o d a rk i K o m u n a ln e j 

i In w e s ty c j i  U rz ę d u  M ie js k ie g o  w  J a ro c in ie .  

B u r m is t r z  o g ło s i ł  k o n k u rs ,  k ie d y  w y p o w ie 

d z e n ie  z ło ż y ł  o b e c n y  d y r e k to r  P io t r  B a n a 

s z a k .  W  u b ie g ły m  ty g o d n iu  p o ja w i ły  s ię  

n ie o f ic ja ln e  in fo r m a c je ,  ż e  n o w y m  s z e fe m  

w y d z ia łu  m a  b y ć  p e w ie n  a r c h i te k t  z  J a ro c i

n a , k tó r y  w c z e ś n ie j p r a c o w a ł w  s ą s ie d n im  

s a m o rz ą d z ie .  W ła d z e  m ia s ta  u c in a ją  w s z e lk ie  d y w a g a c je  n a  

te n  te m a t .  - J e s t  p r o c e d u r a  i  z o s ta n ie  p r z e p ro w a d z o n a  z g o d 

n ie  z  p r a w e m  -  z a p o w ia d a  b u r m is t r z  S ta n is ła w  M a r tu z a ls k i.

(nba)

mbmhbmmh

R zeczyw ista  roczna s topa  oprocentow an ia  Kredytu na  

M iarę -  sp łacanego w  12 rów nych ratach m iesięcznych, 
którego całkow ita  kw ota w ynosi 3 0 0 0  zł i obe jm uje w ar
to ść  finansow anej kredytem  prowizji w  w ysokości 9 % ,  
tj. 2 7 0  zł, z  uw zględnieniem  oprocentow an ia  nom inal
nego w  w ysokości 0 %  -  w ynosi 1 9 ,2 3 % . M ies ięczna  
rata  Kredytu na M iarę  rów na jest 2 5 0  zł, a całkow ita  
kw ota d o  zapłaty  przez konsum enta to  3 0 0 0  zł. Infor
m acje  zostały p od ane na pod staw ie  reprezentatyw nego  

przykładu.

C hcesz dos tać  kredyt bez odsetek? 
Tylko w  Polbanku:

oprocentow an ie  0% , p łacisz ty lko  
jednorazow ą prow iz ję  9%  
okres sp ła ty od 6 do  12 m iesięcy 
kw o ta  kredytu naw et do 150 000 zł

Z a p ra sza m y  d o  n a sze j p laców ki:

Jarocin
ul. W rocław ska 11, 
tel.: 2 2  651 3 4  7 0 -7 2

O www.polbank.pl

P o łb a n k  EFG

http://www.jarocinska.pl
http://www.polbank.pl
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INFORMACJE
► JARO CIN

NOWE MIASTO

Komisja
wiceburi listrzów
wybiepze
dyrektora

Być m oże ju ż  w  środę p o zn a
m y nazw isko now ego  dyrek to ra  
Jarocińsk iego  O śro d k a  Kultury. 
O  tym , k to  będzie  k ierow ał je d 
n o s tk ą  o d  sty czn ia  p rzyszłego  
roku , zdecyduje  k om isja  p o w o 
ła n a  p rz e z  b u rm is trz a .  W  jej 
sk ład  w ch o d zą  zas tęp cy  S tan i
sław a M artuzalsk iego  i dyrektor 
W ydziału  In fo rm aty zac ji i A d 
m in istracji U rzęd u  M iejskiego 
w Ja ro c in ie  R en a ta  G rzelczak. 
W cześniej w  kom isji z a s ia d a li  
m iędzy innym i przedstaw icie le  
kom isji k u ltu ry  ra d y  piiejskiej.
- Cały czas m a m y takie porów ny
wanie - ja k  był burmistrz Pawlicki, 
to było tak, a  ta k  - o b u rz a  się 
o d p o w ied zia ln a  z a  k u ltu rę  w i
ceburm istrz H a n n a  Szałkowska.
- Teraz je s t burm istrz M artuzalski 
i je s t  tak.

D o  k o n k u rsu  zak w alifik o 
w an o  5 o sób .

(nba)

► N O W E M IA S TO

Wójt ma
dentysta, sesja 
przesunięta

N a 29 lis to p ad a  przew idzia
n a  b y ła  se s ja  ra d y  w N ow ym  
M ieście. W  tej sp raw ie  zw rócił 
się d o  rad n y ch  w ójt. - Ja  taką  
p rośbę  m iałbym , chociaż to  n ie  
je s t  spraw a życia i śm ie rc i .. .T ę  
sesję - czy m oglibyśm y zrobić 30, 
w piątek? M am  pewne plany, um ó
wioną akura t wizytę u den tysty... 
Gdybyśmy  w p ią tek  na  przykład, 
30-tego? - z ap ro p o n o w a ł. P rz e 
w odniczący  rady  Ja n u sz  Janicki 
zap y ta ł rad n y ch , a  ci n ie m ieli 
zas trzeżeń . P o z o s ta ło  tylko d o  
sp ra w d z e n ia , czy  3 0 -te g o  nie 
je s t  ju ż  z a p la n o w a n a  im p reza  
andrzejkow a (sesje odbyw ają się 
w sali widowiskowej w  gm innym  
o śro d k u  ku ltu ry). O k aza ło  się, 
że sa la  je s t  w olna.

(akf)

AFk p o d p isó w  z e b ra n o  K ® B w tra k c ie  h a p p e n in g u  
na jarocińskim rynku, 

który zorganizowano w ramach 
akcji społecznej zmieleni.pl. Po
mysłodawcy walczą o wprowadze
nie jednomandatowych okręgów 
w wyborach do sejmu. - U c z e s t
n ic y  a k c ji  o trz y m a li l is ty  i  p o d p is y  

b ęd ą  n a d a l z b ie ra n e  - informuje 
Bartek W alczak ze zm ieleni.pl. 
I zapowiada kolejne działania. Nie
wykluczone, że w ramach akcji do 
Jarocina zostanie zaproszony lider 
zespołu Piersi Paweł Kukiz, jeden 
z propagatorów nowych rozwiązań
wyborczych.

(nba)

4 - ^  ZŁO TY C H  po d a tku  za h e k ta r 

■  B 8  p rze liczen iow y  bę dą  p ła c ić  w  2 0 1 3  ro ln icyI * F z g m in y  Ja roc in . Taką s ta w kę  u c h w a liła
Rada M ie jska . W  ty m  roku p ła c ili 1 0  z ł 
m n ie j. (nba)

Rajm und B anaszyńsk i, przew odniczący klubu radnych „Ziemia 
Jarocińska” (w  tra k c ie  d y s k u s ji na s e s ji)

„Nie polega zadanie bycia burmistrzem na tym, że się chowa 
głowę w  piasek i przeczekajmy, zobaczymy... ”

Przewodniczący rady zajmuje się przejawami 
przemocy uczniów i nauczycieli w dwóch szkołach

- S ą  sprawy, k tóre  zaczynają  
m nie  niepokoić. Są  to sprawy doty
czące szkó l - u jaw nił n a  sesji p rze 
w odn iczący  rady, Ja n u sz  Janicki. 
C o  go  zan iepokoiło?

- P om inę ju ż  spraw y p o zio m u , 
bo - n ies te ty  - (...) w  w iększośc i 
p la có w e k  ośw ia tow ych  w n a sze j  
g m in ie  odbiega on  o d  średniego  
p o zio m u  w pow iecie  - z azn aczy ł 
J a n u sz  Jan ick i, n a  c o  d z ień  - n a 
uczyciel i dyrek tor Z espo łu  Szkol- 
n o -P rz ed szk o ln e g o  w Sulęcin ie. 
O d n o s z ą c  się  d o  w n io sk ó w  d o  
przyszłorocznego budżetu , z ło żo 
nych p rzez dyrektorów, stwierdził, 
że  gdyby  p lacó w k a , k tó rą  k ie ru 
je , ź le  fu n k c jo n o w a ła , w  życiu  
n ie  o śm ie liłb y  się  w y s to so w a ć  
tak ieg o  p ism a , jak ie  d o s ta ł  w ójt, 
z aw ie ra ją ce g o  tyle p o trz e b , ja k

o k re ś lił p rz ew o d n ic zą cy  - „w y
m y ślo n y ch ”.

Ja n ick i p o d k re ś lił , że  in f ra 
s tru k tu ra  szko lna  w  p laców kach  
o św ia to w y c h  n a  te re n ie  g m in y  
N ow e M ia s to  je s t  n a  b a rd zo  wy
sokim  p oziom ie. - N ie  idzie z  tym  
w  parze poziom  nauczenia. Zaczyna
ją  również w parze  nie iść pozostałe  
fu n kc je  szkoły: opiekuńcza i wycho
wawcza. Docierają do m nie niepoko
ją ce  glosy, przede wszystkim z  dwóch 
placówek, gdzie zauważane są  prze
jaw y przem ocy - m ówił. - Docierają 
do m n ie  coraz częściej słuchy, że  
dzieci, m łodzież doświadczają prze
m ocy ze  strony rówieśników. R ów 
nież przem ocy psychicznej ze strony  
nauczycieli.

Z a p e w n ił,  że  z a m ie rz a  ten  
p ro b lem  dog łębn ie  zb ad ać . - N ie

chciałbym doczekać sytuacji, że  ko
m u ś  w gm in ie  s tan ie  się  krzywda  
i dopiero wtedy niektórzy się obudzą  
- kon tynuow ał. - Pewno się narażę  
w ielu dyrektorom , nauczycielom , 
ale szko ła  je s t  dla dzieci. A  je że li  
nauczyciele zaczynają odbierać to 
w ten sposób, że to je s t nasze miejsce 
pracy, tu ta j zarab iam y p ien iążki, 
a  p rzy  o kazji ja k ie ś  dzieciaki są, 
p o te m  tak ie  są  efekty. ( . . .)  B ędę  
robił tak, żeby do tragedii w gm in ie  
N ow e M iasto n ie doszło.

A rtu r B orkow ski, p rzew o d n i
czący komisji oświaty, poparł prze
w odniczącego. - Należy dyrektorów  
zaprosić na m ęską rozmowę z  radą, 
żeby o d kryć  te ciem ne tajem nice, 
które się  dzieją  w szko łach  - p o 
w iedział.

(akf)

JANUSZ JANICKI 
przewodniczący 
rady gminy

N ie chc ia łb ym  na razie, na ty m  etapie, 
określać, o  co chodziło . (...) Przeprow adzi
łe m  ro zm ow y z panem  dyrekto rem  szko ły  
w  N o w y m  M ie śc ie  i z p a n ią  pedagog. 
M yś lę , że te  ro zm o w y  p rzyn io są  efekty.

Je ś li n a u czyc ie l n ie  s to su je  s ię  do  
ro zp o rzą d ze n ia  o  o c e n ia n iu , k la s y f ik o 
w a n iu , d o  w e w n ą trz s z k o ln e g o  sys te m u  
o c e n ia n ia , np . n ie  o ce n ia  c h ę c i i m o ż li
w o śc i uczn ia , zm u sza  uczn ia  do  czegoś, 

straszy, że dz iecko  n ie  o trzym a  p ro m o c ji, 
bo  czegoś n ie  z ro b iło , to  je s t to  p rze m o c  
p sych iczn a .

O s z c z e g ó ła c h  n ie  m o g ę  na ra z ie  
ro z m a w ia ć .

► NOSKÓW

Sołtys się doczekał i... 
przesadził

N a ostatniej sesji w  Jaraczewie sołtys Noskowa zachęcał 
radnych, by  pojechali zobaczyć, jaki b a łag an  panu je  przy 
tam tejszym  przedszkolu. W tedy m u odm ów iono, ale wresz
cie się doczekał. Członkowie komisji oświaty odwiedzili salę 
wiejską. - Chodźcie zobaczyć, ja k  tam  je s t - zachęcał S tefan 
Pawlak. R adn i poszli, zobaczyli i... - Chyba trochę przesa
dzasz - orzekła wiceprzewodnicząca rady Zofia Wiśniewska, 
nie m ogąc znaleźć choćby jednego  papierka. - Taka trawa? 
Dzieci m ają p o  takiej trawie biegać? - nie daw ał za  w ygraną 
sołtys, który jest też radnym . - N a takie z im n o ja  bym nawet 
nie wyszła z  dziećm i na dwór - stw ierdziła nauczycielka Ilo
n a  Sm olarek. W ówczas Paw lak zwrócił uw agę n a  leżące 
n a  ziem i liście. - Jak  rano zgrabisz, to  w  południe ju ż  będzie 
pełno liści. N o Stefan, jesień  je s t - wykpił kolegę E d m u n d  
Kowalczyk. N iepocieszony sołtys w rócił z radnym i d o  sali 
wiejskiej.

(igi)
Stefanowi Pawlakowi nie udało się przekonać radnych z komisji oświaty, że przy 
przedszkolu w  Noskowie panuje bałagan

> JARACZEWO

Dwoje na k ierow nika, 
dziew ięcioro  
na re fe re n ta

D ziesięć o só b  ub ieg a  się o  p racę  w ja raczew sk im  urzędzie  
gminy.

D w ie złożyły aplikacje n a  stanow isko  k ierow nika re fe ra tu  
inwestycji, ro ln ic tw a i o ch ro n y  środow iska, k tó re  je s t  n ieó b sa- 
d zo n e  p o  odejściu  z u rzęd u  K rzy sz to fa  Jankow skiego .

W  tym  sam ym  referacie p ro w ad zo n y  je s t n a b ó r  n a  m ło d 
szego re feren ta  ds. m ien ia  gm innego , g o sp o d ark i p rzestrzennej 
i o ch ro n y  środow iska. W  tym  konkursie  w y sta rto w ało  dziew ię
c io ro  kandydatów . J e d n a  o so b a  s ta ra  się o  o b a  stanow iska.

- We w torek i środę przeprow adzim y rozm ow y kwalifikacyjne. 
W yniki naborów  będą znane  p o d  koniec tygodnia - m ów i Iren a  
M asz ta le rz , członek  kom isji konkursow ej.

(igi)

Kto c h ce  p ra c o w a ć  
w  ja ra c z e w s k im  
u rz ę d z ie ?

KONKURS NA KIEROWNIKA 
REFERATU:
Magdalena Stawicka 
(Jarocin), Łukasz Jagodziński 
(Stefanów)

KONKURS NA MŁODSZEGO 
REFERENTA:
Kamila Tomaszewska 
(Jeżewo), Paulina
Szczepaniak (Żerniki), Daria 
Krawiec (Suchorzewko), Anna 
Szych (Jarocin), Patrycja 
Cwojdzińska
(Witaszyce), Bogumiła Lippki 
(Jaraczewo), Dominik Liberek 
(Jarocin), Łukasz Jagodziński 
(Stefanów), Marta Antczak 
(Boguszynek)

Źródło : jaraczewo.bip.net.f. 1

► KOTLIN

7 i 12 zt za śmieci
7 zł za  odb ió r śmieci segregow anych, 

a  12 zł z a  n ieseg regow ane  - takie stawki 
z ap ro p o n o w a ł w ójt K otlina .

R ad n i p o z n a ją  kalku lację  o p ła t na  
najb liższej sesji. S a m o rzą d  w ystosow ał 
do  m ieszkańców  gm iny ankiety, w  których 
p y tan o , ile i jak ie  śm ieci są  w y tarzane  
w p o szczegó lnych  g o sp o d a rs tw ach . N a  
p rzygo tow anych  1.900 kw estionariuszy  
w płynęło  1.100.

Sesję zap lan o w an o  n a  p ią tek  30 li
s to p a d a . P oczą tek  o b ra d  o  godz . 9.00.

(era)

1.518 gospodarstw domowych
jes t w  gminie Kotlin

7.277 osób zamieszkuje gminę

50.939 żł wpłynęłoby m iesięcznie do budżetu 
gminy, gdyby wszyscy mieszkańcy 
segregowali odpady

http://www.jarocinska.pl
zmieleni.pl
zmieleni.pl
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299,77 ZŁOTYCH z e b ra ła  F u n d a c ja  „O g ró d  
M a rz e ń ”  p rzed  k o n c e rte m  ze sp o łu  V a riu s  
M a n x . P ie n ią d ze  zo s ta n ą  p rze ka za n e  na 
le cze n ie  i re h a b ilita c ję  d z ie c i c h o ry c h  

i n ie p e łn o s p ra w n y c h  z  naszego te re n u .

Dariusz Strugała, wójt Jaraczew a (w  ro z m o w ie  
z  d z ie n n ik a rz e m )

„A co jest w życiu pewne? Śmierć i podatki. ” INFORMACJE

POWIAT
► N O W E  M IA S T O

Budżet powiatu bez wiaduktów
3 m iliony z łotych n a  a d a p ta 

cję - n a  po trzeby  D o m u  Pom ocy 
Społecznej - b u dynku  w  Kotlinie, 
niecałe 500 tysięcy n a  przebudow ę 
drogi w  Lisewie (gm. Żerków) i 340 

tysięcy n a  dw a  zad a n ia  w  gm inie 
J a ra c z e w o  - p rz e b u d o w ę  d ro g i 
w Z alesiu  i chodnika w Panience 
- to  wszystkie inwestycje zap isane  
w projekcie b u d ż e tu  p o w ia tu  n a  
2013 rok. N ie byłoby naw et tych, 
gdyby nie to, że zab ran e  zosta ły  
praw ie w szystkie fundusze inw e
stycyjne z oświaty.

J e d n ą  z inwestycji, k tórej nie 
m a  w  p rzy szło rocznym  budżec ie  
pow iatu, jest p rzebudow a w iaduk
tów  w  Jaro c in ie . N a  dokończen ie  
zad an ia  nie z o sta ła  zarezerw ow a
n a  an i z ło tów ka. A ju ż  w iad o m o , 
że dodatkow e koszty tego z ad an ia  
to  praw ie  1 m in  500 tys. z ł, n ie

licząc 1 m in  600 tys. zł, k tóre m ia 
ła  n a  w iaduk ty  p rzekazać  g m in a  
Ja ro c in . W arunkiem  je d n a k  było, 
że inw estycja zo stan ie  zak o ń czo 
n a  w  tym  roku. Tak się n ie sta ło , 
a  bu rm istrz  S tanisław  M artuzalski 
n ie obiecuje, że w  przyszłym  roku 
d o fin an so w an ie  będzie  ak tua lne.

W  pow iatow ym  b udżec ie  n a  
2013 r. z a reze rw o w an a  je s t z a  to 
kw ota  p o n a d  720 tys. zł n a  p rze 
jęc ie  u d z ia łó w  w  sp ó łce  S zp ita l 
P o w ia to w y  w  Ja ro c in ie . P o w ia t 
pozyska je  w  zam ian  za  um orzenie 
pożyczki, jakiej udzielił szpitalow i 
w  2010 r. P ien iądze  były p o trze b 
ne n a  ro z p o c z ę c ie  d z ia ła ln o śc i 
utw orzonej w ów czas spółki. Teraz 
ze w zględu  n a  tru d n ą  sytuację  fi
n a n so w ą  szp ita la , z a rz ą d  zw rócił 
się o  um orzen ie  d ługu . N astąp i to  
p o p rzez  przejęcie udziałów .

W olne środki w  p lan ie  fin an 
sow ym , a  tym  sam ym  m ożliw ości 
inw estow ania p rzez pow iat, b ęd ą  
z roku  n a  rok  co raz  m niejsze. S a 
m orząd zaciągnął bowiem  12 m in zł 
pożyczki n a  p rzebudow ę w iaduk
tów  w Jarocin ie o raz  n a  zakup  nie
ruchom ości w  Kotlinie. Ta osta tn ia  
p o c iąg a  z a  so b ą  kolejne nak łady  
po trzebne  n a  adap tac ję  budynku . 
Spłata długu, który na  koniec 2012 r. 
m a wynieść prawie 15 min 500 tys. zł, 
pochłonie większość funduszy  d o 
stępnych n a  inw estow anie w  p o 
w iatow ym  budżecie.

P ro jek t b u d ż e tu  z o s ta ł p rz e 
kazany  radnym . N a jb liższa  sesja 
o d b ęd zie  się w  czw artek  29 lis to 
p a d a . P o p rz e d zą  j ą  p o sied zen ia  
k o m is ji, n a  k tó ry c h  d o k u m e n t 
będ zie  analizow any.

(ann)

► 5 8 .6 3 0 .6 1 9  zł
p la n o w a n e  d o c h o d y  p o w ia tu  
ja ro c iń s k ie g o  w  2 0 1 3  r.

► 5 8 .9 9 8 .3 1 9  zł
p la n o w a n e  w y d a tk i

Fragm ent w n iosków  p od su m ow u
jących  projekt budżetu pow iatu na 
2 0 1 3  r.
D ysp o n e n c i ś ro d k ó w  b u d ż e to w y c h  

(p rz e d e  w s z y s tk im  je d n o s tk i p o d le g łe  
p o w ia to w i - p rz y p . re d .)  w in n i p o 
s z u k iw a ć  ro z w ią z a ń , k tó re  p o z w o 
l i ły b y  na z m n ie js z e n ie  k o s z tó w  ich  
d z ia ła ln o ś c i i d o k o n y w a ć  w y d a tk ó w  
ty lk o  w  g ra n ic a c h  k w o t o k re ś lo n y c h  

p la n e m  i n ie  d o p u s z c z a ć  d o  za c ią g a 
n ia  zo b o w ią z a ń .

Ksero
za nieobecności 
radnych

N a  o sta tn ie j sesji w iceprze
w odnicząca rady Z ofia K ędziora 
z łoży ła  w niosek  o  zak u p  ksero
kopiark i d la  rady.

- R adni m oże się z  tym  ta k  nie 
spotykają, ale sołtysi tak, szcze
gólnie p rzy  rozliczaniu fu n d u szu  
sołeckiego. M y m a m y m asę  do 
kum entów . Pani Ju lia  zostaw ia  
biuro i m ów i tak: proszę czekać,' 
pójdę poksem w ać - m ów iła  Z ofia 
K ęd zio ra . - Uważam, że  nasze  
biuro rady pow inno  m ieć  ksero. 
W skazuję źródło za ku p u  - z  p o 
trąceń za  n ieobecność  radnych  
na sesjach i komisjach.

(akf)

K O M E N T A R Z E  N A

KALENDARZ NA MIKOŁAJA
W przyszłym tygodniu razem z „Gazetą Jarocińską” 

otrzymasz za darmo kalendarz na 20 1 3  rok

f a r o c i n s k a . p l

* -  i

INTERWENCJA
M a s z  p ro b le m , p y ta n ie ?  
P o trz e b u je s z  p o m o c y  d z ie n n ik a rz a ?  
D z w o ń . . .

( 6 2 )  7 4 9  8 6  4 9  J

N asz
C z y te ln ik

p y ta

Do przychodni dodzwonić sio nie można, a mieszkanie z garażem dla lekarza stoi puste

D o  n a s z e j  re d a k c ji  z a 
dzw o n i! m ie szk an iec  Ta- 
rzec , p a c je n t ja ro c iń sk ie j 
p r z y c h o d n i  J a r - M e d ic .
- C iężka  spraw a. D o Jar- 
M edicu n ie m o żn a  się  do 
dzwonić. S ta le  albo je s t  za 
ję te , a lbo n ik t n ie  odbiera
- tw ie rd z ił  m ę ż c z y z n a .
- Sygnał je s t, ale odkłada

ją  słuchaw kę i tak  w kółko, 
i o d  nowa. C o ś tu  je s t  nie  
tak. O d  p ó ł godziny próbuję  
i nic. Odzywa się centrala, 
ale dalej n ie łączy. Ja  za to 
płacę, ale nie m a m  możliwo
ści się połączyć. Chciałem się 
dowiedzieć, czy m nie  dzisiaj 
przyjm ie m ó j lekarz rodzin
ny, czy je s t  sens  w ogóle j e 
ch a ć  do  Jarocina , a le  n ie  
mogę, bo za nic w świecie nie 
m ożn a  się  ta m  dodzw on ić
- o p o w iad a ł o b u rz o n y  p a 
cjent.

N ie jes t to  jedyny  sygnał o  t ru d n o 
ściach w  połączeniu telefonicznym  z ja 
ro c ińską  p rzych o d n ią . - Zaw sze m nie  
to wkurza. N ie wiem , czy on i ja k ą ś  kasę  
dostają za  sa m o  połączenie z  centralą?  
Bo dalej nie łączą. Trzeba m ieć  anielską  
cierpliwość, żeby się  dodzw onić - m ów i 
m ieszkan iec  Ja ro c in a .

Postanow iliśm y to  spraw dzić. Z a 
dzw oniliśm y d o  przychodni. O dezw ała 
się cen trala . - Tu przychodnia Jar-M e
dic, proszę czekać na połączenie. D ługa 
chwila oczekiwania. Połączenie zostało  
p rzerw ane . D ru g a  p ró b a  - to  sam o . 
Trzecia - słyszymy sygnał zajętości. W  tej 
sytuacji zw róciliśm y się d o  szefa przy
chodni o  wyjaśnienie. M irosław  Praczyk 
pokazuje nam  kom puterow e wydruki 
p o łączeń  tele fon icznych  z  ub ieg łego  
m iesiąca. - To je s t  wykaz rozmów przy
chodzących w poszczególnych godzinach  
przez 20  dn i października. Zaczynają się 
mniej więcej odgodz. 7.00 i o  8 .00 jest ich 
2.571 - tłum aczy Praczyk. -Potem  nagle 
od  godziny 12.00 ta ilość spada i m iędzy  
godz. 17 .00  a  18.00 dzw oniło do  nas  
tylko 200  osób. Niech m i k toś odpowie, 
dlaczego wszyscy m uszą  koniecznie zała
twić sprawę między 8 .00 a  9.00? Przecież 
ten pacjent, k tó ry  potrzebow ał porady  
lekarza rodzinnego mógł zadzw onić po  
południu i zarejestrować się  na  następny

dzień - stw ierdza lekarz. - W  recepcji sie
dzą cztery panie. Z  wydruków połączeń 
wynika, że  w październiku dwie z  nich, 
p ięć  dn i w tygodniu non stop rozmawiały 
z  pacjentam i przez telefon. To było p ra 
wie 40  godzin rozmów, a  m aksym alny  
czas oczekiwania na  połączenie wynosił 
nieco p o n a d  2 minuty. Z  tych czterech 
osób jedna  siedzi z  tyłu, m a  słuchawki na  
uszach i nie m oże nie odebrać telefonu. 
Zrobiliśm y tak, żeby nie było zarzutu, że  
ona rozmawia z  koleżanką albo zajm uje  
się czym ś innym i nie odbiera - w yjaśnia 
M irosław  Praczyk. I dodaje: - Proszę 
m i wierzyć - m y  nic więcej ju ż  zrobić nie

możem y. N ikt n ikom u nie robi n a  złość, 
bo na m  też zależy, żeby m ożna  się  do  
nas dodzwonić. Problem  w tym, że  wszy
scy koniecznie chcą o ósm ej rano. Jego  
zdan iem  nie m a  znaczen ia, że pacjenci 
m ają  d o  dyspozycji tylko dw a num ery 
telefonów. - Linii jednorazowych rozmów  

je s t 12 - więcej n iż osób, które w  tym  sa
m ym  momencie mogą podnieść słuchawkę 
telefonu.

L ekarz  zw raca  też uw agę n a  ilość 
p o ra d  udzielanych pacjentom . - M am y  
11 lekarzy rodzinnych. O ni w ubiegłym  
roku udzielili 100 tysięcy porad. A  chęt
nych byłobyjeszcze więcej. To je s t  szczyt

naszych możliwości. O d dwóch lat stara
m y  się  za trudn ić  dodatkow ego lekarza. 
O głaszam y się  co m iesiąc, ku p iliśm y  
nawet m ieszkanie z  garażem, żeby kogoś 
przyciągnąć. I  m ieszka n ie  sto i puste , 
a m y  za nie płacimy, bo nie m a  chętnych 
do pracy na prowincji. C hoć m y pensję  
proponujem y znacznie większą n iż  w  Po
znaniu. O w szem  przyjadą na godziny, 
ale m ie szk a ć  chcą  w d u żym  m ieście. 
A  w przypadku  lekarza rodzinnego tak  
się  n ie da  - p o d su m o w u je  M iro s ław  
Praczyk.

A N N A  K O N IE C Z N A

a .k o n ie c z n a @ ja ro c in s k a .p l

1 1
le ka rzy  ro d z in n y c h  p rz y jm u je  

w  p rz y c h o d n i J a r-M e d ic

ok. 24 tysięcy
p a c je n tó w  je s t  w  re je s tra ch  le ka rzy  

ro d z in n y c h  Ja r-M e d ica

Pacjenci skarżą się, że do przychodni
Jar-Medic nie można się dodzwonić. 

Właściciel placówki twierdzi, że między
8.00 a 9.00 recepcjonistki przyjmują 
w ciągu miesiąca ponad 2,5 tysiąca 

połączeń

http://www.jarodnska.pl
farocinska.pl
mailto:a.konieczna@jarocinska.pl
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► GORĄCO NA KOMISJI KULTURY W  JAROCINIE

Wypowiedź radnej czyni burmistrza złodziejem, 
dlatego podejmie stosowne kroki OMENTARZE NA \  /ZO B A C Z FILM NA '

3  W ic e b u rm is trz  H a n n a  S z a tk o w sk a  d o  ra d n e j  Z d z is ła w y  P ila rc zy k : - M ów ien ie , że  b u rm is tr z  o k ra d a  dzieci, n ie ja k o  c zyn i g o  złodzie jem . 
W ypow iedź p a n i  n a ru sza  d o b re  im ię  sa m o r z ą d u  i p a n a  b u rm is trza .

To reakcja  zas tęp czy n i S ta n is ła 
w a  M a r tu z a ls k ie g o  n a  p u b lik a c ję  
o  z m n ie js z e n iu  d o ta c ji  d la  p rz e d 
szkoli n iepublicznych , k tó ra  ukaza ła  
się w  p o p rz e d n im  w y dan iu  „ G az e 
ty Ja ro c iń sk ie j” . Sp raw ę n ag ło śn iła  
ra d n a  Z d zisław a  Pilarczyk, b ę d ąc a  
p re z e se m  s to w a rz y s z e n ia  p ro w a 
d ząceg o  „P oziom kę”. N iepub liczne  
przedszkola d osta ją  od  lis topada  m ie
sięczn ie  15 zł m niej n a  dziecko. O b 
cięcie dotacji, k tó ra  stanow i dzisiaj 80 
proc, średnich  kosztów  p o noszonych  
p rzez  gm inę  n a  dziecko  w  p lacó w 
kach p u b licznych  je s t, ja k  tłu m a cz ą  
w ładze gm iny, w ynikiem  o szczęd n o 
ści w  p rzed szk o lach  n a leżący ch  d o  
s a m o rz ą d u . - N ajbardzie j w ściekła  

je s te m  o to, że  n ie  zo sta liśm y o  tym  
fa kc ie  pow iadom ieni. To je s t  zbójeckie  
praw o, okradanie dzieci. W  ogóle brak  
słów -  skom entow ała  ra d n a  Pilarczyk. 
Jej k lubow y kolega, p rzew o d n iczący  
rad n y  R o b ert K aźm ierczak  z au w aża  
p rzy  okazji, że  p rzy  p rzesu n ięc iach  
b u d żeto w y ch , k tó re  ra d n i w cześniej 
g losow ali, sk a rbn ik  n ie p o in fo rm o 
w ała , że będ zie  to  m ia ło  tak i skutek  
d la  p rzedszkoli.

T em at w ró c ił  n a  u b ie g ło ty g o -  
dn iow e posied zen ie  K om isji K ultu ry  
O św iaty  i S p raw  S po łecznych  R ad y  
M iejskiej w  Ja ro c in ie . P o s ie d z en iu  
o d  p o c z ą tk u  to w arzy szy ły  em ocje. 
W  trakcie dyskusji dyrektor W ydziału 
O św iaty i Spraw  Społecznych U rzędu

Stanisław Martuzalski domaga się od radnej Zdzisławy Pilarczyk publikacji przeprosin za, jego zdaniem, 
naruszenie dóbr osobistych i wpłaty 1.000 zł na schronisko dla bezdomnych zwierząt w  Radlinie. Oo sprawy 
odniósł się w  trakcie piątkowej sesji Rady Miejskiej w  Jarocinie. - IV ostatnich dniach otrzymałem cios, 
którego się nie spodziewałem, cios od osoby z którą współpracowałem przez dwie kadencje - powiedział 
Stanisław Martuzalski. -  Wypowiedzi pani radnej Pilarczyk uważam za niegodne i  naruszające moje 
dobra osobiste. To jest jedna z trudniejszych chwil, jaką przeżywam na tej sali. Burmistrz wręczył radnej 
pismo wzywające do naprawienia szkody. -  Nie byto moim zamiarem obrażanie kogokolwiek - stwierdziła 
radna Pilarczyk. Sprawa może znaleźć swój finał w  sądzie.

M iejsk iego  w  Ja ro c in ie  p rz ep ro siła  
ra d n ą  z a  b ra k  in form acji o  zm ian ach  
w  w ysokości dotacji. P rzeoczenie, jak  
t łu m a c z y ła  B o ż en a  K u b ack a , by ło  
w ynikiem  d u żeg o  o b c ią że n ia , jak ie  
w osta tn ich  tygodniach m a  kierowany 
p rzez  n ią  w ydział.

D o  w y p o w ie d z i ra d n e j  Z ie m i 
Ja ro c iń sk ie j o d n io s ła  się w punkcie  
w olne  głosy  H a n n a  Szałkow ska. W i
c eb u rm is trz  p o w tó rzy ła , że  obcięcie 
d o tac ji je s t  w ynikiem  o b o w iązu jące j 
uchw ały . - M ów ienie , że  b u rm is trz  
okrada dzieci, niejako czyni go  złodzie

je m  - sk o n s ta to w a ła  w iceb u rm is trz  
w  k ieru n k u  rad n e j. - C h c ia ła m p o in 
fo rm o w a ć  p a n ią  radną  i czynię to p u 
blicznie, że  w zw iązku  z  tym  burm istrz  
p o d e jm u je  s to so w n e  k ro k i p ra w n e , 
p o n iew a ż w ypow iedź p a n i P ilarczyk  
narusza  dobre im ię sam orządu  i pa n a  
burm istrza. To w yw ołało  w zburzen ie  
n a  sali. R o b e rt K aźm ierczak  u z n a ł 
ta k i  s p o s ó b  „ in f o r m o w a n ia ” z a  
„ z a s tra sza n ie  ra d n y c h ” . Z d zisław a  
Pilarczyk  p o d trz y m a ła  sw o ją  w cze
śn ie jszą  o p in ię . - Uważam, że  takie  
p ra w o  m ia ła m . M o że  trochę  ostro, 
ale fa k ty czn ie  ta k  je s t, bo  j a k  się  to  
m a  do  dzieci, k tó re  chodzą  d o  n ie 
pub licznego  przed szko la ?  Czy ono są  
gorsze o d  tych z  pub licznego?  Chyba  
nie  - p y ta ła  z d e n e rw o w a n a  ra d n a . 
H a n n a  S za łk o w sk a  stw ie rd z iła , że 
uw agi ra d n e j ro z u m ie  ja k o  „ n ie d o 
pe łn ien ie  obow iązków  p rzez  w ydział

o św ia ty  i b ra k  n a d z o ru  d y re k to ra  
n a d  tym i sp ra w a m i” . T ak n a św ie 
tli c a ły  p ro b le m  b u rm is trz o w i, by  
ten  w y c iągnął konsekw encje  w obec 
u rzędników . S łysząc to  ra d n a  P ila r
czyk n a ty c h m ia s t w y jaśn iła , że  nie 
m ia ła  p re ten sji. - To co p a n i mówi, 
to j u ż  n ie  w ie m .. . czy p a n i  w herezję  

ja k ą ś  w pada? N ie  o  to m i chodziło - 
tłu m a cz y ła  ra d n a .

R o b e rt K aźm ierczak  stw ierdził, 
że n ie dziw i się u rzęd n ik o m  sk ła d a 
jący m  w ypow iedzen ia. - Poza tym, że  
się  kontroluje to, co wpływa na kon to  
na koniec miesiąca z  pensji burm istrza  
czy wiceburmistrza, trzeba też brać od
pow iedzia lność za  pew ne rzeczy, ( .. .)  
a nie bez przerw y  udawać, że  to nie  
m y popełn iliśm y błędy - p o d su m o w a ł 
przew odniczący .

H a n n a  Szałkow ska nie w y tłum a
czyła „G azec ie” , jak ie  kroki p raw ne 
zam ierza  pod jąć  b u rm is trz  Ja ro c in a .

(nba)

WYJAŚNIENIE

W  p o p rzed n im  num erze „G a ze ty  
Jarocińskiej”  w  tekście pt. „Okradanie 
dzieci według Zdzis ław y P ilarczyk” 
błędnie zacytowałem w iceburm istrz 
Hannę Szalkowską. W  rzeczywisto
ści w iceburm istrz m ów iła  o  do tacji 
na poziom ie  80 procent, a nie ja k  
podałem  85 procent.

BARTEK NAW ROCKI

► JARACZEWO

D o p ó k i  n i e  m a  m r o z ó w ,  
n i e  p a l ą  w  ś w i e t l i c a c h

R a d n i z k o m is ji o ś w ia ty  ra d y  
g m in y  Ja ra cze w o  w iz y to w a li sale 
w ie jskie . S p ra w d za li ich  s tan przed 
z im ą  i ro z m a w ia li z s o łty sa m i na 
tem at ogrzew an ia .

- G enera ln ie  sale są w  dobrym  
stanie. W iadom o - wszędzie po trzeb
ne są ja k ie ś  bieżące napraw y - dz ie li 
się spostrzeżeniam i p rzew odn iczący 
Tom asz T w a rd o w sk i. Jako g łó w n y  
m a n ka m e n t ś w ie tlic  p o d a je  s łabą  
w enty lac ję  w  kuchn iach . W ilg o ć  p o 
w odu je , że ze ścian o d ch o d z i farba.

O k a z a ło  s ię  te ż , że s o łty s i 
w  specyficzny sposób ra dzą  sob ie 
z og rzew an iem  sal. Jak? Po p ros tu  
nie u rucham ia ją  pieców, d o pók i tem 
pe ra tu ra  nie spadnie  po n iże j zera.

- W ubiegłym  ro ku  ogrzewanie 
i  e lektryczność kosztowały nas oko ło

Radni
zapoznali się 
ze stanem sal 
wiejskich. Od 
lewej, Tomasz 
Twardowski, 
Edmund 
Kowalczyk, 
Ilona
Smolarek, 
Teresa Magda 
i Zofia 
Wiśniewska

7 tys. zł. P ieniędzy nam  wystarczyło
- w s p o m in a  S te fan  P aw lak, ra d n y  
i so łtys  N oskow a.

W  na jgo rszym  stan ie  je s t św ie
tlic a  w ie jska w  G o li. G m in a  p lanu je  
je j genera lny  re m o n t, ale czeka na 
fundusze  z U n ii E urope jsk ie j. Teraz 
w  sali fun kc jo n u je  dyskoteka, k tó re j 
w łaśc ic ie l po kryw a  koszty je j u trz y 
m a n ia . Po m o d e rn iz a c ji za un ijn e  
p ien iądze , w yn a jm ow an ie  b u dynku  
będzie w ykluczone  i w szelkie koszty 
eksp loa tac ji spadną na so łectw o.

Jedyną dużą wsią w  gm inie, która 
n ie  m a swojej sa li pozosta je  Rusko. 
B udow a św ietlicy rów n ież jes t w  p la 
nach sam orządu, je dn ak  - podobn ie  
ja k  w  przypadku m odern izacji w  G o li
- wszystko zależy od  tego, czy gm ina
o trzym a  ś ro dk i z U n ii. (igi)

http://www.jarocinska.pl
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► KOTLIN

P o d a t k i  

w y ż s z e  
o  i n f l a c j ę  

b e z  d y s k u s j i
O  c z te ry  p ro c e n t  w z ro sn ą  

przyszłoroczne podatk i w  gm inie 
K o tlin . R ad n i o p o w ied zie li się 
je d n o g ło śn ie  z a  p ro p o z y c ja m i 
p rz ed s ta w io n y m i p rz ez  w ó jta . 
N ie by ło  dyskusji.

(era)
STAW KI PODATKU OD N IERUCHO M OŚCI
• od gruntów

-  związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej -  0,82 z t  od 1 m2 
powierzchni

-  pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne 
retencyjne -  3,77 zł od 1 ha powierzchni

* od budynków lub ich części składowych

- mieszkalnych -  0,54 zł od 1 m2 
powierzchni użytkowej

- związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na 
prowadzenie działalności gospodarczej
- 20,28 z ł  od 1 m2 powierzchni użytkowej 
zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w  zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym
- 9,67 zt  od 1 m2 powierzchni użytkowej

- związanych z udzielaniem świadczeń 
zdrowotnych -  4,52 z ł  od 1 m2 powierzchni 
użytkowej

Z 2,40 zł do 2,50 zł od 1 m2
podwyższono opłatę targową.
Nie może ona przekroczyć 
757,79 zł dziennie.

► DWÓCH DELEGATÓW Z POWIATU JAROCIŃSKIEGO WYBIERAŁO NOW EGO SZEFA PSL-U

Pawlak się pospieszył. Piechociński 
przekonał PAłrolniczaka
3  N a  J a n u s z a  P ie c h o c iń s k ie g o  g ło s o w a ł  M a rc in  P ó łro ln ic z a k , p re z e s  z a r z ą d u  p o w ia to w e g o  P o ls k ie g o  
S tro n n ic tw a  L u d o w e g o .

S zef lu d o w có w  w  pow iecie 
ja ro c iń sk im  nie p o p a r ł  W ald e
m ara  Paw laka, b o  jeg o  zdan iem  
każdej partii po trzeb n e  są  zm ia 
ny  (p a trz  ro z m o w a ) . O p ró c z  
r a d n e g o  m ie jsk ie g o  d ru g im  
d e leg a tem  n a  X I ko n g res P S L  
był K aro l M a tu szak , p rezes z a 
rz ą d u  m ie jsk o -g m in n eg o  w  J a 
ro c in ie . R a d n y  p o w ia to w y  nie 
chce zd radzić , kogo p oparł. - To 
było ta jne  g łosow anie  i niech to  
zostan ie  m oją  sło d ką  tajem nicą. 
Jednego i drugiego bardzo sza 
nu ję  - m ów i w y m ija jąco  K aro l 
M a tu s z a k . W  je g o  o p in ii  b y ł 
to  ko n g res p e łen  em o c ji, k tó 
ry ch  m e d ia  n ie  o d d a ły . - N a  
p o c zą tk u  m ia łem  w rażen ie , że  
n ie  m a  opcji, aby  p a n  P aw lak  
przegrał, a le  w trakcie  kongresu  
to wszystko zm ieniło  się - opisuje  
p rezes z a rz ą d u  m ie jsk o -g m in 
n eg o  PS L .

P r z e g r a n ą  W a ld e m a r a  
P aw lak a  je s t  z a sk o cz o n y  S ta 
n is ław  C zeszyk . - Ja  g łosow ał
bym  na  prezesa  P aw laka. Tym

bardziej, że takie było stanow isko  
za rządu  w ojew ódzkiego - m ów i 
w ielo le tn i sze f lu d o w có w  w  p o 
wiecie jaro c iń sk im . Twierdzi, że 
nie rozum ie, d laczego  n iektórzy  
d z ia łac ze  p o p a r li  J a n u s z a  P ie 
ch o ciń sk ieg o . - W  stronnictw ie  
s ą  różne osoby, k tóre  za w szelką  
cen ę  d ą żą  d o  w ła d zy  i n a  d o 
d a te k  są  m a ło  odpow iedzia lne  
- d y w a g u je  C z eszy k . P o d o b 
n ie  z a g ło so w a łb y  ko lejny  j a r o 
c ińsk i lu d o w iec  J a n  G rzesiek , 
r a d n y  se jm ik u  w o je w ó d z tw a  
w ielkopolskiego. Jeg o  zd an iem  
W ald em ar P aw lak  zas łu ży ł na  
ree lek c je  b o  je s t  sk u te c z n y m  
p o lity k ie m  i n ie  p o d e jm o w a ł 
z ły ch  d ecy z ji. - S zk o d a  tylko, 
że  były prezes P aw lak zdek laro 
w ał posp ieszn ie  złożenie dymisji. 
U ważam, że  p o w inno  o tym  zd e 
cydow ać g rem iu m  polityczne, bo  
p rzez n ie  zosta ł desygnow any na  
stanow isko w iceprem iera i m in i
stra gospodarki - ocen ia  członek 
z a rz ą d u  w o jew ó d zk ieg o  P S L .

(era)

Znam nowego prezesa PSL
Rozmowa z MARCINEM PÓŁROLNICZAKIEM,
prezesem zarządu pow ia tow ego  PSt w  Jarocinie

D la c z e g o  g ło s o w a ł p a n  n a  J a n u s z a  P ie 

c h o c iń s k ie g o ?

Zmiany są potrzebne w każdej partii. Pewni 
ludzie wypalają się. W pewnym momencie 
trzeba dokonać cesarskiego cięcia i dokonać 
zmian. Czas pokaże, czy będą na lepsze czy 
gorsze. Takiego dokonałem wyboru.
J a k  te ra z  b ę d z ie  f u n k c jo n o w a ł P S L  w  p o 

w ie c ie .  C z y  r z e c z y w iś c ie  P S L  z a  c z a s ó w  

P a w la k a  „ p o s y p a ł s ię ”  n a  d o le ?

Partia nie posypała się na dole. Tylko po
wstało pewne rozwarstwienie, polegające 
na tym, że pewne decyzje zapadały w War
szawie, a potem była bardzo duża czarna 
dziura i dopiero były doły PSL. które zostały 
zostawione sobie.
C z e g o  o c z e k u je c ie  o d  n o w e g o  s z e fa ?

Ujednolicenia działania. Działania oddolne
go, a nie tak jak było do tej pory z góry na 
dół, i zasypania tej dziury, która powstała 
w kontaktach.

C z y  n o w y  p re z e s  p o w in ie n  p o d p is a ć  u m o 

w ę  k o a l ic y jn ą  z  P O  i c z y  p o w in ie n  z o s ta ć  

w ic e p r e m ie r e m ?

Uważam, że kolega Pawlak popełnił błąd. 
Moim zdaniem powinien oddać się do dys
pozycji partii i nowego prezesa. To wła
śnie partia mianowała go na tak zaszczytną 
funkcję wicepremiera i ministra gospodarki. 
Potrzeba trochę czasu. Może się okazać, że 
kolega Piechociński będzie musiał wstąpić 
w szeregi rządu. Uważam, że nie powinien 
być członkiem Rady Ministrów. PSL jest 
dużym ruchem i trzeba jeździć po kraju. 
P ie c h o c iń s k i i P ó łr o ln ic z a k  z n a ją  s ię  o s o 

b iś c ie .  B y ła  s z a n s a  p o r o z m a w ia n ia ?  J a k  

w y p a d ł?

Znamy się osobiście. Była okazja do roz
mowy. Wizja przedstawiona przez nowego 
prezesa przekonała mnie.

Rozmawiał 
BARTEK NAW ROCKI
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- Ścieżka eko log iczna  stan o w i 

jed n ą  z atrakcyjniejszych form  kształ
tow an ia  św iadom ości ekologicznej 
m ieszkańców , a przez to  prow adzi 
do  p opraw y  s ta n u  środow iska  n a 
tu ra ln eg o . P o n a d to  z roku  n a  rok 
od n o to w u jem y  w zro st liczby o só b  
zwiedzających zainteresowanych dzia
ła ln o śc ią  Z G O . P osiad an ie  ścieżki 
edukacyjno-przyrodniczej przybliży 
z a sad y  fu n k c jo n o w an ia  sk ład o w i
ska w W itaszyczkach oraz  zap o zn a  
odw iedzających z podejm ow anym i 
przez nas działaniam i w  zakresie g o 
spodarki o dpadam i - m ówi M ariusz 
Malynicz, prezes Zakładu Gospodarki 
O d p ad am i w Jarocin ie. C o  w ażne, 
ścieżka pow sta je  po  konsu ltac jach  
z nauczycielam i, które m iały n a  celu 
om ówienie potrzebnej tematyki zajęć. 
- Chcielibyśmy zm ieniać św iadom ość 
ekologiczna mieszkańców. Najszybciej 
takie zm iany zach o d zą  przy udziale 
dzieci i młodzieży, a  one potrzebują  
urozm aiconej form y przekazu. S tąd 
pohiyst zaprojektow ania, a  następnie 
w ybudow ania ścieżki edukacyjnej na  
terenie zak ład u  w  W itaszyczkach - 
wyjaśnia szef Z G O .

Ścieżka edukacyjna 
z punktem widokowym

W ycieczka edukacy jna p o  tere
nie Z G O  będzie obejm ow ała osiem  
punktów  - podkreślonych tablicam i 
dydaktycznymi. N a  trasie ścieżki „zaj
rzym y” m .in. d o  sortow ni odpadów , 
gdzie p rzyb liżony  zo stan ie  sp o só b  
ich segregacji; po zn am y  różne  fo r
m y rekultywacji kw ater i technologie 
stosow ane n a  składow isku, a  także 
zapoznam y się z zasadam i związany
mi z przerobem  odpadów. Zwiedzanie 
zak ładu  obejm uje również plac m a 
gazynow ania  i p rzerobu  surow ców  
oraz odpadów, gdzie ukazana zostanie

E K O L O G IC Z N A  Ś C IE Ż K A  E D U K A C Y J N A  N A  T E R E N IE  Z G O

ZGO buduje ścieżkę 
edukacyjnn-eknlogiczną
Na terenie Zakładu Gospodarki Odpadami w  Jarocinie powstanie ścieżka edukacyjno- 
ekologiczna. Od nowego roku będą mogli z  niej skorzystać uczniowie i przedszkolaki 
w  ram ach w ycieczek szkolnych oraz dorośli w  ram ach d rzw i otw artych. Jarocińska 
spółka pozyskała na tę inw estycję 170 tys. zt z  W ojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w  Poznaniu.

,. sb r  i| 1
Już od now ego roku odw iedzający zakład ZGO uczniow ie będ ą korzystać ze ścieżki 
edukacyjno-ekologicznej. Ścieżka ekologiczna stanow i jed n ą  z atrakcyjniejszych  
fo rm  kszta łto w ania  świadom ości ekologicznej m ieszkańców. Ścieżka jest 
adresow ana przede w szystkim  do m ieszkańców  regionu VI, do k tórego  należą  
Gminy: Borek W ielkopolski, Chocz, Czerm in, Dobrzyca, D om inow o, Gizałki, 
Jaraczewo, Jarocin, Kotlin, Kórnik, Krzykosy, Książ W ielkopolski, N ow e M iasto  nad  
W artą, Piaski, Śrem, Środa W ielkopolska, Zaniem yśl, Żerków

segregacja i kierunki w ykorzystania 
poszczególnych m ateriałów jak  opony, 
gruz itp. W ażnym  punktem  wycieczki 
będzie jeszcze tzw. „gratowisko”, czyli 
punkt odb io ru  odpad ó w  prob lem o
wych, gdzie zw iedzającym  zostanie  
zaprezentowany sposób selektywnego 
zbierania w  bezpieczny sposób o d p a 
dów  problemowych: zużytego sprzętu 
RTV-AGD, op o n , g ruzu , o d p ad ó w  
wielkogabarytowych itp.

To jednak nie wszystko. W  ram ach 
projektu realizow anego przez Z G O , 
ścieżkę edukacyjną będą  tworzyć jesz
cze dw a isto tne elementy. Pierwszym 
z nich  będzie stacja m eteorologiczna 
n a  punkcie widokowym. - Całkow ita 
d ługość m asztu  stacji m eteo  od  p o d 
stawy d o  g run tu  to 3000 m m . Stacja 
m eteo będzie w yposażona w  desz- 
czom ierz, klatkę i rękaw m eteo oraz  
tab lice  L E D . D zięki tem u , o p ró cz  
pom iaru deszczu, będzie m ożna  m.in. 
zweryfikować tem peraturę, wilgotność 
i ciśnienie pow ietrza, czy prędkość 
i kierunek w iatru. Przy ładnej pog o 
dzie stacja m eteo będzie doskonałym  
m iejscem  d o  p rzep ro w ad zen ia  np. 
lekcji. Z  p unk tu  w idokowego będzie 
m o żn a  rów nież obejrzeć p an o ram ę  
naszego  zak ładu  o raz  Ja ro c in a  - wy
ja ś n ia  M a riu sz  M alyn icz. D ru g im  
elem entem  będzie altanka edukacyjna 
w y p o sażo n a  w  now oczesny  sp rzęt 
m ultim edialny. B ędą w niej p ro w a
dzone zajęcia d la  dzieci i młodzieży. 
W arto  zaznaczyć , że obiekt będzie 
sprawia! wrażenie wykonanego z m a 
teriałów  z  recyklingu lub  o d p ad ó w  
budowlanych. Przykładowo siedziska 
um ieszczone w ew nątrz altanki wyko
nane zo stan ą  z europalet.

ZGO promuje zachowania 
przyjazne środowisku

- P oprzez działania, takie jak  np.

budow a ścieżki prom ujem y zachow a
nia przyjazne środow isku. N aszym  
celem  w  działalności edukacyjnej jest 
rozbudzanie św iadom ości ekologicz
nej, kształcenie postawy odpowiedzial
ności za  stan  środow iska, poznanie 
współzależności m iędzy człowiekiem, 
a  środow iskiem  o raz  w spółudział ro 
dziców w  edukacji ekologicznej -  mówi 
M ariusz  M alynicz.

Ścieżka edu k acy jn a  p o w stan ie  

do  końca 2012 r. i ju ż  od  przyszłe
g o  ro k u  b ęd zie  m o ż n a  z niej k o 
rzystać. K oszt inwestycji to  niecałe 
300 tys. zl. P o n ad  połow ę tej kwoty 
-1 7 0  tys. zt - Z G O  pozyskało z W FO - 
ŚiGW. W  ra m a ch  d o tac ji p rz ep ro 

w a d z o n e  z o s ta ły  tak ż e  k a m p a n ie  
edukacy jne w  zakresie  w łaściw ego 
g o sp o d a ro w a n ia  o d p ad am i, selek
tywnej zbiórki i segregacji odpadów .

Przypom nijm y, że Z G O  w  J a ro 
cinie je s t  o p e ra to rem  Z ak ład u  Z a 
g o sp o darow an ia  O d p ad ó w  Jarocin , 
k tó ry  obejm uje  zak resem  d z ia łan ia  
18 g m in . - S ta tu s  z a k ła d u  re g io 
n a ln eg o  zobo w iązu je  d o  s taw ian ia  
sob ie  w ysokich  w y m ag ań  w  zak re 
sie d b a ło śc i o  o c h ro n ę  środow iska. 
C o  d o  z a sad y  ścieżak  ed ukacy jna  
je s t  d la  w szy stk ich  m ie sz k ań c ó w  
re g io n u  V I, je d n a k ż e  z d a je  so b ie  
spraw ę, ze dzieci i m lo d z iez  z te re 
nó w  o d d a lo n y ch  o d  z ak ład u  m o g ą  
m ieć p ro b lem  logistyczny i d la  n ich  
spółka przygotow uje w irtualna ścież
kę edukacyjną w  celu przedstaw ienia 
zak ład u . Pew na g ru p a  o d w ied za ją 
cych skorzysta  ze ścieżki, chcąc  je d 
n ak  w yjść nap rzeciw  m ieszkańcom  
gm in  n a leżących  d o  P o ro zu m ien ia  
M iędzygm innego  rok  2012 je s t ro 
k iem  in tensyw nej k a m p a n ii in fo r
m acyjno-edukacyjnej nt. gospodarki 
o d p ad am i w  tym  selektywnej zbiórki 
- p o d su m o w u je  p rezes Z G O .

http://www.jarocinska.pl
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Czytnik linii papilarnych i kolektory 
słoneczne w przedszkolu za 640 tys. zł

Ile kosztowała

termomodernizacja

przedszkola?

Zakończyła  się te rm om ode r
n izacja p rzedszkola w  Jaraczewie, 
k tóra  pochłonę ła ponad 640 tys. zł. 
G m in a  m usia la  sama w ygospoda
row ać środki na ten cel, b o  do tacja  
z N arodow ego Funduszu O chrony 
Środow iska przeszła je j ko ło  nosa.

Prace prowadzone przez P.B.H. 
M a rzyń sk i z Ja ro c in a  trw a ły  od  
s ie rp n ia  d o  końca  pa źdz ie rn ika . 
Sprzątanie i p rzygotow yw an ie  sal 
do  po w ro tu  przedszkolaków zajęły 
dw a tygodnie . D ziec i w  tym  czasie 
korzystały z pomieszczeń urządzo
nych w  g im naz jum .

- Z a  m oje j kadencji, a pewnie  
i  za w ójta Pielarza, nie było tu  w ięk
szych remontów. Niestety wiadomo, 
że ja k  się ruszy stare, to zaczyna się 
sypać wszystko. I  tak  koszty p o  kolei 
puchły - m ó w ił w ó jt na o fic ja ln ym  
zakończeniu inwestycji. Dodatkowe 
nakłady w yniosły prawie 140 tys. zł. 
D ariu sz  S trugała podkreś lił też, że

na dachu zam ontow ano  ko lek to ty  
słoneczne.

P oczą tko w o  te rm o m o d e rn i-  
zac ja  m ia ła  być  d o fin a n so w a n a  
przez N arodow y Fundusz O chrony 
Ś rod ow iska . Ż e b y  ta k  się s ta ło , 

inw estycja m usia ła  op iew ać na co 
n a jm n ie j 2 m in  zł. U rzęd n icy  we 
w n iosku  po łą czy li te rm om odem i- 
zacje k ilku  budynków: przedszkola, 
b ib lio te kw  Jaraczewie i Górze oraz 
G m innego O środka Kultury, dzięki 
czemu uzyskano wym aganą kwotę. 
- Niestety, nie zakw a lifikow a li nam  
wszystkich kosztów i  spadliśm yponi
żej 2 milionów. Projekt ju ż  jednak był, 
więc postanowiliśmy, że zrob im y to  
z własnych środków - w yjaśn ia ł D a 
riusz S trugała. Znaczna część p ie 
n iędzy po chodz i z pożyczki z  W o
jew ód zk iego  Funduszu O ch ro n y  
Ś rodow iska i G ospoda rk i W odnej.

P IO T R  IG N A S IA K  

p.ignasiak@ jarocinska.p l Dyrektorka Karina Muszalska pomogła przeciąć wstęgę jednej ze swoich wychowanek

• Cena początkowa (po przetargu):

505.416,11 z ł
• O stateczny koszt inw estycji:

644.475,00 z ł
• Pożyczka z  NFOŚiGW:

287.625,00 z ł

Jakie roboty wykonano?
i  • docieplenie budynku styropianem

• wymiana stolarki okiennej i parapetów 
fc • położenie dachówki ceramicznej

„karpiówki" w raz z  rynnami i rurami 
spustowymi

• docieplenie stropodachu
. • wykonanie instalacji C.O. i C.W.U.

• montaż kolektorów słonecznych

Wejście na palec
Przy wejściu do przedszkola zainstalowano j 
czytnik linii papilarnych. Wstęp do budynku j  

m ają te ra z  tylko p ra co w n icy  i ro dzice . < 
Urządzenie zakupiło Stowarzyszenie Rozwoju i 

| Wsi Siedlemin, które prowadzi placówkę.
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Sołecki koncert życzeń
O  w ykonanie w p rzyszłym  roku 

p o n a d  60 z ad a ń  w nioskow ały rady  
sołeckie gm iny Żerków. Burm istrz J a 

cek Jędraszczyk przeczytał wszystkie 
wnioski i nazw ał je  sołeckim  koncer
tem  życzeń. Z a  najw ażniejsze uznał 
budow ę kanalizacji w  Bieździadowie 
i Stęgoszy. B urm istrz  p rzyznał, że 
w iększość  tych  z a d a ń  m a  sz a n sę  
n a  w ykonanie jedyn ie  ze  środków , 
k tó re  p o z o s ta n ą  p o  o g ło sz o n y ch  
konkursach czy przetargach. - M am y  
inwestycje, których koszty są  na  razie 
szacunkowe. Po przetargu często one  
spadają i środki zostają - tłum aczył 
Jędraszczyk . Pięć so łectw  - B rzo st
ków, C h w ałó w , Lgów , P a ru c h ó w  
i P rusinów  - nie z łożyło w niosków  
d o  przyszło rocznego  b u d żetu .

R adny Wojciech Raś zwrócił uwa
gę n a  to , że we w nioskach rad  sołec
kich najczęściej pow tarza się potrzeba 
rem o n tu  dróg. - M usim y się sprawą  
tych naszych nieszczęsnych, dziurawych 
dróg zająć. To pow ażna sprawa i nie 
m ożna je j  odkładać. W  m ojej miejsco
wości je s t  kilka takich dróg. Wiem, że 
się mówi; na  Chrzan dużo dostaliście, 
siedź cicho. Zgodzę się z  tym - rzeczy
wiście dużo zostało zrobione i jestem  
wdzięczny za  inwestycje, które powstały, 
ale moja miejscowość je s t  specyficzna, 
je s t  duża  i tych spraw, które ja  podej
muję, je s t  wiele - p rzyznał R aś.

R ad n a  B arb ara  U rbańska  zw ró
ciła się d o  b u rm is trza  Jędraszczyka: 
- Ładnie, że  p a n  burm istrz przeczy
ta ł wszystkie te wnioski, że  jesteśm y  
zapoznani z  potrzebam i, bo przecież 
jesteśm y radnym i całej gminy. Wiemy, 
co m ożem y zrobić w pierwszej kolejno
ści, bo m usim y się liczyć z  kieszenią, 
ja k ą  m am y. W idzę p o  twarzach, że  
niektórzy są  zadowoleni, inni mniej, 
ale m nie  ta k  męczy Żerków  panie  bur

m istrzu - p rzyznała . Jacek  Ję d ra sz 
czyk zadek larow ał, że  Ż erkow a nie 

zostaw i. - Będzie robione oświetlenie  
na  targowisku i ulicy Morelowej - przy  
tej ulicy też zam ierzam y pobudow ać  
łącznik, ja k o  wyjazd na pola. W  na
stępnej kolejności zrobimy odwodnienie 
ulicy Asnyka. M am y też przygotowaną 
dokum entację - podobny zakres robót, 
ja k  na  Słow ackiego - na  ulicę K ra
szewskiego. Oprócz tego je s t  jeszcze

PLAN ZADAŃ SOŁECKICH ZGŁOSZONYCH DO BUDŻETU G M IN Y ŻERKÓW NA 2013 R.

► Anton in
-  za m o n to w a n ie  s tup a  en erge tyczne go  w ra z  
z la m p ą  o ś w ie tle n io w ą  w  P rzybys ław iu  przy 
posesji pana K łosa, w y ró w n a n ie  i u tw a rdzen ie  
drogi do jazdow e j do  kościo ła w  Pogorzelicy bie
gnące j za bu d yn ka m i gospoda rczym i, pom oc 
w  o d tw o rz e n iu  ro w ó w  m e lio ra c y jn y c h  i ich  
oczyszczeniu w  P rzybysław iu z uw zg lędn ien iem  
starej części w s i ze s taw k iem , założenie nowego 
d yw a n ika  as fa ltow ego  na drodze g m in n e j w e 
w s i A n to n in , w y ró w n a n ie  i u tw a rd ze n ie  d rog i 
do ja zdow e j do  pó l łączące j A n to n in  z P rzyby- 
s ła w ie m , po m oc w  w y ró w n a n iu  i u tw a rdzen iu  
d rog i do ja zdow e j do  b u d yn kó w  m ieszka lnych  
s ta re j części P rzybys ław ia

► Bieździadów
- budow a  k a n a liza c ji, doposażen ie  św ie tlicy , 
og rodzen ie  p lacu  zabaw

► Chrzan
- u z u p e łn ie n ie  o ś w ie t le n ia  u lic zn e g o  na u l. 
W odne j i Leśnej w  koń cow ych  o d c in ka ch  oraz 
na u l. M o s to w e j ( la m p y  s o la rn e ), p o ło żen ie  
naw ie rzchn i asfa ltow e j na u l. K ró tk ie j i W odnej, 
dokończen ie  ka n a lizac ji

► Dobieszczyzna
-  rem ont sali w ie jsk ie j, założenie punk tów  ośw ie
tle n io w ych , za łożenie  cho dn ików , odprow adze
n ie  w o d y  g ru n to w e j p rzy  d w ó ch  posesjach (p. 
Paprzyckiej i p. S zym kow iak) do rzeki Łubianka, 
budow a  ka n a liza c ji, za łoże n ie  now ego p lacu  
zab aw , re m o n t d ró g  ró w n ia rk ą  i t łu c z n ie m , 
u zu pe łn ie n ie  n u m e ró w  do  posesji - ta b lic e

► Koniorze Przybysławskie
- za b e zp ie cze n ie  w ła z u  s tu d z ie n k i k a n a liz a 
c y jn e j p rzy  po ses ji n r 7 , n a p ra w a  d ro g i do  
w a rs z ta tu  ś lu sa rsk ie g o  p. G a łą zk i, n a p ra w a  
drog i od posesji n r 2  do  drog i po w ia tow e j Ruda 
K om orska - Ja roc in  oraz w yczyszczen ie  ro w ó w  
przy te j d rodze

w niosek m łodzieży o  budow ę skate- 
p a rku  - wyliczał bu rm istrz .

P rz e w o d n ic z ą c y  ra d y  G rz e 
g o rz  A n d ra sz ak  p rzed staw ił p e ty 
cję m ieszkańców  o sied la  700-lecia, 
p o d  k tó rą  p o d p isa ło  się p o n a d  300 
osób. P ism o dotyczyło budow y placu 
zab aw  d la  dzieci. - M usim y się nad  
tym  zastanowić. M oże zrobić to przy

► Lisew
- ogrodzenie  bo iska  w ie jsk iego  od s tro ny  d rog i, 
w ym ia n a  ok ien  i og rzew an ia  w  ś w ie tlic y  w ie j
sk ie j, w yposażenie  ku ch n i w  ś w ie tlic y  w ie jsk ie j 
w  ladę c h ło d n iczą  lu b  lodów kę , dokończen ie  
rem on tu  d rog i L isew  - L u d w in ó w

► Lubin ia  Mała
- budow a drogi asfa ltow ej w  kierunku do posesji 
O becnego, bu dow a  drog i a s fa ltow e j w  k ie ru n 
ku d o  d z ie ln ic y  Budy, zabezp ieczen ie  ś ro dków  
na rea lizac ję  zadań w  zakres ie  ku ltu ry , spo rtu  
i p ro fila k ty k i przez o rgan iza c je  pozarządow e

► Ludw inów
- rem on t dróg, oczyszczenie poboczy, po łożenie 
d yw a n ika  as fa ltow ego  na o d c in ku  2 km

► M iniszew
- po łożen ie  n a w ie rzch n i a s fa lto w e j na drodze 
od G rześkow iaka  do S zym czaka (ok. 8 0 0  m ) 
i od pan i K rzyw ańsk ie j w  k ie ru n ku  przys tanku  
PKS do  sk rzyżo w a n ia  (ok. 2 5 0  m )

► Pawłow ice
- uzu p e łn ie n ie  ośw ie tle n ia , m o de rn izac ja  w o 
d o c ią g u  w ie js k ie g o , u z u p e łn ie n ie  szkód  za 
is tn ia ły c h  w  d ro g a c h  na s k u te k  w a ru n k ó w  
a tm o s fe ryczn ych , u p o rzą d ko w a n ie  ob szarów  
w  bezpośredn ie j b liskośc i d róg  i u su n ięc ie  ro 
ś linno śc i og ran icza jące j w idoczn ość , rozm iesz
czenie p ionow ych znaków  num erac ji budynków  
w zd łu ż  drogi gm in ne j i p o w ia tow e j, p lac zabaw  
d la  dz iec i

► Raszewy
- doposażen ie  p lacu  zab aw  w  regu lam in  i kosz ' 
na śm ie c i, zaku p  k rze w ó w  do  posadzen ia  przy 
ośrodku w sparcia w  kierunku do posesji Pokryw 
k i, po m oc p rzy  zagospod a ro w an iu  p lacu  przy 
p rzedszko lu  -  w ia ta , za ku p  zn a kó w  in fo rm u 
ją cych  o nu m e ra c ji d o m ó w  - 2  sz t., usu n ięc ie  
sp róchn ia łych  trzech  k lonó w  na dz ia łce  2 8 5 /9 ,

okazji skateparku. To nie m usi być nic 
superwystrzałowego, ale  w tej chwili 
tam  nie m a  naw et jed n e j huśtaw ki. 
To nie je s t  kilka osób, podpisało się 
kilkaset. Przyznaję, że  ta  sprawa leży 
m i na  sercu  - zróbm y co ś d la  tych 
dzieciaków - apelow ał A ndraszak .

N a  kon iec  g ło s z ab ra ł J a n u sz  
S z ó s te k , r a d n y  i so ł ty s  Ż e rn ik .

- Sołectw je s t  p o n a d  dwadzieścia i nie  
m usim y się prześcigać, gdzie, co zo
stan ie  zrobione. N iech z tych wnio
sków  w każdej wsi będzie jed n a  rzecz 
zrealizow ana, to  będzie  dobrze. Ja  
o d  zeszłego roku czekam  cierpliwie. 
Jedną  rzecz napisa łem  i  w dalszym  
ciągu czekam . Ten koncert życzeń nic  
nie daje - stw ierdził. In nego  zd an ia

był W incenty Bogaczyk, radny  i so ł
tys B ieździadow a. - M oim  zdaniem  
to je s t  po trzebne , żeby m o żn a  było 
wybrać, co je s t  najbardziej pilne. Ja k  
napiszesz je d n o  zadanie, to m ożesz  
przez dziesięć lat się  n ie doczekać - 
pow iedział Bogaczyk.

A N N A  K O N IE C Z N A  

a.kon ieczna@ jaroc inska.p l

n a p ra w a  c h o d n ik a  w z d łu ż  d ro g i od p rzys ta n 
ku do  o g ró d kó w  oraz n a p raw a  c h o d n ik a  p rzy 
p rzys ta n ku , po g łę b ie n ie  ro w ó w  p rzy  d rogach  
p o w ia to w y c h

► Stęgosz
- w y k o n a n ie  o g ro d ze n ia  ś w ie t lic y  w ie js k ie j,  
re m o n t ś w ie tlic y : p rze b u d o w a  to a le t, re m o n t 
duże j sa li (w yko n a n ie  pod łóg , o c ie p le n ie  i w y - 
g łuszenie  su fitu , w ym ian a  ok ien , podw yższenie 
w e w n ę trz n e j sceny), w y ró w n a n ie  bo iska , w y 
posażen ie  ku ch n i (m eb le  kuch enne , lo dó w ka , 
p iec  gazow y, z le w o z m y w a k i g a s tro n o m iczn e , 
p o ch ła n ia cze  na p iece ), w yko ń cze n ie  p ię tra  
sa li, p o p ra w ie n ie  fu n k c jo n a ln o ś c i og rzew an ia  
gazow ego, poszerzen ie  d rog i na o d c in ku  drog i 
p o w ia to w e j R a d lin  - Ż e rk ó w  na w y s o k o ś c i 

posesji Jacoszka

► Sucha - Sierszew
- re m o n t sa li w ie js k ie j w  S ie rszew ie  (w ym ia n a  
5  o k ie n  i d rz w i w e jś c io w y c h , d o b u d o w a n ie  
pom ieszczen ia  z p rzeznaczen iem  na ch ło d n ie , 
m a lo w a n ie  pom ieszczeń , w y m ia n a  p o k ryc ia  
d a c h o w e g o  nad  p o m ie s z c z e n ie m  k u c h e n 
nym  i ła z ie n ką , za łoże n ie  ryn ie n  i w yko n a n ie  
o d w o d n ie n ia  d a c h u , b u d o w a  p la c u  zab aw , 
b u d o w a  c h o d n ika  w  S uche j od sk rzyżo w a n ia  
do  p rzys ta n ku  szko lnego

k Szczonów
- za k u p  sa m o ch o d u  s tra żack iego , u tw a rd z e 
n ie  p la cu  p rzy  ś w ie tlic y , p o k ry c ie  da ch u  na 
ś w ie t lic y

► Żern ik i
- re m o n t ś w ie t lic y  w ie js k ie j

► Żółków
- p rze d łu że n ie  c h o d n ik a  od sa li w ie js k ie j do 
u lic y , p o m a lo w a n ie  w n ę trz a  s a li ,  b u d o w a  
o g rodze n ia  w o k ó ł s a li, p rze b u d o w a  o d c in ka  
u lic y  C eg lane j w  k ie ru n k u  do  Ż u k ro w sk ie g o

http://www.jarocmska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
mailto:a.konieczna@jarocinska.pl
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NOWE MIASTO
► JARO CIN

P o w o ła ją  k o m isję  w  sp ra w ie  
k iero w n iczk i p o m o c y  sp o łe c z n e j
1  M ie s z k a ń c y  g m in y  ż ą d a ją  w y ja śn ie ń  w  s p ra w ie  d o k s z ta łc a n ia  się  w  g o d z in a c h  p ra c y  p rz e z  b y łą  
k ie ro w n ic zk ę  o ś ro d k a  p o m o c y  sp o łe c z n e j.

Osobom, które zdobyły tytuły  
mistrza i czeladnika gratulowali m.in. 
Józef Januszkiewicz - prezes Izby 
Rzemieślniczej w  Kaliszu, starosta 
Mikołaj Szymczak, Grzegorz Fengler - 
dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
w  Jarocinie oraz starszy cechu Jacek 
Dutkiewicz
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N ie  c h c ia ta b y m , żeb y  k to k o l-  !  

w ie k  m ó w it,  że p o z w o liliś m y  
na p e w n e  rzeczy, k tó re  są  n ie - i 
d o p u s z c z a ln e . U w a ż a m , że 
p o w in n iśm y  tę  sp raw ę zbadać.
N ie  m o ż e m y  p o z w a la ć , by  za ? 
p u b lic z n e  p ie n ią d z e  d o s z ło  |  
d o  ta k ic h  s y tu a c ji.  A  s ą  p o - g  
d e jrz e n ia , że  m o g ło  ta k  b yć . '  

W y ja ś n ie n ie  teg o  to  nasz o b o - j  

w ią z e k . Radni powołają specjalną komisję, która zbada, czy była kierowniczka ośrodka pomocy społecznej 
przygotowywała się do swej nowej działalności w  godzinach pracy

S p ra w ę  z g ło s iła  r a d n a  J u lia  
Rzepka. - M ieszkańcy bardzo proszą, 
żeby p a n  wójt lub kom isja  rewizyjna 
wyjaśniła sytuację - w ja k ich  godzi
nach p a n i Wielgosz robiła kursy p o d  
swoją nową działalność, za  czyje to  
było p ien iądze. M ieszkańcy podej
rzewają, że  m ogło się  to odbyw ać  
za na sze  p ien ią d ze  i w godzinach  
pracy - pow ied zia ła  rad n a .

G ło s  z a b ra ł w ó jt A lek san d er 
P o d e m sk i. T łu m a c z y ł, że  je ż e li 
p ra co w n ik  ch ce  się d o k sz ta łca ć , 
to  m a  takie p raw o . - Jes t kwestia, 
czy g m in a  to  fin a n su je . J eże li j a  
m a m  pretensje, to m a m  je  do  p a n i  
Wielgosz, że  ona  n ie dopilnowała, 
żeby inne  pracow nice  rów nież się  
dokształcały. Teraz byśm y nie m ieli 
problem u z poszukiw aniem  dyrekto

ra. Ten dyrektor byłby spośród p ra 
cownic - m ówił. - W  ośrodku pom ocy  
społecznej pracują takie osoby, które 
są  predysponow ane do  kierowania  
nim , zna ją  doskonale  środowisko, 
są  przygotow ane o d  strony fa c h o 
wej. Ona mówiła parę  miesięcy tem u  
o swoich zamiarach, m i ja ko  szefowi. 
Poprosiłem wtedy, żeby ja k ą ś  osobę  
z  grona pracow nic przygotowywać, 
bo kiedy ogłosimy konkurs, ta  osoba  
będzie mogła stanąć. Teraz żadna nie 
m ogła stanąć, bo nie m a  odpow ied
niego wykształcenia. W  ciągu p a ru  
m iesięcy m ożna  takie studia  zrobić, 
ale trzeba j e  mieć.

W ójt s tw ie rd z ił, że  w szy stk o  
je s t  d o  sp raw d zen ia , jeś li b y ło  fi
n a n so w a n e  p rzez  gm inę. - N igdy  
praw dy się nie dowiemy, czy to  d o 

kształcanie było w godzinach pracy, 
czy n ie - u z n a ł jed n ak . Jeg o  z d a 
n iem  „w ypow iedź p a n i W ielgosz 
d o  p ra sy  b y ła  n ie d o b ra , n ie  p o 
w inna  tak a  być. W yw ołało to  falę 
speku lac ji” .

P rzew o d n iczący  ra d y  J a n u sz  
Jan ick i nie ukryw ał, że też  m a  żal 
d o  byłej k ie ro w n iczk i G O P S -u . 
- Nieprzygotowała pracownika, który  
na pew no ciągnąłby to dobrze. I -  co  
je s t  najważniejsze  w  tej pracy - zna ł 
śro d o w isko . Z n a ł  ludzi, rodziny. 
Ja sobie osobiście n ie wyobrażam, 
że przyjdzie osoba, nie w iem  skąd, 
średnio znająca gm inę, w  ogóle nie  
znająca problem ów  rodzin i będzie  
dysponow ać w ielką kw otą  - 5  m in  zł 
i udzielać zasiłków. Ja  sobie tego nie  
w yobrażam ! - m ów ił p rz e w o d n i

czący. - M am  ża l do  p a n i D anki, że  
odpowiednio wcześniej nie zadbała  
o to, aby ta osoba m iała  kw alifika
cje i żeby wystartowała na równych 
zasadach z w szystkim i innymi. A  kto  
wygra, to ju ż  je s t sprawa tego, kto  jes t  
najlepszy. ( ...)  1 wbrew temu, co tam  
na forach  piszą , nie m iałaby to być  
m oja żona.

Ja n u sz  Jan ick i z ap ro p o n o w a ł 
p o w ołan ie  kom isji d o  z b a d a n ia  tej 
spraw y. P a d ła  też p ro p o zy cja  r a d 
nego  M ark a  B an aszak a , żeby  z a 
prosić  b y łą  kierow niczkę i w yjaśnić 
w szystko, ale  n ie zyskała a p ro b a ty  
radnych. - Zaprosić możemy, ale nie 
przypuszczam , że będzie chciała się  
tłum aczyć- skom entow ał p rzew od
niczący.

(akt)

►TARCE
Unijne pieniądze na działalność dla m łodych

Unijne szkolenie skierowane było do uczniów i słuchaczy tarzeckich szkół dla dorosłych, a także mieszkańców powiatów jarocińskiego, 
pleszewskiego oraz średzkiego

Europejskie 
dyplomy 
czeladników  
i m istrzów

C zte rd zieśc i dziew ięć o só b  uzyska
ło  d yp lom y cze ladn icze  i m istrzow skie  
dzięki udz ia łow i w  p ro g ram ie  „Kwalifi
kacje n a  m iarę  eu ro p ejsk ą” , fin an so w a 
n em u  p rzez  W ojew ódzki U rz ąd  Pracy 
w  P o zn an iu  p rzy  w sparc iu  ze środków  
unijnych.

U roczyste wręczenie rzem ieślniczych 
d y p lom ów  o d by ło  się w  sali C e ch u  R ze
m io sł R óżnych. W  całym  w ojew ództw ie 
do  p rogram u przystąpiło  150 osób, w tym 
50 z  p ow ia tu  jarocińskiego. Projekt reali
zow any  p rzez  rzeszow ską  firm ę A K M E  
C onsulting  daw ał m ożliwość bezpłatnego 
p o d e jśc ia  d o  eg zam in ó w  o rg a n iz o w a 
nych p rzez  Izbę R zem ieśln iczą  w K ali
szu. O soby  odpow iedzialne  za  realizację 
podkreśliły  w trakcie p o d su m o w an ia , że 
ja roc ińska  g ru p a  była w yjątkow o dobrze  
p rz y g o to w an a . Tylko je d n a  o so b a  n ie 
p o ra d z iła  sob ie  z egzam in em . W  p ro 
g ram ie  m og li uczestn iczyć b e z ro b o tn i 
o raz  pracow nicy, k tórzy  chcieli podnieść  
sw oje kw alifikacje zaw odow e.

U zyskane d o k u m en ty  zo sta ły  zale 
g a lizo w an e  p rzez  Z w iązek  R z em io sła  
Polskiego w  W arszaw ie i M in isters tw o  
S praw  Z agran icznych , dzięki tem u  będą  
honorow ane w  krajach U nii Europejsldej. 
O trzy m ali je  rep rezen tan c i różnych  z a 
w odów  m .in. m urarze , tapeciarze , d ek a
rze, elektiycy, m echanicy  sam ochodow i, 
k raw cow e, fryzjerk i o ra z  rzeźnicy . C i, 
k tó rzy  chcieli uzyskać u p raw n ien ia  d o 
tyczące budow nictw a, egzam in praktycz
ny  zd aw ali rem o n tu jąc  b u d ynek  C ech u  
R zem iosł R óżnych  w  Jaroc in ie .

(Is)
<

W  Z espo le  Szkół P rzyrodn iczo -B izneso - 
wych w  T arcach odbyło  się szkolenie p o d  h a 
słem  „Wsparcie unijne n a  rozpoczęcie i rozwój 
działalności gospodarczej”. Przeprow adzili je 
k o n su ltan c i z  P u n k tu  In fo rm acy jn eg o  F u n 
du szy  E u ropejsk ich  w  Ja ro c in ie  - K a tarzy n a  
K u ch arsk a  i J a ro s ła w  R aś.

G łów nym  celem  sem inarium  było przybli
żenie jeg o  uczestn ikom  m ożliw ości pozyska

n ia  funduszy  europejskich n a  dofinansow anie 
s ta r tu  w  d z ia ła ln o śc i g o sp o d a rcz e j, kursy, 
fo rm alne potw ierdzenie kwalifikacji z aw o d o 
w ych, staże  i stypend ia . K o n su ltan c i z P IF E  
przedstaw ili rów nież z asad y  funkcjonow ania  
in ic ja ty w  Je re m ie  i J e s s ic a  o ra z  a k tu a ln e  
in fo rm a c je  d o ty c z ą c e  n ow ej p e rsp ek ty w y  
finansowej n a  lata  2014-2020. O soby zaintere
sow ane konkretnym i p rogram am i skorzystały

z indyw idualnych  konsu ltacji. - W  ostatnich  
latach rośnie liczba m łodych ludzi zaintereso
wanych fu n d u sza m i europejskim i. To w ażny  
sygnał świadczący o tym, że m łodzież uaktywnia  
się  i p o b udza  swoje am bicje - m ów i Iren eu sz  
L eśniew ski, k ierow nik  n a u c z a n ia  z a w o d o 
w ego  w  szkole w  T arcach  i w sp ó ło rg a n iza to r 
sem inarium .

(ann)

IM

TYSIĘCY ZŁOTYCH i s zk la n a  
s ta tu e tk a  to  n a g ro d y  d la  Z a 
k ła d u  G o s p o d a rk i O d p a d a m i

w  J a ro c in ie  w  k o n k u rs ie  „P rz e g lą d u  

K o m u n a ln e g o "  o  P u c h a r R e c y k lin g u .

- N agrody p ie n ię ż n e  p rz e z n a c z y m y  na  
e d u k a c ję  e k o lo g ic zn ą  w 2 0 1 3  roku
- z a p o w ia d a  M a riu s z  M a ty n ic z , prezes 

za rzą d u  ZGO. - Z ło ży liśm y  ju ż  w n io sek  
do W o jew ó d zk ieg o  F u n d u szu  O chro
n y  Ś ro d o w iska  i G ospodark i W o d n e j  

w P o zn a n iu  o d o ta c ję  na  teg o  typ u
i p r z e d s ię w z ię c ia .  K a p itu ła  k o n k u rs u  

d o c e n iła  ja ro c iń s k ą  s p ó łk ę  za p ro w a 
d ze n ie  se le k ty w n e j z b ió rk i o d p a d ó w  na 
n a szym  te re n ie .

(nba)

KOM ENTARZE NA Tarocinska.pl

http://www.jarocinska.pl
Tarocinska.pl


12 [ gazeta JAROCIŃSKA J  4 8  (1 1 5 5 )  3 0  lis top a d a  2 0 1 2 w w w .ja ro c in s k a .p l

W yższe podatki 
w  gminie J a ro c in

Średnio  o  5 p rocen t wyższe podatki b ęd ą  płacili 

m ieszkańcy  gm iny  Ja ro c in  w  2013 roku. S taw ki 
zo sta ły  p rzy ję te  p rzez R ad ę  M iejską w iększością 
głosów .

Po ub ieg ło ro czn e j w alce, ja k ą  rad n i stoczyli 
o  w ysokość p o d a tk u  ro lnego , w  tym  ro k u  stawki 
przyjęto praktycznie bez dyskusji. Nie licząc konsul
tacji z k lubam i, jakie b u rm is trz  odby ł jeszcze p rzed  
posied zen iem  stosow nych  kom isji ra d y  m iejskiej. 
W  p rzy sz ły m  ro k u  ja ro c in ia c y  z a p ła c ą  p o d a tk i 
w yższe o  5 p ro cen t. P o d a tek  ro lny  p o d n ies io n o  
o  4  zł w  s to su n k u  d o  obow iązu jącego .

D zięki zw iększeniu staw ek  sa m o rzą d  liczy, że 
tylko z ty tu łu  p o d a tk u  o d  n ieru ch o m o ści wpływy 
d o  kasy m ias ta  zw iększą się o  p o n a d  1.060 tys. zł.

(n b a )

S T A W K I P O D A T K Ó W  O D  
N IE R U C H O M O Ś C I N A  2 0 1 3  R.

P odatek S ta w k i
m a ksym a ln e

S ta w k i
2 0 1 2

S taw k i
2 0 1 3

Od b u d yn kó w  
m ieszka lnych

0 ,7 3 0 ,4 4 0 , 4 6

Od b u d yn kó w  
pod
d z ia ła ln o ść
gospodarczą

2 2 ,8 2 1 9 ,5 0 2 0 , 4 7

Od
pozosta łych
b ud yn kó w

7 ,6 6 3 ,6 5 3 , 8 3

Od b u d yn kó w  
pod ust. 
m edyczne

4 ,6 3 4 ,2 7 4 , 4 8

Od b u d o w li 2 % 2 % 2 %

Od g ru n tó w  
zw. dz ia ł, 
gosp . in n ą  n iż  
ro ln icza

0 ,8 8 0 ,6 3 0 , 6 6

Od g ru n tó w  
pozosta łych

0 ,4 5 0 ,2 5
..... .. ....

0 , 2 6

Wstrzymuję się. 
Jestem po stronie 
biedniejszych
Rozmowa 
z JÓZEFEM 
BAUMANEM,
radnym Ziemi 
Jarocińskiej, 
sołtysem 
Mieszkowa

J

Z
i

Z auw ażyłem , że  zarów no w  trakcie p o s ie 
dzeń kom isji, jak i dzisiaj przy uchw alaniu  
n ow ych  sta w ek  pod atków  na 2 0 1 3  rok 
w strzym yw ał s ię  pan od g łosu . D laczego?
Społeczeństw o nie je s t n a  tyle b o g a te , by n a j
m niej w  M ieszkow ie m am y  d u ż o  em erytów , 
rencistów , s tą d  m yślę, że podw yżka  do tk n ie  
ich budżety , tym  bardziej m yślę, że  w ejdzie 
też p o d a tek  śm ieciowy, tak , że p o  p r o s tu . .. 
Ale pan się  w strzym yw ał w  każdym  g ło 
sow aniu .
Tak.
To znaczy, że  pan nie je st  przeciw ny pod
w yżkom .
N o  w strzy m u ję  się, ch c ia łb y m , ja k  g dyby  
tym  w strzym yw aniem  podkreślić , że. jes tem  
po  stron ie  tych b iedniejszych m ieszkańców .
Nie słysza łem  od pana żadnej propozycji 
obniżenia podatków .
N ie  p rz ed s ta w ia łe m , a le  m yślę, że  staw ki 
m ogłyby p o z o stać  n a  tym  sam ym  poziom ie.
Nie pow iedzia ł pan tego  publicznie.
N o ...
M oże było w arto  z a a p e lo w a ć  do w ła d z  
m iasta , skoro chciat s ię  pan pochylić  nad 
losem  najb iedniejszych.
N o, w ięc tak.

P y ta ł

BARTEK NAW RO CKI

► PARKING BUFOROWY PŁATNY JEDEN DZIEŃ

ZUK zarobił na kierowcach. 
Pieniędzy nie odda

P re z e s  Z a k ła d u  U s łu g  K o m u n a ln y c h  tw ie rd z i, ż e  z g o d n ie  z p ra w e m  p o b ie r a ł  o p ła ty  n a  
p a rk in g u  b u fo ro w y m  p rz y  u l. Św. D u c h a .  P o d s ta w y  p ra w n e j n ie  c h c e  p o d a ć . L e g a ln y , je g o  

z d a n ie m , b iz n e s  z w in ą ł ju ż  p o  p ie rw sz y m  d n iu .

f KOMENTAR2E NA

Śródmiejska. Mickiewicza, Kościelna, Średnia, Wolności, Hallera, Wrocławska (od ul. Rynek do 
Wyszyńskiego, Szpitalna,-Wodna, Targowa, Gołębia, Mała, Wąska, Barwickiego, Krótka, Św. Di 
Polskiego.), Paderewskiego (od skrzyżowania z ul. T. Kościuszki do skrzyżowania z ul. Wrocław: 
do skrzyżowania z ul. Libercourt), Libercourt.
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W  lipcu  w  śró d m ieśc iu  J a ro c in a  zaczy n a  
obow iązyw ać strefa  p ła tnego  posto ju . W  m ie
ście p o jaw ia ją  się parkom etry . P lac  p rzy  ul. 
Św. D u c h a  m a  być jed n y m  z tzw. p a rk ingów  

buforow ych. Przynajm niej tak  określa uchw ała 
o  strefie , k tó rą  p o d e jm u je  ra d a  m iejska. N ie
ru c h o m o ść  je s t  m a ją tk iem  Z a k ła d u  U s łu g  
K o m u n a ln y ch . P rezes w p a d a  n a  pom ysł, jak  
z a ro b ić  n a  kierow cach, k tó rzy  uc iekają  z cen 
tru m . N a  w jeździe s taw ia  p raco w n ik a  z k asą  
fisk a ln ą  i p o b ie ra  opłaty . P ierw sze 2 g o d z in y  
k o sz tu ją  1,60. C a ły  dzień  to  ju ż  k osz t 6 ,50  zł. 
P o  p o łu d n iu  p lac  je s t  n iem al pełny. D laczego  
spółka w prow adziła  opłaty? - Chcem y stworzyć 
m ieszkańcom  m ożliw ość zaparkow ania  - t łu 
m aczy  w  lipcu  Je rzy  P lu ta . Je g o  p racow nicy  
n ie ukryw ają, że  w  p lan ie  je s t  sz lab a n  i now e 
oznakow an ie .

N a s tę p n eg o  d n ia  in fo rm a c ja  o  o p ła ta ch  
u k azu je  się w  „ G azec ie  J a ro c iń s k ie j”, a . . .  
Z U K  p rzesta je  p o zb ie rać  p ien iądze . P ow ód? 
W ersja oficjalna (przygotow yw ana przez szefa 
spó łk i p rzez  16 d n i): „Opłaty zosta ły ( . . .)  za 

► J A R 0 C I N  _ _  ;

Prezes Robert Cieślak: 
Wnioskuję, że zostanę zwolniony

Prezes do  radnych: - Wnio
skuję, że prawdopodobnie do koń
ca roku przez pa n a  burm istrza  
mogę być w  ja k iś  sposób zwolnio
ny.

Tak stwierdził podczas p iąt
kowej sesji rady miejskiej prezes 
Jarocińskiego Funduszu  Porę
czeń Kredytowych w  Jarocinie. 
Robert Cieślak chciał koniecznie 
zabrać  głos i odpow iedzieć n a  
zarzuty, jakie pod  jego adresem  
wystosował Jerzy Walczak. R ad
ny w  publikacji, n a  stronie inter
netowej nazw ał „partyzan tką” 
ogłoszony przez spółkę przetarg 
n a  dzierżawę gruntów  w  Rosz- 
kowie, które na leżą  d o  JFPK . 
Z daniem  W alczaka z pow odu 
błędów  w publikacji ogłoszenia 
do  przetargu m ogła mieć dostęp 
ograniczona liczba osób. „Afy- 
ślę, że  w Zy/n przypadku nadszedł 
czas, aby oczekiwać od Stanisława

6 ,5 0  z ł z a p ła c i k ie ro w c a , 

k tó r y  na  c a ły  d z ie ń  z o s ta w i 

s a m o c h ó d  na p a rk in g u  
b u fo ro w y m  p rzy  u l. Św. Ducha 

w  J a ro c in ie . D la cze go  

s p ó łk a  w p ro w a d z iła  

o p ła ty ?  -  C h cem y s tw o rz y ć  

m ie s z k a ń c o m  m o ż liw o ś ć  

z a p a rk o w a n ia  -  m ó w i Jerzy 

P lu ta , p re zes  Z a k ła d u  U s ług  

K o m u n a ln y c h  w  Ja ro c in ie . 

P ie rw s z e  2 g o d z in y  k o s z tu ją  

1 ,6 0  z ł.

Rozmowa z jf l
JERZYM PLUTĄ
prezesem Zakładu * *  *"•

Usług Komunalnych

______________________________ ____________

W  poniedzi<

w ieszone  w dn iu  3 lipca 2012 roku. Rezygnacja  
z  pobierania  opłat spow odow ana była względa
m i ekonom icznym i i zm ia n ą  p lanów  zw iązaną  
z  zagospodarow aniem  terenu p a rk in g u ” - pisze 
prezes Je rzy  P lu ta. I tłum aczy. „ Z U K n a  utrzy
m an ie  parkingu  na  kon iec  w rześnia czyli p rzez  
9 m iesięcy 2012  r. w ydal 29 .773 ,02  zł, czyli de  

fa c to  n ic  n ie  zarob ił na  zbieraniu  opłat, gdyż 
w ydatki pon iesione  p rzez spółkę do  tej p o ry  są  
niew spółm ierne  w s to su n ku  do  skasow anych  
opłat. ” W ersja  n ieo fic ja ln a  w ydaje  się b a r 
dziej p raw d o p o d o b n a . - W  urzędzie o  opłatach 
dow iedzieli się  z  „Gazety" i o d  wkurzonych lu
dzi. O d razu  p o szed ł telefon do  spółki i opłaty  
zaw ieszono - tłu m aczy  o so b a  z o rie n to w an a  
w  tem acie.

O dpow iedzia lny  za  gospodarkę  ko m u n al
n ą  w iceb u rm is trz  M ikołaj K ostka  zap rzecza , 
że  in te rw en io w ał w  tej sp raw ie. Teraz w ładze  
m ia s ta  ch cą  n a  p ark in g u  z rob ić  m yjnię i ska- 
tepark .

B A R T E K  N A W R O C K I

b. n a w ro c k i@ ja ro c i n s k a . pi

D la c z e g o  z a p r z e s t a l i ś c ie  p o b ie r a n ia  

o p ła t  n a  p a r k in g u  b u fo r o w y m  p rz y  u i.  
Ś w . D u c h a ?

Podobno jest to w myśl uchwały Rady 
Miejskiej w Jarocinie parking buforowy 
bezpłatny.
N ie  w ie d z ia ł  p a n  te g o ,  ja k  w p r o w a d z a ł 

o p ła tę ?

Tak nie do końca.
N ie  p r z e c z y t a ł  p a n  p r e z e s  u c h w a ły  

ra d y  m ie js k ie j ,  k tó ra  b y ła  d o s tę p n a  o d  

s ty c z n ia ?

Przeczytałem.
W  t a k im  r a z ie . . .

Powiedzmy, że w mojej ocenie, tak nie do 
końca to jest jednoznaczne.
M ia ł p a n  n a  to  c h o c ia ż  o p in ię  p r a w n ą ,  

ż e  w o ln o  p a n u  p o b ie r a ć  o p ła ty ?

Nie miałem takiej opinii, ale myślę, że 
takiej opinii nie potrzebuję. Tak?
Z w ró c i p a n  p ie n ią d z e  k ie ro w c o m , k tó rz y  

z a p ła c i l i  z a  p a r k o w a n ie ?

No...
M o g ą  s ię  z g ła s z a ć  d o  s p ó łk i?

Myślę, że nie.
A  n a  ja k ie j  p o d s ta w ie  p a n  p o b ie r a ł te  

o p ła ty ?

Na podstawie uchwały zarządu ZUK.
Z a rz ą d  m o ż e  u c h w a lić  o p ła ty  n a  k a ż d y m  

te re n ie  n a le ż ą c y m  d o  s p ó łk i?

Myślę, że tak.
J e s t  na  to  ja k iś  z a p is  w  s ta tu c ie  s p ó łk i?

Spółka może dysponować swoim ma
jątkiem.
P a n  m ó w it  w c z e ś n ie j o  ja k ie jś  s z e rs z e j 

k o n c e p c ji ,  w p ro w a d z e n iu  ta m  r o g a tk i. . .  

Były jakieś koncepcje.
P o d o b n o  s k o ń c z y ły  s ię  p o  t e le f o n ie  

z  m a g is t r a tu . . .

Nie przypominam sobie takiej sytuacji.
P y ta ł B A R T E K  N A W R O C K I

Prezes JFPK Robert Cieślak i radny Jerzy Walczak w  trakcie 
piątkowej sesji

M artuzalskiego zdecydowanych 
działań „dyscyplinujących "wobec 
osób odpowiedzialnych za taki stan 
rzeczyw spółce gminnej działającej 
na naszym  publicznym majątku  
i w naszym im ieniu” - skonsta
tował n a  stronie radnych.

Z  tymi zarzu tam i nie zga
d z a  się p rezes C ieślak. A rg u 
m en ty  ra d n e g o  o k re ś la  jak o

„niepraw dziw e” i d o m ag a  się 
sp ro s to w an ia . Je g o  zd an iem  
dz ie rżaw ca  zo sta ł w yłoniony 
zgodnie  z praw em . Prezesow i 
bardzo  zależało, by przedstawić 
swoją argum entację na  ostatniej 
sesji rady miejskiej. Kiedy prze
w odniczący udzielił m u głosu, 
stwierdził. - W  artykule są również 
sprawy dotyczące mojej osoby ( ...)

Wnioskuję, że prawdopodobnie do 
końca roku przez pana burmistrza 
mogę być w jakiś sposób zwolniony 
z funkcji. Chciałbym się wypowie
dzieć na ten temat, żeby wszyscy 
usłyszeli prawdę o tym przetargu
- powiedział Cieślak.

M im o  w yjaśn ień  p rezesa  
radny Walczak podtrzymał swoje 
stanowisko dotyczące uchybień.

W  poniedziałek po południu 
zebrała się rada nadzorcza JF P K  
C zy burm istrz, który w  spółce 
reprezentuje właściciela, złoży 
wniosek o  odw ołanie prezesa?
- Ocena prezesa i spółki to jes t  
zadanie rady nadzorczej i ja  w roz
strzygnięcia, jakie podejmuje rada, 
nie ingeruję - stwierdził w  ponie
działek Stanisław  M artuzalski.

Posiedzenie rady zakończyło 
się już  po  zamknięciu tego wy
dan ia  „G azety”.

(n b a )
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► OD LIPCA 2 0 1 3  ROKU RUSZĄ NOWE ZASADY GOSPODARKI ODPADAMI

9 zł za segregowane 
i 15 zł za niesegregowane
1  Tyle m ie s z k a ń c y  g m in y  J a r o c in  m o g ą  p ła c ić  z a  śm ie c i ju ż  o d  l ip c a  p rz y s z łe g o  ro k u . N ie  je s t  je d n a k  w y k lu c z o n e , że  o p ła ty  z o s ta n ą  
z m n ie js z o n e . W ery fik ac ję  sy te m u , je s z c z e  p rz e d  u ru c h o m ie n ie m , o b ie c a ł  r a d n y m  b u r m is tr z  S ta n is ła w  M a r tu z a ls k i .  G o rz e j, je ś l i  się  
o k a ż e , że  k o s z ty  s ą  n ie d o s z a c o w a n e .

► JAK W YLICZONO* OPŁATY ZA ŚMIECI ► KTO ZAPŁACI WIĘCEJ, A  KTO MNIEJ?

M ies ięczn ie  (co się sk łada  na o p ła tę )

► koszty administracyjne na jednego mieszkańca - 0,46 zł
► koszty utylizacji odpadów - 5,21 zł
► Urzędnicy przyjęli, że mieszkańcy gminy Jarocin wyprodukują w  roku

13.508 ton odpadów zmieszanych. Licząc, że gmina ma 45.600 mieszkańców 
- jedna statystyczna osoba produkuje 296 kg odpadów rocznie, co daje 24,67 kg 
śmieci na miesiąc.

O d b ió r 1 kg o d p a d ó w  kosz tu je  0 ,1 5  zł
(25 kg z ł x 0 ,1 5  z ł =  3 ,7 5  z ł x  5 0 %  =  1,88 zł)

► kosz ty  seg regac ji na osobę  - 1,50 zł

Łączny koszt na 1 mieszkańca - 9,05 zł

*d a n e  U rzędu  M ie jsk ieg o  w  J a roc in ie
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AGNIESZKA BORKIEWICZ (dyrektor biblioteki) 
mieszka w  Jarocinie, dom w olno stojący, 

j 3 osoby w  gospodarstw ie dom owym

D zis ia j ś re d n io  za o d p a d y  p ła c im y  2 5  z ł m ie s ię czn ie . L a te m  n ie  w ię ce j 

n iż  1 2  z ł. W szys tko  d la tego , że se g regu jem y śm ie c i, m a m y  też  s w ó j ko m - 
p o s to w n ik . Z im ą  kosz ty  o c z yw iśc ie  rosną, o p a la m y  w ę g le m , je s t p o p ió ł, 
w ię c  m a m y  d o d a tk o w y  ku b e ł, a le  i ta k  koszty  n ie  p rze k ra cza ją  2 4  z ł. Przy 

ty c h  no w ych  s ta w ka ch  za p ła c im y  2 7  z ł m ies ięczn ie . Z im ą  n ie  będzie  duże j 
różn icy, a le  la te m , ś m ie c i b ę d ą  nas k o sz to w a ły  o  p o n a d  p o ło w ę  w ię ce j.

RYSZARD ŻYTO (sołtys Goliny) 

i dom w olno stojący, 7 osób  w  gospodarstw ie

* W  te j c h w il i  p rzy  seg rega c ji p ła cę  1 2  z ł m ie s ię czn ie , a w g  n o w y c h  zasad 

bę dę  p ła c ił  b lis k o  7 0 .  W y c h o d z i na to , że n a w e t g d y b y m  w y p ro d u k o w a ł 
trz y  p o je m n ik i ś m ie c i,  to  i ta k  p ła c iłb y m  za d u żo . To je s t  a b s u rd . Z  teg o  
p o w o d u  lu d z ie  na w s i s ą  z b u lw e rs o w a n i ty m i s ta w k a m i.  T ak n a p ra w d ę  
na w s i w s z y s tk ie  o d p a d y  o rg a n ic z n e  s ą  z a g o s p o d a ro w a n e . Je ś li ko m u ś  
p o p ió ł s ię  n ie  z m ie ś c i z im ą , to  m oże  go w s y p a ć  la te m . D la  nas m yś lę  

n o rm a ln ą  s ta w k ą  b y ło b y  5  z ł za n ie se g re g o w a n e  i 1 0  za se g re g o w a n e .

, JACEK ANDRZEJEWSKI 
mieszka w  bloku w  Jarocinie

N a w e t n ie  w ie m , że  coś s ię  z m ie n ia , je ś li c h o d z i o o p ła ty  za ś m ie c i. 
M ie s z k a m  w  b lo k u  i s p ó łd z ie ln ia  d o lic z a  n a m  za ś m ie c i d o  ra c h u n k u . 
Je ś li s ię  n ie  m y lę , to  d z is ia j ju ż  p ła c im y  o k o ło  8  z ł.

ZOBACZ FILM NA oo farocinska.pl

R ada M iejska w  Jarocin ie przyjęła 
stawki w iększością głosów. O pozycyj
n a  Z iem ia  Ja ro c iń sk a  by ła  p rzeciw  
b ą d ź  jej ra d n i w strzym yw ali się od  
głosu. Jed n ak  naw et ci, k tórzy poparli 
z a p ro p o n o w a n e  p rz ez  b u rm is trz a  
staw ki, n ie  byli p ew ni, czy  s ą  o n e  
p raw id ło w o  skalku low ane. P ow ód? 
U rzędnicy, c o  kilkakrotnie podkreślał 
w iceburm istrz M ikołaj Kostka, opiera
li się na  statystyce i szacunkach . Przy 
czym  w ładze m ia s ta  zap ew niają , że 
chodziło  o  „optym alne skalkulow anie 
o p ła t p rzy jednoczesnym  nieobciąża- 
n iu  m ieszkańców  p o n a d  m ia rę ”.

Jak  się okazało, gminie Jarocin  nic 
nie d a ło  to , że  je s t liderem  p o ro z u 
m ien ia  śm ieciow ego, b o  z p raw nego  
p u n k tu  w idzen ia  n ie m o że  n a rzu c ić  
innym  sam orządom  p odatku  śm iecio
wego. S tąd  różnice w  opłatach . R adny

Je rz y  W alczak  ja k o  jed y n y  w y raził 
p u b liczn ie  obaw ę, czy o p ła ty  nie są  
zby t niskie. W edług jeg o  wyliczeń tak  
je s t, ch o ć  - jak  zapew nia! pub liczn ie  
- chcia łby  się pom ylić. Rzeczyw iście 
stawki 9 i 15 zł są  n a  porów nyw alnym  
poziom ie d o  tych w  sąsiedn ich  sam o 
rz ąd a ch  (p o za  N ow ym  M iastem ).

R a d n i  (c zę ść  z k a lk u la to ra m i 
w  ręku) dysku tow ali o  staw kach  n a j
pierw  kilka godzin  n a  komisji rozwoju, 
p o tem  b u d ż e tu , by  w reszcie  p rz ed  
sam y m  g lo so w an iem  w ałkow ać te 
m a t n a  sesji. K o n k re tn a  p ro p o zy cja  
o b n iż e n ia  s taw ek  n ie  p a d la . N ow e 
o p ła ty  u d e rzą  szczególn ie  w  m iesz 
kańców  w si i ro d z in y  w ieloosobow e. 
Jak  zauw ażył R ajm u n d  B anaszyński, 
m ieszkańcy  w  n iek tórych  w ypadkach  
m o g ą  p łac ić  n aw et k ilkaset p ro c en t 
więcej.

W yliczeniem  o p ła t zajm o w ał się 
specja lny  zesp ó ł z ło żo n y  z u rz ęd n i
ków, k tó re m u  p rzew o d z i! w ic eb u r
m istrz  M ikołaj K ostka. Ju ż  pierw sze 
m iesiące  d z ia łan ia  n ow ego  system u 
m o g ą  p o kazać, n a  ile ich  kalkulacje 
są  praw idłow e. D zisiaj nikt nie po trafi 
d ok ładn ie  określić strum ien ia  śm ieci, 
k tó ry  m ia s t n a  w ysypisko tra fia  np. 
d o  row ów  czy lasu . D ru g i p ro b lem  
to  liczba ludności. Przyjm ując sposób  
liczen ia  o d  głow y w zięto  p o d  uw agę 
liczbę m ieszkańców  wg u rzędow ego  
m eld u n k u . T y m czasem  szacu je  się, 
że p o  z eb ra n iu  o d  lud z i dek laracji, 
m oże się okazać, że w system ie będzie 
nie 46 tys. o só b , ale  tylko np . 38 tys. 
Tak wynika z b a d a ń  dotyczących  tzw. 
m igracji w ew nętrznej, k tó ra  pokazuje 
rzeczyw istą  liczbę ludzi p rzeb y w ają 
cych n a  n aszy m  teren ie . W  gm in ach ,

gdzie  o p ła ty  ju ż  w p ro w ad zo n o  - np. 
Szczecin ie, p o  u ch w alen iu  p o d a tk u , 
ludzie  „w yparow ali”.

B urm istrz S tan isław  M artuza lsk i 
zastrzegał, że now y system  m usi się 
zb ilansow ać, a  obn iżen ie  o  złotów kę 
staw ki w  p rzy p ad k u  śm ieci segrego
w anych m o żn a  traktować, jako „bonus 
d la  m ieszkańców ” . C i zaś , jak  tw ier
d z ą  sołtysi i p rzew odniczący  osiedli, 
z którym i rozm aw ialiśm y, nie chcie- 
liby p łac ić  więcej n iż  5 zl z a  śm ieci 
segregow ane. Pocieszające jes t to , że, 
jak  zapow iedzia ł prezes Z ak ład u  G o 
sp odark i O d p ad am i, p rzez  n astęp n e  
la ta  śm ieci segregow ane b ę d ą  przyj
m ow ane n a  wysypisku n ieodp ła tn ie .

N ie je s t p rzesąd zo n e , czy u ch w a
lone  w  p ią tek  staw ki w e jd ą  w  życie 
o d  1 lip ca  2013 roku . P o  p rzy jęciu  
k o le jn eg o  p a k ie tu  u c h w a ł i n o w e 

go  reg u lam in u  p o rz ąd k u  w gm inie, 
u rz ęd n icy  o g ło sz ą  p rz e ta rg  n a  f ir
m ę w yw ozow ą. G łów nym  kry terium  
będ zie  z p e w n o śc ią  cena , a  wg z o 
rien to w a n y ch  ź ró d e ł, o  n a sz  rynek 
m oże  się b ić naw et k ilkanaście firm .
N ie  je s t  w ięc w y k luczone , że  kiedy 
w  m arcu  u rzędn icy  z b io rą  deklaracje 
o d  m ieszkańców  (w łaściciele posesji 
b ę d ą  o k reślać , ile o só b  je  z am iesz 
kuje d o  15 m arca) o p ła ty  m o g ą  być •  
zw ery fik o w an e . B u rm is trz  o b ie c a ł 
rad n y m , że  system  będ zie  n a  b ieżą 
co  analizow any . Jeśli o p ła ty  będzie  
m o ż n a  o b n iży ć , d o  ra d y  m iejsk iej 
t ra f i  u c h w a la  z m ie n ia ją c a  o b e c n e  
staw ki. W  o p in ii p raw ników  nic nie 
s to i n a  p rzeszkodzie , żeby  s ta ło  się 
tak  jeszcze  p rzed  1 lip ca  2013 roku.

BA R TE K NAW RO CKI 

( b .n a w ro c k i@ ja ro c in s k a .p l)

> JAROCIN

K i e r o w c a  s k a r ż y  s ię  n a  k o m e n d a n t a

K o m is ja  R e w izy jn a  R a d y  
M ie jsk ie j w J a ro c in ie  za jm ie  
się sk a rg ą  m ieszk ań ca  L u b o n i 
n a  k o m en d an ta  straży  miejskiej.

K ie ro w ca  z  p o w ia tu  le s z 
czyńskiego je s t n iezad o w o lo n y  
z d z ia ła ln o śc i m u n icypalnych .

Strażnicy „złapali” a u to ra  skargi 
n a  fo to rad a r . U rz ąd z e n ie  s fo 
to g rafo w a ło  go , ja k  p rzek racza  
d o z w o lo n ą  p ręd k o ść . K ierow 
ca  p o d w a ża  jed n a k  zdjęcie i nie 
chce zap łac ić  m a n d a tu , b o  jeg o  
zd an iem  p rzep isy  m ów ią, że n a

fo tog rafii m o że  być tylko je d n o  
au to . Tym czasem  n a  zapisie z fo- 
to ra d a ru  w idać  dw a pojazdy.

R a d n i z kom isji rew izyjnej 
m a ją  zająć  się tem a tem  jeszcze  
w  g ru d n iu .

(nba)

www.jarocinska.pl
► K A ŻD EG O  

D N IA  NOW E  
INFORM ACJE

http://www.jarocinska.pl
farocinska.pl
mailto:b.nawrocki@jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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► KOTLIN

Radny wie, że złamie prawo, 
ale wyrzuci znak drogowy

3  R a d n y  K rz y s z to f  S z y sz k a  d o m a g a  s ię  z lik w id o w a n ia  z n a k u  o g ra n ic z a ją c e g o  w ja z d  p o ja z d ó w  c ię ż sz y c h  n iż  3 ,5  to n y  n a  u l. N o rw id a  
w  K o tlin ie . - J e że li n ie  zo s ta n ie  ten  z n a k  usun ię ty , to  j a  s a m  o so b iśc ie  go  w yrzucę - z a g ro z i ł  rad n y .

Ni«

ZOBACZ FILM NA

ja ro c in s k a .p l

S p ra w ę  z a k a z u  w ja z d u  p o ru sz y !  n a  
w spóinym  p o sied zen iu  kom isji rady. - Uwa

żam , że  len zn a k  je s t  bzdurny i niedorzeczny. 
D rogi p u b lic zn e  są  w łasnością  w szystk ich  
mieszkańców, a  nie tylko wybranych - m ów ił 
K rzysztof Szyszka. Py tał się w ójta, k to  w n o 
sił o  ustaw ien ie  znaku . Jed n o cześn ie  złożył 
w niosek  o  jeg o  usun ięcie. - Ulica N orw ida  
m ia ła  być drogą do  transportu. Czy to je s t  
droga tylko dla hulajnóg i kom arków ?  - py tał 
rajca. U trzym yw ał, że zn ak  o g ran icza  p ro 
w adzenie dzia ialności gospodarczej, a  Z rze

szen ie  P ro d u c e n tó w  O w o có w  i W arzyw, 
k tó rem u  szefuje, o rg an izu je  skup  ow oców  
i w arzyw  n a  p lacu  należącym  d o  K azim ierza 
S m oka. - W ypożyczam y skrzyniopalety  dla  
Rybhandu. O sta tn io  w jechał tir, bo zła m a ł  
za ka z i kierowca zapytał się: „Kto ustaw ił ten 
d u m y  zn a k ? ”. Ograniczenia wprowadza się na  
wąskich drogach, a  tu ta j droga ja k  autostrada  
i tiry n ie m ogą jeździć. J a k  n ie odpow iada to  

jak iem u ś mieszkańcowi, to niech przeprowadzi 
,sję w Puszczę Białowieską albo jeszcze dalej na  
Syberię, tam  je s t  cisza i spokój - sugerow ał 
radny.

Z aproponow ał wójtowi, aby tych w szyst

kich, k tórzy  b ę d ą  m ieli p re tensje  po  u su n ię 
ciu znak u , sk ierow ał d o  niego. - Dziwię się 
niektórym  radnym , że popierają takie wnio
sk i - skom en tow ał Szyszka n a  zakończen ie  
sw ojego w ystąp ien ia. W yw ołana  d o  tablicy 
ra d n a  Jo la n ta  U rb an iak  zauw aży ła , że ul. 
N o rw id a  zam ien iła  się w  park ing , a  n a  d o 
da tek  ciężarów ki s to ją  p rzy  skręcie z D w o r
cowej. W  jej op in ii z n ak  p o staw io n o , aby  
w y e lim in o w ać  p a rk o w an ie  tirów . - Jeżeli 
k to ś  p a rku je  nielegalnie, to proszę  w ezw ać  
policję - zaproponow ał Szyszka. - Tam nie m a  
zakazu  zatrzym yw ania i posto ju  - stw ierdziła  
rad n a . R ad n y  Szyszka zaznaczy ł, że nie jest 
zw olennikiem  parkow an ia  tirów  n a  d rodze, 
ale nie m o żn a  o g ran iczać  p rze jazd u . - Te 
sam ochody i tak  tam  jeżdżą . Zaraz p a n i bę
dzie się domagać, aby ustaw ić tam  policję, bo 
lamią zakaz. To poustawiajm y policję i zróbmy  
z  Kotlina jeden  wielki zakaz - bulw ersow ał się 
rajca. P o rad z ił, aby  n a  ul. N o rw id a  u staw ić  
zakaz  p o sto ju  i zatrzym yw ania.

W ójt M iro sław  Paterczyk zapew nił, że 
p rzeanalizu je  w niosek zg łoszony  p rzez ra d 
nego. W edług n iego  ludzie często  zm ien iają  
zdan ie . P rzy p o m n ia ł o  sytuacji, kiedy to  na

żądan ie  m ieszkańców  zam o n to w an o  muldy, 
a  p o  pó ł roku  do m ag a li się ich usun ięcia. 
Podkreślił, że ustaw ien ie  zn aku  n a  ul. N o r
w ida  konsu ltow ał z za in te re so w a n ą  o so b ą  
- „ p a n e m  N o w a k ie m ” (k siąd z  z K o tlin a  
p rzeb y w ający  n a  m is jach  w  A rg en ty n ie  - 
p rzyp . red .) o ra z  p rzew o d n iczący m  rad y  
i sołtysem  K otlina. - Nie wiem, k to ś uparł się, 
że chce zrobić sobie pryw atną drogę i koniecz
nie m ieć  sw ój skansen. Jeżeli n ie zostanie ten  
znak  usunięty, to ja  sam  osobiście wyrzucę ten 
znak. On je s t  niepotrzebny - g rzm ia ł radny. 
S a la  z a re ag o w ała  śm iechem . Szyszka z a 
znaczył, że m a  św iadom ość , p o stęp o w an ia  
n iezg o d n eg o  z p raw em .

N ieoficjalnie m ówi się, że w p ro w ad ze
niem  ogran iczen ia  no śn o śc i n a  ul. N ow ida  
był zainteresow any miejscowy przedsiębiorca 
Feliks Tyrakow ski. W sp ó łw łaścic ie l stacji 
paliw  zap rzecza  tej in form acji. - Ciekawe, 

ja kb y  zareagował, kiedy taki zakaz by wprowa
dzono na ul. Slawoszewskiej i tiry z  paliw em  
nie mogłyby dojechać do stacji - kom en tu je  
zw olennik  u su n ięcia  znaku.

ELŻBIETA RZEPCZYK  

(e.rzepczyk@ jarocinska.pl)

M IR O S Ł A W  PATERCZYK

wójt Kotlina ' r l j & T '

P ie rw s z e  in te rw e n c je  m ie s z k a ń c ó w  u l.  N o r
w id a  p o ja w iły  s ię  pod  k o n ie c  u b ie g łe g o  ro ku . 
Z n a k  u s ta w io n o  w  cza s ie  w a k a c ji.  O ko ło  1 0  
osó b  b y ło  z a in te re s o w a n y c h  u s ta w ie n ie m  teg o  

z n a k u . R o z w a ż a m  z m ia n ę  o rg a n iz a c ji ru c h u  
i n ie  w y k lu c z a m  w p ro w a d z e n ia  ru c h u  je d n o 
k ie ru n k o w e g o  na u l. D w o rc o w e j. W ja z d  b y łb y  

z  u lic y  P ozn a ń sk ie j z  m o ż liw o ś c ią  s k rę tu  w  u l. 
N o rw id a , gd z ie  dopuszczę  m o ż liw o ś ć  p rze jazdu  
p o ja z d ó w  p o w yże j 3 ,5  ton y .

JERZY S ZY M C ZA K

sołtys Kotlina, 
wiceprzewodniczący rady

N ie  c h c ę  w y p o w ia d a ć  s ię  na  te n  te m a t,  bo  

je d n e m u  c z ło w ie k  p o m o ż e , a d ru g ie m u  m o że  
z a s z k o d z ić . ( . . . )  To m u s i z d e c y d o w a ć  w ó jt .

C ZE S ŁA W  M O C H

przewodniczący Rady Gminy 
w Kotlinie

N ie  u c z e s tn ic z y łe m  w  ż a d n y m  s p o tk a n iu  w  te j 
sp ra w ie . ( . . .)  Z je d n e j s tro n y  je s t to  u c ią ż liw e , ja k  

c iężk ie  sa m o ch o d y  je żdżą  po  os ied lu , a z d rug ie j, 
ja k  w s z y s tk o  z a b lo k u je m y , te ż  je s t  n ie d o b rze .

K A Z IM IE R Z  S M O K

właściciel Firmy Handlowo-Usługowej „Smok"

R acze j n ie  p o w in n o  być  te g o  z n a k u . S p e c ja ln ie  
w y b u d o w a n o  ta k ą  sze ro ką  d rogę , a b y  m o g li n ią  
p rze je żd ża ć  ro ln icy .

FELIKS TY R A K O W S K I

przedsiębiorca z Kotlina

Jes t to  te ż  d roga .tranzy to w a  d la  t iró w . U w a ża m , 
że p ra w o  m ie s z k a ń c ó w  d o  sp o ko ju  m a p ie rw 
sze ń s tw o . ( . . . )  Ż a d n ych  w n io s k ó w  do  w ó jta  n ie  

w y s y ła ła m . To są  o p in ie  m ie szka ń có w .

► INTERWENCJA

Powiat usunął kamienie 
z pasa drogi

- Jeden z  mieszkańców na ul. Sie- 
dlem ińskiej w okolicy skrzyżow ania  
z  Wrocławską ustaw ił w zdłuż je zd n i  
kam ien ie. To zagraża bezpieczeń
stw u dzieci jadących  row eram i do  
szkoły. N ie  m a  m ożliw ości zjazdu  
na  pobocze, a  ulica S ied lem ińska  

je s t  bardzo w ąska - in terw eniow ała 
czyteln iczka w  redakcji „G aze ty ” .

Ulica Siedlem ińska w  Jarocinie 
to  d ro g a  p o w ia to w a . P ra c o w n i
cy Z a rz ą d u  D ró g  P o w ia to w y ch  
s p ra w d z il i  z g ło s z o n ą  s p ra w ę . 
- Właścicieli posesji n ie zastaliśm y  
w  dom u, ale kam ienie leżały w pasie

drogi i to je s t  n iezgodne z  p rzep i
sam i. N a si pracow nicy uprzątnęli 
j e  - w yjaśn ia  W iesław  R a ta jczak , 
kierow nik  sekcji u trzy m an ia  d ró g  
w  Z a rz ąd z ie  D ró g  P ow ia tow ych  
w  Jaro c in ie . P rzy p u szcza , że w ła
ściciel posesji u łożył kam ienie, bo  
n ie chcia ł, ab y  p o jazd y  ch lap a ły  
m u  p ło t. A by p o staw ić  „o sło n ę”, 
m usiałby  uzyskać zgodę n a  zajęcie 
p a sa  drogi, a  Z D P  jej nie wydawał.
- N ie  m ożna  ta k  robić, bo stwarza  
się zagrożenie dla uczestników ruchu
- p rzestrzeg a  kierow nik.

(era)

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
mailto:e.rzepczyk@jarocinska.pl
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i c z e . p '

, \ N 'e
sCi t o ^ c ze ^ W I E Ś C I *Rolnicze

o  a k t u a ln o ś c i  o  c e n y  a r t y k u ł ó w  r o l n y c h  

o  i n f o r m a c j e  o  t e c h n i k a  r o l n i c z a

DANPOL
ZDZIECHOW A

M a c io ry  3,90 + vat
K n u ry  3,00 + vat 

o ra z  T u c z n ik i

P rzeds ięb io rs tw o  „B IS ” sku p u je :

BEZROGIE
JAŁOWICE
HODOWLANE od 2 do 5,5 m -ca cielności

S K U P
Ż Y W C A
byki, krowy, tuczn ik i, m aciory

Odbiór z gospodarstwa 

Płatność gotówką 

lub szybki przelew

te l. 608 439 125  
609 218 648

JAŁOWICE
HODOWLANE I UŻYTKOWE

powyżej 7 miesięcy cielności

zgłoszenia: (65) 573-86-31, (65) 572-73-36 
pon. -  pt.: 8.00 -16.00

_ V _  ZPM BIERNACKI
BIERNACKI sp. zo.0.

UBOJNIA W GOLINIE

SKUP BYDŁA
K O N K U R E N C Y JN E  C E N Y  

D O G O D N E  W A R U N K I P ŁA TN O Ś C I 
O D B IÓ R  W Ł A S N Y M  T R A N S P O R T E M

SPRZEDAŻ CIELĄT!!!
TELEFON:

(6 2 )  7 4 7 - 0 9 - 3 0  
6 9 7 - 8 0 6 - 6 0 9

Z A P R A S Z A M Y  D O  W S P Ó Ł P R A C Y

ZPM BIERNACKI - LIDER 
NA POLSKIM RYNKU WOŁOWINY

S P R A W D Ź  N A S Z E  C E N Y  N A  D Z IŚ

Zawsze najlepsza cena!
P ł a c i m y  g o t ó w k ą  

l u b  s z y b k i m  p r z e l e w e m

te l. 693 078 333

F irm a „B A R W IT"
te l. 63 268 43 00 

608 368 694

SKUPBYDŁĄ  
I TRZODY

Płatność:
•  g o t ó w k a

w  dniu zakupu
• lub przelew 2 dni

m m

m acior, k n u ró w ,
łu c zn ik ó w  i b y d ła
ATRAKCYJNA CENA

p c n s t t e j ?  U

Tel. 880  2 0 3 1 8 9 ' 
695  5 07  077

Odbieramy pojedyncze sztuki
Płatne z VAT-em przy odbiorze

T e l. 6 6 7  3 0 0  4 2 7

K R Ó W  P IE R W IA S T E K

NOWOŚĆ!!!

A trakcyjne w arunki kred y to w a n ia

Krowy HF pierwiastki z Niemiec

♦ wysoka jakość i wydajność

♦ selekcja za granicą

♦ dostawa bezp. do gospodarstwa

♦ jałowice cielne HF krajowe oraz importowane

te l.  8 6  2 1 5 1 1  1 5 w e w . 22  

6 6 4 1 6 7  1 5 1 ,6 6 0  4 8 9  6 3 0

KUPIĘ
BYDŁO

G o tó w k a  © K h & S ?

I u b p r z e l e w  S S f e

t e l .  5 0 8 / 2 2 3 - 0 3 5 ,  

( 6 5 )  5 7 5 - 1 8 - 4 8

Dobre wieści
dla rolników!

— ... .........■ - .......... ■■■■..i.— ...............

S k u p  b y d ł a  

i ż y w c a

• B y k  HF do 7 ,10 z ł 
• B y k  M M  do 7,70 z ł
•  K ro w y  do 5,60 z ł  Odbiór
•  J a łó w k i HF do 5,80 z ł  24h
•  J a łó w k i M M  do 6,40 z ł

S K U P M A C IO R
Płatność gotówką 

lub przelewem przy kliencie

Tek 78 2  89 5  4 9 4

Skup bydła
2 4 h

Odbiór całodobowy 
Gotówka lub szybki przelew

T e l. 7 8 2  8 9 5  4 9 4

Matuszewski

Z A K Ł A D Y  M IĘ S N E

SPRZEDAY 
CIELĄT M II

w w w .z m b m k o b y lin .p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.zmbmkobylin.pl
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► POCIĄG DO ŚWINOUJŚCIA NIE BĘDZIE SIĘ ZATRZYMYWAŁ W JAROCINIE

W środku nocy nie ma pasażerów
Przewoźnicy od dłuższego czasu zmniejszają liczbę połączeń. 
Ile jest ich obecnie na poszczególnych trasach?

Relacja
Połączenia
bezpośrednie
(pn.-pt.)

Połączenia
bezpośrednie
(weekend)

Połączenia 
z przesiadką 
(pn.-pt.)

Połączenia 
z przesiadką 
(weekend)

Jarocin-Konin 1 0
14 (przez Poznań 
lub Września)

12 (przez Poznań)

Jarocin-Gostyń o 0 0  ‘ : 0
...... ' • ■ <1

Jarocin-Leszno 0 0
2 4  (przez Poznań, 
Krotoszyn lub 
Ostrów)

16 (przez Poznań, 
Krotoszyn lub 
Ostrów)

Jarocin-Kalisz 3 3 4 (przez Ostrów) 3 (przez Ostrów)

Jarocin-Rawicz 0 0
17 (przez Poznań, 
Wrocław lub 
Leszno)

16 (przez Poznań, 
Wrocław lub
Leszno)

Jarocin-Ostrów 15 13 0 o
1 Jarocin-Gniezno 1 5 _________ 1 BHHH 10 (przez Poznań) 9 (przez Poznań)

Jarocin-Września 2 0 12 (przez Poznań) 10 (przez Poznań)

Jarocin-Wrocław 5 5
10 (przez Poznań 
lub Ostrów)

10 (przez Ostrów 
lub Poznań)

Jarocin-Poznań 22 18 0 o

Jarocin-Krotoszyn 3 2 2 (przez Ostrów)
2 (przez Leszno 
lub Ostrów)

W  rozk ładzie  ja z d y  p o c iąg ó w  o d  
^ g ru d n ia  n a s tąp ią  zmiany. „Ciekawe, 
k tó ry  p o se ł z  okręgu ka lisk iego  (lub 
n a sz z  Jarocina) lub b u rm is trz  albo  
sta ro sta  Ja ro c in a  p o sta ra  się  o z a 
trzym anie pociągu T L K  U znam  relacji 
Świnoujście-Kraków i w relacji przeciw
nej. (...) Pociąg ten będzie się  za trzy
m yw ał w  m niejszych m iejscowościach  
o d  Ja ro c in a  tj. S za m otu ły , W ronki, 
Krzyż, Dobiegniew, ale  w Jarocinie -

n ie! Obecnie ten  pociąg  do  9  grudnia  
zatrzym uje się  w  Jarocin ie” - p o in fo r
m o w ał n a  ja ro c in sk a .p l użytkow nik  
podp isu jący  się „ fo ru m ”. P o tw ierdza 
to  B e a ta  C z em era jd a  z  Z esp o łu  ds. 
R elacji z M e d iam i P K P  Intercity . - 
Decyzja ta  została podjęta na podstawie  
frekwencji, ja k ą  pociąg  ten notow ał na 
stacji. W  zw iązku  z  n iew ielkim  za in te
resow aniem  podróżnych p odczas prac  
n a d  nową sia tką  połączeń zdecydowa

liśm y się  na  wycofanie tego przystan 
k u  z  oferty T L K  U znam  - tłum aczy. 
D laczego  pociąg  n ad a l będzie  staw ał 
w  m iejscow ościach m niejszych od  J a 
rocina? - W  odróżnieniu o d  pozostałych 
m iejscowości, poc iąg  T L K  przejeżdża  
p rzez  stację  Jaroc in  w  śro d ku  nocy. 
M a to bezp o śred n i w pływ  na  liczbę  
osób korzystających z  takiego p o łą 
czenia  - w y jaśn ia  rzeczn iczk a  P K P  
Intercity.

C zy  w ładze m iasta  p ró b u ją  nego
cjow ać z przew oźnikiem ? - Burm istrz  
Jarocina stara  się  cały czas w płynąć  
na  dyrekcję  ko le i, żeby u trzym yw ać  
d o ty c h c z a so w e  k u r so w a n ie  T L K , 
żeby także  p o  9  grudn ia  zatrzym yw ały  
się  w Ja ro c in ie  i m ie szk a ń cy  m ogli 
korzystać  i do jeżdżać do pracy  - z a 
p e w n ia  A n d rz e j G o g u lsk i z B iu ra  
P ro m o c ji G m iny . - N ie  w ykluczają  
(P K P  In terc ity  - przyp . red .) żadnych

zm ia n  na korzyść Jarocina, a le to na  
pew no się  to n ie stanie  z tygodnia na  
tydzień - d o d a je . O  p ro w a d zo n y c h  
ro z m o w a c h  P K P  In te rc ity  je d n a k  
nie sły sza ło . - K w estia rozm ów  je s t  
oczywiście otwarta. Niestety, nie udało 
m i się  zlokalizow ać osób, które m ia 
łyby p ro w a d zić  te rozmowy, m ożliw e  
że  chodzi o M inisterstw o Transportu  
- su g eru je  B eata  C z em era jd a  z P K P  
Intercity . (kg)

Nauczyciele z Tarzec 
uczą się w Niemczech

N auczyciele Z espo łu  Szkół Przy- 
ro d n ic z o -B iz n e so w y c h  w  T arcach  
u c z e s tn ic z ą  o d  k ilku la t  w  2 -ty g o - 
d n io w y c h  w y ja z d a c h  s tu d y jn y c h  
w  ra m a ch  p ro g ram u  „L e o n a rd o  d a  
Vinci - uczen ie  się p rzez  całe życie” . 

.. W arsz ta ty  i szko len ia  o d b y w ają  się 
n a  teren ie  D o lne j Saksonii w  N iem 
czech dzięki w ieloletniej w spó łp racy  
z O śro d k iem  Szkoleniow ym  D eu la  
w  N ien b u rg u  o ra z  C e n tru m  K szta ł
cen ia  U staw icznego  w  H anow erze .

D o  tej po ry  w  wym ianie dośw iad
czeń  z zak resu  k sz ta łcen ia  zaw o d o 
w ego, które łączy  teorię  z praktyką, 
wzięli udział: dy rek tor szkoły S ław o
m ir A dam iak , k ierow nik n a u cz an ia  
p ra k ty c zn e g o  Iren e u sz  L eśn iew ski 
oraz  nauczycielki: H o n o ra ta  Pisarska, 
Jo a n n a  Grygiel, K lara  W osik i Ju s ty 
n a  D u d a . Ta o s ta tn ia  uczestn iczy ła  
w  szkoleniu  m iesiąc  tem u.

- W  czasie pobytu nauczyciele mieli 
m ożliw ość zapoznania  się  m iędzy in
nym i z  nowoczesnym system em  kszta ł
cenia i egzam inowania, co je s t  bardzo  
przyd a tn e  w  zw iązku  z  program ow ą  
re fo rm ą  eduka cyjn ą , k tó ra  zo s ta ła  
w prow adzona o d  1 w rześnia - p o d 
k reśla  d y rek to r A d am iak . - Bardzo  
pozytywne efekty tych szkoleń wynikają 
z  fa k tu  praktycznego pozn a n ia  wielu 
zagadnień edukacyjnych i ekologicz- 
nych. co ju ż  procentuje coraz wyższymi 
w yn ika m i eg zam inów  zew nętrznych  
- dodaje .

(ann)

Nauczycielka przedmiotów zawodowych Justyna Duda 
z certyfikatem programu „Leonardo da Vinci - uczenie się przez 
cale życie"

> JAROCIN

Uczniowie słuchali g w ary
A utorsk ie  sp o tk an ie  z  Jad w ig ą  

P odeszw ą odbyło  się w  Szkole P o d 
staw ow ej n r  4 w  Jaroc in ie . N asza  
reg ionalis tka  w  kró tk im  w ykładzie 
w yjaśniła uczniom , co  to  jes t gw ara, 
czym  różni się od  języka og ó ln o p o l
skiego, d laczeg o  w arto  z n ać  gw arę 
sw oich najbliższych okolic i jak ie są  
najważniejsze cechy gwary Ziemi J a 
rocińskiej. A utorka zap rezen to w ała  
sw oje publikacje. P o  w ysłuchan iu

w zorcow ego odczy tan ia  w iersza J u 
lian a  T uw im a p rzez  uczn ia  A d am a 
Szym kow iaka z klasy III c, pan i J a 
dw iga przedstaw iła  sw oją parafrazę  
„L okom otyw y” w  całośc i n a p is a n ą  
g w arą . P o te m  z o s ta ł  p rz e p ro w a 
d zo n y  konkurs gwarowy, w k tórym  
I m iejsce zajęła  M ilen a  K o lasińska 
z kl. VI a , II - O lg a  M o c h , a  III 
- K a ja  G ru ch alsk a , ob ie  z kl. IV a.

Oprać, (nba)

w w w .ja r o c in s k a .p l
► K A ŻD E G O  D N IA  

N O W E INFO RM ACJE

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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ODESZLI OD NAS R o d z in o m  zm a rfych  sk ła d a m y  w yrazy współczucia

M IE C Z Y S ŁA W  N O W A C ZY K FR A N C IS Z K A  K O ŁO D ZIE JS K A M A R IA  S P IT A L N IA K IR E N E U S Z  SZU LC
-1 . 8 0  (Ja raczew o) -1 . 8 4  (D ob ieszczyzna) -1 . 5 9  (Ja roc in ) -1 . 6 1  (Ja roc in )
R O B E R T P O S ZY W A ŁA R O M A N  K L A U Z A A N IT A  JA N K O W S K A W A N D A  Ś L IW A

-1 . 3 6  (M agnuszew ice ) -1 . 6 3  (Ja roc in ) -1 . 3 5  (Ja roc in ) -1 . 8 1  (W itaszyce )
L E O K A D IA  JĘ D R ZE JC ZA K T E R E S A  B R U G G E R STE FA N  K O L A N O W S K I M A R IA N  M IZ E R N Y
-1 . 8 2  (C hrom ieć ) -1 . 8 4  (Ja roc in ) -1 . 7 4  (P rzybystaw ) -1 . 7 4  (L u b in ia  M ata )
B R O N IS Ł A W A  G R Z E Ś K O W IA K C E C Y LIA  S K R ZY P C ZA K W A N D A  B R Y L P IO TR  M A Z U R E K
-1 . 8 2  (A n to n in ) -1 . 7 2  (Ż e rków ) -1 . 6 3  (Ja roc in ) -1 . 5 5  (Ja roc in )

Z A T R Z Y M A J  S IĘ

► REWOLUCJA W ZIMNYM KOŚCIELE

Ciepły konfesjonał, podgrzewane ławki
- i M a ty  g rz e w c z e  z a in s ta lo w a n o  w  k o n f e s jo n a ła c h  i n a  ła w k a c h  k o ś c io ła  C h r y s tu s a  K ró la  w  J a ro c in ie .  
W  p re z b i te r iu m  z n a la z ły  się  s p e c ja ln e  d y w a n ik i. P o d g rz e w a n y  j e s t  n a w e t  k o rp o ra ł ,  czy li k w a d ra to w y  o b ru s  
r o z k ła d a n y  n a  o ł ta r z u  p o d c z a s  k a ż d e j m szy .

Z  zam iarem  zainstalow ania ogrze
w ania w największym kościele diecezji 
kaliskiej, w  k tórym  zaw sze p anow ało  
w  czasie m rozów  przejm ujące zim no, 
p roboszcz ksiądz kanonik Andrzej S o 
śniak nosił się już  od  kilku lat. Najpierw 
wym ieniono całą  instalację elektryczną 
oraz  założono  nowe, d rew niane okna. 
P rzez  o s ta tn ie  dw a  la ta  n a d  w ybo
rem  in sta lac ji p ra co w a ła  sp ec ja ln a  
kom isja parafialna, k tó ra  szczegółow o 
ro zp a try w a ła  w szystkie m ożliw ośc i 
i technologie. - N asz kościół je s t bardzo | 
trudnym tematem, ponieważ do ogrzania i  

m am y 40  tysięcy metrów sześciennych g 
powietrza. N ie m a  też stropu, więc ciepło g 
ucieka nam  ażurową konstrukcją kopu
ły. Wcześniej ju ż  próbowaliśmy używać 
w kościele sześciu nagrzewnic. Zużycie  
p rądu  było duże, a  system  nie daw ał 
rezultatów. Ci, którzy byli najbliżej tych 
dmuchaw, narzekali na  to, że  je s t  zbyt 
gorąco, a  pozostałym  osobom  i tak  było 
zimno  - podkreśla ksiądz Sośniak. Kilka 
m iesięcy tem u  po d jęto  decyzję o  z a 
instalow aniu  energooszczędnych m at 
grzew czych, które p ro duku je  spółka 
„K am o” z Chrośnicy. Z a  ten  w ynala
zek firm a zdoby ła  w  tym  roku  Z loty 
M edal na  M iędzynarodowych Targach 
Poznańskich .

M aty  są  przygotow yw ane n a  in 
dyw idualne zam ów ienia, p o d  w ym iar 
ławek. C ały  system  je s t d o stosow any  
do konkretnych potrzeb danej świątyni.
W  kościele C h ry stu sa  K ró la  ociep la
ne je s t 300 m iejsc w naw ie głównej.
W  p ie rw szy m  e ta p ie  z a in s ta lo w a 
n o  także  m aty  w  6 k o n fesjo n ałach ,

Parafianie z ogrzewania mogli skorzystać po raz pierwszy w  dniu odpustu 
parafialnego, w  niedzielę 25 listopada. Ksiądz kanonik Andrzej Sośniak 
- proboszcz parafii Chrystusa Króla wraz z prezesem Brunonem Kreftem 
osobiście sprawdzili działanie systemu grzewczego już kilka dni wcześniej

a  w  prezb iterium  - dywaniki przy  o ł
ta rz u . Spec ja ln ie  p o d g rzew an y  je s t 
także korporał o raz  miejsce, w  którym  
znajdują  się ampułki. W  drugim  etapie 
m ają  być wykonane poduszki n a  kolej
ne  200 m iejsc: n a  ławki znajdujące się 
w okó, ścian kościoła, sedilia (m iejsca 
d la  ce leb ran sa  i służby  liturg icznej) 
o raz  w  kaplicy M atk i Bożej C z ęs to 
chowskiej. W  okresie letnim  m aty  będ ą  
zam ien iane n a  poduszk i, k tóre do. tej 
pory  leżały n a  ław kach.

System  w ym agał niewielkich p rac  
przy instalow an iu  go  w  kościele. J e d 
nocześn ie  je s t o n  praktycznie niew i
doczny n a  zew nątrz, d latego  zalecany 
je s t  p rzez  kon se rw ato ró w  zabytków  
w  przypadku  obiektów  zabytkowych. 
- Korzystają z  niego kościoły w Gdań

-------  \
N aszej K oleżance

P a tiyc ji B ry l - Weiss
w yrazy g łębokiego  w spó łczucia  

z p o w o d u  śm ierci

( T — — ---------------------- -— "— " " —  ' Y

Serdeczne podziękowania rodzinie, znajomym, sąsiadom, delegacjom 
oraz wszystkim, którzy uczestniczyli w modlitwie, pogrzebie, 

zamówili msze św., złożyli kwiaty, okazali współczucie 
i odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku 

naszą kochaną mamę, teściową, babcię i prababcię

MAMY
Ś. t  p.

TERESĘ BRUGGER
składają

k o le ż a n k i  i k o le d z y  

z  D o m u  M a k le r s k ie g o  BZ W B K  S .A .
7

sk u  - M ariacki i św. Brygidy. F irm a  
robiła  te ż  kap licę  n a  Ja sn e j Górze. 
Koszt zakupu m a t to 4 5 0 zł za  metr. Ten 
pierw szy etap będzie nas kosztował ok. 
100 tys. zł. D zięki życzliwości Brunona  
Krefta - prezesa firmy, która wykony
wała inwestycję, p ła tność została nam  
rozłożona na kilka rat, które będziemy  
spłacać również w przyszłym  roku. Pie
niądze zbierane są  w czasie trzeciej nie
dzieli miesiąca, czyli tzw. inwestycyjnej. 
Jestem  bardzo wdzięczny parafianom , 
ale również i sym patykom  naszego ko
ścioła za  zrozum ienie i otwarte serce, 
które przekładają się też na  konkretną  
p o m o c  finansow ą. Przeprowadziliśmy  
ju ż  próby ogrzewania. Prawdziwa in
auguracja odbędzie się  w niedzielę 25  
listopada, w  dn iu  odpustu. To będzie

także  po czą tek  trzyletniego przygoto
w ania do ju b ileu szu  50-lecia parafii, 
które przypada  w  2015  roku - wyjaśnia 
p ro b o szcz  p a rafii C h ry s tu sa  K róla. 
Jak  zapew nia  p ro d u cen t, system  jes t 
całkowicie bezpieczny. S terow any jest 
kom puterow o. O grzew anie w łącza się 
jedynie w  p rzypadku , gdy k toś w  tym  
m ie jscu  siedzi. D o d a tk o w o  istn ie je  
m ożliw ość używ ania g o  w  części ko
ścioła. Trzysta m iejsc zo sta ło  p o d z ie 
lonych n a  sześć sektorów.

Przy pełnym  kościele w  czasie je d 
nej m szy św. zużycie energii elektrycz
nej w ynosi 5 kW h, co  przy  obecnych 
cen ach  daje koszt ok. 2 zł za  godzi
nę p racy  instalacji. - Założyliśm y też 
specjalny podliczn ik , aby p o  sezonie  
grzewczym  m óc przedstaw ić  p a ra fia 
n o m  in form ację  o fa ktyczn ych  ko sz
tach ogrzewania kościoła - zapew nia  
duchow ny. P rezes K reft tłum aczy, że 
za in te re so w an ie  m a ta m i je s t  c o raz  
większe ze w zględu n a  ro sn ące  koszty 
energii. - System  zwraca się praktycznie  
p o  trzech, czterech latach eksploatacji. 
Jeśli będziemy m ieć włączone grzałki, to 
również temperatura na wyciągnięcie ręki 
będzie wynosiła około dziewięć stopni. 
Czyli ludzie stojący w kościele też będą 
korzystali z  profitów ogrzewania. A le nie 
łudźm y się, że uda się ogrzać nam  cały 
kościół. N a  takiej przestrzeni n ie byłoby 
to naw et możliwe - podkreśla. System  
p rodukow any je s t o d  siedm iu  lat, ale 
od  dw óch cieszy się co raz  większym 
z a in te re so w a n iem . - To je s t  n iem a l  
rewolucja w  kościele - dodaje właściciel 
firmy. (is)

skła d a
ro d z in a

Ewangelizacja 
u Chrystusa 
Króla

N a  rekolekcje ew angeliza
cyjne p ro w a d zo n e  p rzez  m a ł
żeństw a z rzeszo n e  w  K ręgach  
D o m o w eg o  K o ścio ła  - gałęzi 
ro d z in n e j  R u c h u  Ś w ia tło  - 
Życie, z a p ra sz a  w  na jb liższy  

w eek en d  p a ra f ia  C h ry s tu s a  
K ró la  w  Jaro c in ie .

S k ie ro w a n e  s ą  d o  m a ł
żonków, o só b  sam otnych  oraz  
sta rszej m łodzieży. R ozpocz- 
n ą  się w  kościele parafia ln y m  
w  p iątek  30 lis to p ad a  m szą  św. 
o  godz . 17.30. P o  E u charystii 
o d b ęd zie  się p ierw sze z cyklu 
sp o tk a ń  w  G im n a z ju m  n r  1 
w  Ja ro c in ie  (ul. T. K ościuszk i 
25). W  kolejne dw a  dn i - w  so 
b o tę  i n ied z ie lę  - reko lekcje  
b ę d ą  się odbyw ać p rzez  cały 
d z ień  (o d  godz . 9 .00). W  p ro 
g ra m ie  p rz e w id z ia n o  m .in . 
konferencje n a  tem a t czterech  
praw d życia duchow ego, pokaz 
film u i sp o tk an ia  w  g ru p ach .

(Is)

Ze świec 
na Wigilie

W  p ie rw szą  n iedz ie lę  A d 
w en tu  w  p a ra fiach  rozpoczn ie  
się sp rzed aż  świec „C arita su ”. 
D uże  kosz tu ją  15 zł, a  m ałe  - 6 
zł. D o c h ó d  ze sp rzed aży  świec 
będ zie  p rzezn aczo n y  n a  d z ie 
w ię tn a s tą  edycję  W ig ilijnego  
D zieła  Pom ocy  Dzieci. W  p a 
rafii św. Antoniego Padewskiego, 
w  której świece i opłatki pojawiły 
się ty d zień  w cześniej - w  n ie 
dzie lę  25 lis to p a d a , część  d o 
b ro w o ln y ch  o f ia r  sk ład an y ch  
przy okazji ich  nabyw an ia  z o 
stanie p rzeznaczona  na  kolejną, 
czw artą  już , w ieczerzę wigilijną, 
o rg an izo w an ą  p rzez w spólno tę  
k la sz to rn ą  d la  o só b  b iednych  
i s a m o tn y c h . C h ę tn i ,  k tó rz y  
chcieliby skorzystać z zap ro sze 
n ia , m o g ą  z g ła sz ać  się d o  15 
g rudnia  w  kancelarii parafialnej, 
czynnej w  poniedziałk i i środy  
w g o d z . 9.00-12.00,15.30-17.00 
oraz  w czwartki i soboty  w godz. 
9 .00 -12 .00  (Ja ro c in , ul. F ra n 
ciszkańska 3). Ilość  m iejsc jes t 
og ran iczona . <is)

Z - -

OFERTA WSPOMNIENIA KONTAKT

www.jezierskisc.pl
OYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI OD NAS...
NAJtAHSZA 

KOMPLEKSOWA 
OFERTA USŁUG
CMENTARNO-

POGRZEBOWYCH

F 3 Y C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I P O G R Z E B O W E  B .W . P A U L

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iuro  obsługi k lien ta  czynne od 8.00 do 17.00 

tel. konK  509/660-948,,całodob.owv 509/320-121

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

K O M P L E K S O W E

USŁUGI
P O G R Z E B O W E

JAN MARCINIAK
Ja ro c in , u l. M o n iu s z k i lO a 

te l.  (6 2 ) 7 4 7 -1 8 -2 0  

c zyn ne  od 8 .00  do  17.00

ca łod o bo w o  te l.  6 04 -2 42 -4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENY

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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Tygpysy
► MIĘDZYWOJEWÓDZKIE MISTRZOSTWA MŁODZIKÓW W TAEKWONDO

W m e d a l i
p r z y w io z ły  z a w o d n ic z k i  

B ia ły c h  T y g ry s ó w  P W iK  

J a r o c in  z  M ię d z y w o je w ó d z k ic h  

M is t r z o s t w  M ło d z ik ó w  

1^. w  T a e k w o n d o .  J

M iędzyw ojewódzkie M istrzostw a 
M łodzików  w  Taekw ondo odbyły się 
w  Kórniku. O d  tego roku obow iązuje 
nowy podział n a  strefy, dlatego też tym 
razem  oprócz  klubów  z W ielkopolski 
i woj. zachodniopom orskiego rywalizo
wali także przedstawiciele województw 
pom orskiego i kujawsko-pomorskiego.

W  tej powiększonej obsadzie  z a 
w odniczki B iałych Tygrysów w yw al
czyły siedem  m edali. Podw ójne z ło to  
przywiozła Z u zanna  K aczm arek. D w a

krążki zdobyła także M arta  R atajczak 
(brąz  w  konkurencjach spraw nościo
wych o raz  srebro  w  walce - w  finale 
przegrała właśnie z Z u zan n ą  K aczm a
rek). Poza  tym trzecie m iejsca zajęty: 
M aria Ratajczak (dwubój), O lga D olny 
(walka) i Alicja Końszczyńska (walka).

B ardzo  udan ie  w  poom se  (układy 
form alne) zaprezen tow ała  się M arta  
R atajczak, która była p ią ta  w śród 36 
zaw odniczek. Blisko pierwszej piątki 
znalaz ła  się również M aria  R atajczak

(zb ieżn o ść  nazw isk  p rzy p ad k o w a), 
k tó ra  ostatecznie sklasyfikowana z o 
sta ła  n a  siódm ym  miejscu.

Punktow ane lokaty w M M M  wy
walczyły także Z u zan n a  Bam brow icz 
i M aria  R atajczak (czw arte w  walce) 
o raz  Jo lan ta  M atyszczak (piąta w  wal
ce).

O g ó łe m  B iałe  Tygrysy zd o b y ły  
20 pu n k tó w  (19 do  W spó łzaw o d n ic 
tw a S p o rtow ego  D zieci i M łodzieży) 
i zajęły  czw arte ' m iejsce klasyfikacji

d rużynow ej (n a  21 k lubów ).
- Jestem bardzo zadowolona ze startu

moich podopiecznych, bo pom im o mniej
szej kadry i dużo większej konkurencji, 
udało się nam  powtórzyć ubiegłoroczny, 
świetny wynik. Zawody  w kategorii m ło
dzika są pierwszym, prawdziwym spraw
dzianem  w karierze każdego sportowca 
i ju ż  sam  start w tych zawodach zasługuje 
na wyróżnienie. Bo wiele osób trenuje, 
czasami nawet przez kilka lat i przed  tym  
startem  jed n a k  rezygnują z  trenowania.

Z u zia  K aczm arek i M arta Ratajczak  
pokazały, że nie zmarnowały ostatniego 
roku i zdecydowanie poprawiły swoje 
umiejętności i mogą walczyć ja k  równy 
Z równym z najlepszymi zawodniczkami 
w Polsce i na to liczę ju ż  w  przyszłym roku, 
gdy obie wejdą w wiek jun iora  m łodsze
go. Blisko tej dwójki je s t  również M aria 
Ratajczak, też przyszłoroczna jun iorka  
młodsza - pow iedziała po  zaw odach  
Józefina  Now aczyk-W róbel, trenerka 
Białych Tygrysów. (faf)

Bardzo
zadowalające lokaty

► KOLARSTWO PRZEŁAJOWE

Godzina w  ro w e ro w y m  piekle

Jakub Łyskawa
wywalczył
podczas
Mistrzostw Polski 
Juniorów do lat 
17 brązowy medal 
w  podrzucie.
Na zdjęciu 
z Szymonem 
Kołeckim, jednym  
z najwybitniejszych 
polskich 
ciężarowców

J a k u b  Ł y sk a w a  z a ją ł  
czw arte, a  Ju lia  S tiller sz ó 
ste  m iejsce w  M istrzostw ach  
P o lsk i Ju n io ró w  d o  la t  17 
w  P o d n o s z e n iu  C ięża ró w . 
Łyskaw a w yw alczył p o n a d 
to  „ m a ły ” b rą z o w y  m ed a l 
w  podrzucie .

M is trz o s tw a  P o lsk i J u 
n io ró w  d o  la t 17, k tó re  o d 
były się w  K atow icach , były 
p ie rw szy m  ta k  p o w a żn y m  
s ta rtem  d la  zaw odników  Z e 
sp o łu  Szkół P rz y ro d n icz o - 

, B iz n e so w y c h  w  T a rc a c h . 
Ja k u b  Łyskaw a (kat. 77 kg) 
uzyskał w  d w u b o ju  231 kg, 
co  d a ło  m u  czw artą  pozycję.

Łyskawa w yrw ał 96 kg i p o d 
rzuci! 135 kg (pozw oliło  m u 
to  z d o b y ć  b rą z o w y  m ed a l 
w  tym  b o ju ).

Szóste miejsce w  kategorii 
53 kg z a ję ta  J u l ia  S tille r. 
U zyskała  w  d w u b o ju  103 kg 
(43 kg +  60 kg). D o  b rą z o 
wego m edalu  w  podrzucie za 
brakło jej zaledwie kilogram a.

- Jak  na pierw sze ta k  waż
ne zawody, lokaty zajęte p rzez  
naszych uczniów  należy uwa
ża ć  za  bardzo zadowalające - 
podsum ow ał występ Andrzej 
Borkiewicz, tren er c iężarow 
ców  z  Z SP-B  w  T arcach.

(faf)

B arto sz  M ikler (V ictoria Ja ro c in ) 
z a ją ł czw arte  i p ią te  m ie jsca  w śró d  
orlików  w dw óch kolejnych w yścigach 
w  ko larstw ie  przełajow ym .

N ajpierw  zaw odnicy Victorii wzięli 
u d z ia ł  w  X V I M e m o ria le  E d w a rd a  
Pełki o  P u c h a r  B u rm is trz a  M ia s ta  
i G m in y  Szczekociny . Im p re z a  n a 
zy w an a  p rzez  sa m y ch  u czes tn ik ó w  
„godziną w  piekle” (rywalizacja w śród 
n a js ta rsz y ch  trw a  w łaśn ie  ok o ło  60 
m in ) c ieszy ła  się b a rd z o  d u ży m  z a 
in teresow aniem . W ystartow ało  w  niej 
prawie 250 kolarzy z Polski i C zech, co 
nie zd arza  się za  często  w  tej odm ianie  
ko larstw a.

W śród m łodzików dziesiąte miejsce 
zajął M iłosz K asprzak. Z  jego  występu 
b a rd z o  zad o w o lo n y  był tren e r V icto- 
rii S zym on M ikler. - To jeg o  p ierw szy  
sezon w  kategorii młodzików. D ziesiąta  
pozycja to bardzo dobry wynik dla debiu
tanta - m ówi! szkoleniowiec, k tóry sam  
również zm ierzył się z tra s ą  w  wyścigu 
orlików, zajm u jąc  dziew iąte  m iejsce. 
W  tej sam ej kategorii b a rd z o  d o b rą  
czw artą  lokatę zajął jeg o  b ra t B artosz.

U danie  w  kategorii jun iorów  m łod
szych pojechali także P rzem ysław  Ku- 
świk i K o n rad  K asprzak , k tó rzy  zg o d 
n ie  w sp ó łp racu jąc  n a  tras ie  do jechali 
do  m ety na  szóstym  i siódm ym  m iejscu 
w śró d  p ięćdziesięciu  sta rtu jących .

D z ie ń  p ó ź n ie j k o la rz e  V ic to rii 
w y sta rto w ali w  K ozieg łow ach  (woj.

ś lą sk ie )  w  V I serii P u c h a ru  P o lsk i 
w K olarstw ie P rzełajow ym , gdzie p o 
konyw ali trasę , n a  k tórej w  styczn iu  
rozegrane z o s tan ą  m istrzostw a Polski 
w  tej dyscyplinie sp o rtu .

W  kategorii ju n io ró w  m łodszych  
K o n rad  K asp rzak  zajął p iąte  m iejsce. 
G orzej tym  razem  wypad! Przem ysław  
Kuświk, k tó ry  ja d ą c  tuż  za  klubow ym  
ko legą  m ia ł d efek t i m u sia l zm ien ić  
rower, i o sta teczn ie  u p laso w ał się n a

Bartosz Mikler jako jeden z niewielu zawodników przeskakiwał przeszkody nie 
schodząc z roweru

jed en aste j pozycji.
R ów nież defek t spraw ił, że B a r

to sz  M ikler nie zn a laz ł się n a  p od ium  
w śród  orlików. J a d ą c  n a  d rug im  m iej
scu „złapał gum ę”, stracił sp o ro  czasu  
n a  d o b ieg n ięc ie  d o  b o k su  p o  now y 
row er i d o ta r ł  d o  m ety  piąty.

W  kategorii m łodzików  sta rto w ał 
M iło sz  K asp rzak  zajm u jąc  dziew ięt
n a s te  m iejsce.

(faf)

http://www.jarocinska.pl
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Sportowa turystyka
- Gruzja, Egipt, Szwecja, Chorwacja, 

Serbia, Czechy, Belgia, Austria , N iem cy  
• w ym ienia kraje, w k tórych  była. - Czy 

ja k  przejeżdżałam , to też się liczy - py ta  
z u śm ie c h e m  - N a jfa jn ie j by to chyba  
w Gruzji. N ie  tylko dlatego, że  zosta łam  
m istrzynią Europy. To był p ierw szy  m ó j 
tak d a lek i i ta k  d ługi wyjazd. P ierw sze  
tak w ażne zawody. P ierwszy raz leciałam  
samolotem. Fajne miejsce, fa jny  hotel, dużo  
ludzi ta m  p o zn a ła m  - m ó w i m is trzy n i 
Europy. T egoroczną W ielkanoc spędziła  
za to  w S zarm  el-Szejk  w  E gipcie, gdzie 
odbyw ały się m is trzo stw a  św ia ta  ju n io 
rek.

Szkoła bez kłopotów
Z ag ran iczn e  w yjazdy to  tylko je d n a  

s tro n a  m ed a lu . P o  drug iej s tro n ie  je s t  
ciężka, cod zien n a  p raca . P atrycja  w staje 
o 6.30. Z e szkoły w raca  około 15. C hw ila 
dla siebie i o d  17 tren in g  (cztery  razy  
w ty g odn iu ). Później jeszcze  o d rab ian ie  
lekcji i n ad rab ian ie  szkolnych zaległości 
związanych z wyjazdam i n a  zgrupow ania 
i zaw ody. S p ać  c h o d z i oko ło  23. - O d  
września, od  kiedy Pad je s t  w ścisłej ka 
drze narodow ej to je s t  j u ż  istne  sza leń 
stwo - m ów i F ryderyk  W róbel, p rezes 
klubu. - W  szkole m a  114 opuszczonych  
godzin - dodaje. - Jakoś to nadrabiam. Jak  
nie m a m  treningu to uczę się do  przodu. 
Pomagają m i też rodzice, koleżanki i ko 
ledzy. Opowiadają, co było n a  lekcjach. 
Jak  wyjeżdżam, m a m a  wysyła m i m ailem  
lekcje o d  ko leżanek - o p o w iad a  Patrycja. 
Św ietnie sob ie  radzi. W  p o d staw ó w ce  

m ia ła  ś re d n ią  p raw ie  6,0. W  zeszłym  
roku  ju ż  w  g im n az ju m  - 4,9.

Nie pływa po Lubieszce
P rz y g o d a  P atry c ji ze  sp o rte m  z a 

czę ła  się  sześć  la t  tem u . M ia ła  o siem  
lat. Jej m am a  zo b aczy ła  p lak a t Białych 
Tygrysów i s tw ierdziła, że d o brze  byłoby 
z ap isa ć  P a try cję  n a  za jęc ia  sp o rto w e , 
żeby nie m iała k łopotów  ze skrzywieniem 
kręgosłupa. - Szczęśliwy tra f sprawił, ze  
w Golinie był klub  taekw ondo, bo gdyby  
był tu  klub  wioślarski, to m oże  pływ ała
bym kajakiem  p o  Lubieszce - śm ieje się 
Patrycja. - A le  na  wiosłach niczego nigdy  
nie próbow ałam . Taekwondo to p ierw szy  
i jedyny  sport, ja k i  uprawiam.

Dwa warkocze
Patrycja  je s t  b a rd z o  sk ro m n a  i n ie

śm iała , ale  n a  m acie  n ie m a  litości d la  
przeciw niczek. Jej dziewczęcy w izerunek 
m oże  m ylić rywalki. D o  w alki w ychodzi 
zawsze uczesana w  dw a warkocze. To taki 
rytuał i talizm an. N orm alnie  długie włosy 
m a spięte w  kitkę. - Kiedyś nie wiedziałam, 

ja k  się  uczesać na zawody i m a m a  zrobiła  
m i dwa warkocze. W ygrałam wtedy i p ó ź
niej ju ż  starałam  się właśnie ta k  jeździć. 
R az m iałam  jed en  warkocz i poszło  m i źle, 
więc ju ż  teraz zawsze m a m  dwa warkocze
- u śm iecha  się Patrycja. - Chodzi też o  to, 
żeby zm ylić  przeciw ników . N iech myślą, 
że  w ychodzi taka  niepozorna dziewczyn
ka - d o p o w ia d a  jej tren erk a  - Jó ze fin a  
N ow aczyk-W róbel.

Koledzy czują respekt
- L ub isz  się  bić? -  p y tam . - Tak - po  

chwili zastanow ienia nieśm iało odpow ia
da  Patrycja. - To nie je s t  bicie! - szybko 
p ro stu je  Jó ze fin a  N ow aczyk  - W róbel.
- To sport. W ychodzisz na  m atę, żeby zdo
bywać punkty, a  nie żeby zrobić krzywdę  
przeciwnikowi - stanow czo m ówi trenerka.

C zy  u p raw ia jąc  taki w łaśn ie  sp o rt,

Wojowniczka 
z warkoczami
i  M a  d o p ie r o  c z te rn a ś c ie  la t , a  z w ie d z iła  ju ż  p ó ł  E u r o p y  i k a w a łe k  ś w ia ta . 
S zk o łę  c o  ro k u  k o ń c z y  ze  ś w ia d e c tw e m  z p a s k ie m , c h o c ia ż  lu b i się  b ić  - n a  
sz c z ę śc ie  ty lko  n a  m a c ie . J e s t  m is t rz y n ią  E u r o p y  k a d e te k  w  ta e k w o n d o . D o  
w alk i w y c h o d z i z a w sz e  u c z e s a n a  w  d w a  w ark o cze . T o je j ta l iz m a n . N ie d a w n o  
w ró c iła  z b rą z o w y m  m e d a le m  z z a w o d ó w  w  C h o rw ac ji. W  p rzy sz ły m  ty g o d n iu  
s ta r tu je  w  P a ry ż u . P a try c ja  A d a m k ie w ic z !

'  11 ' - *
PATRYCJA ADAM KIEW ICZ

> Szkoły: Szkota Podstawowa n r 1 w  Koźminie 
Niepubliczne Gimnazjum  w Golinie 
Ognisko Muzyczne w  Jarocinie (klasa pianina)

► Najważniejsze osiągnięcia:
•  m istrzyni Europy kadetek
•  IX m iejsce m istrzostw  św iata juniorek
•  zloty, srebrny i dwa brązowe medale Ogólnopolskiej 

Olimpiady Młodzieży
•  II m iejsca w  turn ie jach  A -c lass w  kat. kadetek 

(Belgia, Chorwacja, Austria)
•  III m iejsca w  tu rn ie jach  A -c lass w  kat. jun iorek 

(Serbia, Chorwacja)

czuje się bezp ieczn iej?  - Chyba tak. N ic  
złego n ie spotkało  m n ie  jeszcze  na  ulicy. 
N a treningach m am y elementy sam oobro
ny. Więc chyba w iem , ja k b y m  się m iała  
zachować. - Chłopacy  w szkole n ie próbo
wali podchodzić na  korytarzu! - dopytuję.
- Nie... (śm iech). Zazw yczaj ich koledzy  
mówią. Uważaj na nią, bo ci odda - m ówi 
Patrycja. - Czują respekt - dodaje trenerka.

Na kłopoty - Grygiel
W  sp o rta ch  w alki u razy  są, niestety, 

c o d z ie n n o śc ią . N a  szczęśc ie  P a try c ja  
n ie  m ia ła  d o tą d  w iększych p ro b lem ó w  
z k o n tu z ja m i. - M ieliśm y jed e n  trudny  
moment. Pati miała przestawione dwa kręgi 
i miednicę, i to  wszystko prom ieniowało na 
kolana. M iała  jed n ą  nogę krótszą  o k ilka  
centymetrów. Jeden z  lekarz)’ powiedział, że 
to ju ż  koniec kariery, ale bardzo nam  wtedy 
p o m ó g ł ja ro c iń sk i fiz jo terapeuta  M aciej 
Grygiel, z  k tórym  nada l współpracujemy. 
Zaw sze m ożem y na  niego liczyć - m ów i 
Jó ze fin a  N ow aczyk-W róbel.

O matko! Ile to  kosztuje!
- O m a tk o ! - p raw ie  w ykrzykuje J ó 

zefin a  N ow aczyk  - W róbel p o  p y tan iu , 
ile to  kosztu je . - To zresztą py tan ie  nie do  
m nie, tylko do Fryderyka  (p rezesa  k lubu , 
p ryw atn ie  m ęża  trenerk i - p rzyp . red).
- To są  bardzo  d u że  p ien ią d ze  - m ów i 
F ryderyk  W róbel. - Polski Zw iązek  Ta
ekw ondo na m istrzostw a świata  w Egipcie 
płacił za  wyjazd tylko dwóch zawodników. 
Pozostali m usie li je c h a ć  za  swoje. Prezes 
związku dzwonił do mnie, że  Pati, ze  wzglę
d u  na  sw ój p o zio m  sportow y m oże  tam  
pojechać, ale na  n asz koszt. I  oczywiście 
bez zastanow ienia  pow iedzieliśm y - tak! 
P otem  zaczę ło  s ię  m yślen ie  i szu ka n ie  
p ien iędzy. M u sie liśm y  n a jp ierw  za p ła 
cić  za  zgrupow an ie  w Polsce (1 2 0 0  zł) 
i 8  tys. z ł  za  w yjazd  do Egiptu. D o  tego 
sprzęt, bo  trzeba było k u p ić  m .in . nowy  
kask. Czyli ja k ie ś  10 tys. za  sa m  wyjazd  
Patrycji, bo z  Józefiną pojechaliśmy oczywi
ście za własne pieniądze. N a  ten konkretny  
wyjazd udało się  n a m  po zyska ć  fu n d u sze  
od  sponsorów. - w ylicza p rezes k lubu .
- W  ubiegłym roku zw iązek zapłacił tylko 
za  w yjazd Patrycji na  turniej w Chorwacji 
i to  dlatego, że  sobie w yprosiłam  - d o d a je  
tren e rk a . - M a m y  nadzieję, że  w 2 0 1 3  
roku  będzie n a m  łatwiej. Patrycja broni 
się  w yn ikam i i te najw ażniejsze zaw ody  
będą ju ż  fin a n so w a n e  p rzez zw iązek. Da  
n am  to m ożliw ość wysyłania także  innych  
wyróżniających się zaw odniczek na zagra
niczne turnieje - m ów i Fryderyk W róbel. 

Teraz Paryż
W  p iątek  P a trycja  w yjechała  n a  ko

lejne zg ru p o w an ie  kadry. W  najbliższy  
w eekend sta rtu je  w  zaw o d ach  w  Paryżu.
- M u si zbierać kolejne doświadczenia. Na., 
przełom ie sierpnia i września  w Portugalu 
są mistrzostwa Europy juniorek. To najważ
niejsza impreza  w przyszłym  roku. W  2014  
roku będą elim inacje i M łodzieżowe Igrzy
ska Olimpijskie w Chinach. A  później... Jak  
zdrowie dopisze, nie będzie kontuzji i innych 
problemów, to naszym  wielkim  m arzeniem  
je s t  R io  d e ’Janeiro. A le  to bardzo odległa 
perspektywa. A le  m arzyć  przecież m ożna
- m ów i Jó ze fin a  N ow aczyk  - W róbel.

N ajb liższe  m arzen ia  P atrycji są  z d e 
cydow anie  łatw iejsze d o  zrea lizow an ia .
- Chciałabym  wyjechać gdzieś za  granicę, 
ale n ie  n a  zawody. N ie  d la sportu, ale ta k  
norm alnie, dla wypoczynku. Jej trenerka  
u śm ie c h a  się  z n a c z ą c o . Być m o że  to  
m arzen ie  d a  się z realizow ać.
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f  ■ GAZETA ■ <  ■

(-Jarocińska
Nakład: 10.000 egz. ISSN 1230-851X
■ lZ9 A  WYDAWCÓW PRASY

ADRES REDAKCJI
63-200 Jarocin, ul. Wolności la 
tel./fax (62) 747-37-60, 747-15-31 
e-mail: redakcja@jarocinska.pl
www.jarocinska.pl

REDAKTOR NACZELNY
Aleksandra Pilarczyk, a.pilarczyk@jarocinska.pl

Z-CA REDAKTORA NACZELNEGO
Anna Legowicz-Gogołkiewicz, a.gogolkiewicz@jarocinska.pl

GRAFIKA, SKŁAD 1 ŁAMANIE
(62) 749-86-46
Dariusz Fijołek 
d . fi jo t e k@ ja roc i nska.pl
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b.piotrowicz@jarocinska.pl
Barbara Dzierla 
b.dzierla@jarocinska.pl

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(62) 749-86-49, 500/191-014

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o.
Jarocin, ul. Wolności la

PRENUMERATA
REALIZOWANA
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub 
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klienta t  
pod numerem: 801 800 803- 
lub 22 717 59 59 - czynne 
w godzinach 7 .00 - 18.00. 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.

BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, Rynek 21 (wejście od ul. Mickiewicza), tel. (62) 505-30-00 
czynne od poniedziałku do piątku 8 .00 - 16.00

PREZES WYDAWNICTWA
Piotr Piotrowicz

SEKRETARZ REDAKCJI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ

Jaraczewo, ul. Kaliska 4A, tel. (62) 740-80-68
Kolin, Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG
Nowe Miasto, ul. Poznańska 40, tel. (61) 287-43-78
Żerków, Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (62) 740.-31-31

ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (62) 749-86-40

KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński, tel. (62) 749-86-40

DRUK: Drukarnia AGORA S.A., 64-920 Piła, ul. Krzywa 35

SEKRETARIAT
Karolina Piechalak (62) 747-15-31 
k.piechalak@jarocinska.plREDAGUJE ZESPÓŁ:

Karol Górski, Piotr Ignasiak, Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijołek, 
Bartosz Nawrocki, Beata Frąckowiak-Piotrowicz. Piotr Piotrowicz, 
Elżbieta Rzepczyk, Lidia Sokowicz, Przemysław Szeszuła

WSPÓŁPRACUJĄ:
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek Tomczak,
Paweł Witwicki

DZIAŁ REKLAMY
Jarocin, ul. Wolności la  
tel. (62) 747-47-47
Artur Antczak (508/318-922) 
a. a ntczak@jaroci nska. pl
Angelika Włodarczyk (509/082-772) 
a.wlodarczyk@jarocinska.pl
Paulina Horbacz

Redakcja nie odpow iada za treść reklam , ogłoszeń, 
rubryki „L isty". Anonimów nie publikujemy. Materiałów 
nie zamówionych nie zwracamy. Zastrzegamy sobie 
prawo skracania i adiustacji tekstów oraz zmiany ich 
tytułów. Wykorzystanie i rozpowszechnianie redakcyjnych 
materiałów publicystycznych wymaga zgody wydawcy.

http://www.jarocinska.pl
mailto:redakcja@jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
mailto:a.pilarczyk@jarocinska.pl
mailto:a.gogolkiewicz@jarocinska.pl
nska.pl
mailto:b.piotrowicz@jarocinska.pl
mailto:b.dzierla@jarocinska.pl
http://www.prenumerata
ruch.com.pl
mailto:pre-numerata@ruch.com.pl
mailto:pre-numerata@ruch.com.pl
mailto:j.kaliszan@jarocinska.pl
mailto:k.piechalak@jarocinska.pl
mailto:a.wlodarczyk@jarocinska.pl


20 GAZETA JAROCIŃSKA 4 8 ( 1 1 5 5 )  3 0  lis top a d a  2 0 1 2 w w w .ia ro c in s k a .p l

► KARATE KYOKUSHIN ► JAROCIŃSKA HALOWA LIGA PIŁKI NOŻNEJ

M istrzow ie  liderem
J E

........

Mirosław Czajka (z prawej) zdobył dwie bramki dla XXL Glazer w  meczu z Romgosem

Weronika Wdowczyk (w środku) 
z Jarocińskiego Klubu Kyokushin Karate 
w swym seniorskim debiucie wywalczyła 
złoty medal

Złoty debiut
Z dw om a m edalam i wrócili z II O gól

nopo lsk ieg o  T urn ie ju  K a ra te  o  P u c h a r  
P rezy d en ta  C iech an o w a  zaw odn icy  J a 
ro c iń sk ieg o  K lu b u  K yokush in  K ara te . 
Z ło to  w yw alczyła W eronika W dow czyk, 
a  s reb ro  O sk ar M łokosiew icz.

- N a  szczególne wyróżnienie zasługu
j e  W eronika W dowczyk. W  październ iku  
skończyła 18 la t i p o  raz p ierw szy starto
wała w śród seniorek  w ku m ite  (walka) fu li  
kontakt. Zdecydowanie wygrała trzy walki 
z  przeciw niczkam i sporo o d  niej starszym i 
- m ów i H u b e rt G rzesiak , in stru k to r JK K  
K arate .

D rugi m edal przypadł Oskarowi M ło- 
kosiew iczow i, k tó ry  byl d rug i w  w adze 
ciężkiej w  kum ite  sem i k o n tak t kadetów  
m łodszych. W  zaw odach startow ała  rów 
nież trzecia  zaw odn iczka  JK K  K arate  - 
Z u z a n n a  Bryll.

O gółem  w  Ciechanow ie wystartow ało 
praw ie 200 zaw odników  i zaw odniczek  
z 20  klubów.

(faf)

t JARO CIŃ SK A H ALO W A LIG A  P IŁ K I NOŻNEJ

W yniki III kolejki rozgrywek:
Old Tea m  G ro b e ln y  ■ Ka jet Team 4:0
K. Oczkowski (2), D. Bierta, W. Grobelny
JAG 1 n sp ira tlo n  * A ctive  Team 4:6
K. Jujka (2), R M arciszak, P Wróbel - M. Robak (4), M. Świderski,

J. Adam czak
W ęglow a  Team  • S p o rt C e n te r 4:1
0. Adam ski (2), D. Pilarczyk, W. Kiełb - M. Klauza
X X L  G la z e r  * R om gos 3:1
M. Czajka (2), t .  Stachowiak -  M. Gwiazdowski
Pol A g ro  • Biegun 2:4
T. Wiła, D. Bem - D. Stachowiak (2), K. Stachowiak, K. Kościuszko
W liite  H e a rts  P ylo n  Au dio pa u za

Ta bela :
1. Old Team Grobelny 3 9 16:2
2. Romgos 3 6 15:6
3. X XL  Glazer 3 6 12:8
4. Acti ve  Team 3 6 11:11
5. Węglowa Team 3 6 6:10
6. W hite Hearts Pylon Audio 2 3 7:4
7. Pol Agro 2 3 7:8
8. Biegun 3 3 6:9
9. Sport Center 3 3 6:15

10. JAG Inspiration 3 0 11:16
11. Kajet Team 2 0 1:9

D ru ż y n a  O ld  T eam  G ro b e ln y  
p o k o n a ła  4 :0  K a je t T eam  i ko rzy 
s ta ją c  z  p o ra ż k i R o m g o su  z X X L  
G la z e r  o b ję ła  sa m o d z ie ln e  p r o 
w ad zen ie  w  Ja ro c iń sk ie j H alow ej 
L id ze  Piłki N o żn e j. M a jąc y  k o m 
p le t p u n k tó w  o b ro ń c y  ty tu łu  są  
n a  d o b re j d ro d z e  d o  p o w tó rzen ia  
su k cesu  z  p o p rz e d n ie g o  sez o n u .

W  trze c ie j ko le jce  n a jc iek a -  
wiej z a p o w ia d a ła  się  k o n f ro n ta 
c ja  X X L  G la z e r  i n iep o k o n a n eg o  
R o m g o su . W y g ra ło  d o św ia d c z e 

n ie  i X X L , p o  d w ó ch  b ra m k a c h  
M iro s ła w a  C zajk i o ra z  tra f ien iu  
Ł u k asza  S ta ch o w ia k a , zw yciężył 
3:1 zach o w u jąc  szan sę  n a  k o ń c o 
w y t r iu m f  w  lidze .

D o  w ie lk ie j n ie s p o d z ia n k i  
d o s z ło  w  p o je d y n k u  P o l A g ro  
z B ie g u n e m . F a w o r y ta  p r z e d  
tym  m ec ze m  ła tw o  m o ż n a  b y ło  
w sk a z a ć , a le  B ieg u n o w cy  u d o 
w o d n ili,  że  w yn ik  u s ta la  się  n a  
b o isk u . C o  p ra w d a  Pol A gro  g ra 
ło  b e z  sw o je g o  p o d s ta w o w e g o

b ra m k a rz a , je d n a k  skazy w an i n a  
p o rażk ę  p iłkarze  B ieg u n a  w ygrali 
z a s łu ż e n ie  4 :2 , a  m o g li p o k u s ić  
się  o  je sz c z e  w yższe  zw ycięstw o, 
b o  w  końców ce sp o tk a n ia  n ie  w y
k o rzy sta li d w ó ch  p rz e d łu ż o n y c h  
rz u tó w  karn y ch .

K a je t  T ea m , g ra ją c  b e z  r e 
z e rw o w y c h  p rz e z  p ra w ie  c a łą  
p ie rw szą  p o ło w ę  b ro n i! się  p rzed  
a ta k am i o b ro ń c ó w  ty tu łu , je d n a k  
o s ta te c z n ie  p rz e g ra ł 1:4.

W  n a jb a rd z ie j  w y ró w n an y m

sp o tk an iu  pom ięd zy  JA G  Insp ira- 
tion  a  Active Team  p ad ło  najwięcej 
b ra m e k . O s ta te c z n ie  „A ktyw ni” 
wygrali 6:4, a  cztery b ram ki zdobył 
M a rc in  R o b ak , k tó ry  z p ięc io m a  
tra f ien ia m i d o łączy ł d o  czołów ki 
n a jlep szy ch  strzelców . W  tej k la 
syfikacji z sz e śc io m a  b ram k am i 
p ro w ad zą  M irosław  C zajka (XXL) 
i K a ro l O czkow ski (O ld  T eam ).

T eraz w  JH L P N  tydzień  p rze 
rwy. IV kolejka odbędzie  się 7 g rud
nia. (faf)

SKUP ZŁOM U
f i  NAJWYŻSZE CENY!

możliwość indywidualnych 

negocjacji cen

możliwość podstawienie 

kontenerów na złom

K A L IS K A  A -K L A S A  (g ru p a  i)

Wyniki zaległych spotkań:

Unia Szymanowice
• Błękitni Sparta Kotlin

Żaki Taczanów

• Korona Pogoń Stawiszyn 
Fortuna Dębniatki

• Piast Czekanów

Tabela:
1. Żaki Taczanów 13 31 27:15
2. Prosną Kalisz 14 30 29:14
3. CKS Zbiersk 14 27 36:15
4. Re-Bud Piast Czekanów 14 27 27:16
5. Raszkowianka Raszków 13 21 29:20
6. Victoria Skarszew 14 21 27:21
7. WKS Wrtaszyce 14 21 19:13
8. Błękitni Sparta Kotlin 14 19 18:16

9. Korona Pogoń Stawiszyn 14 17 25:19
10. Błękitni Biadki 14 13 15:29
11. Fortuna Dębniatki Kaliskie 13 10 17:32
12. CKS Zduny 14 10 13:36
13. GKS Żerków 13 9 10:26

14. Unia Szymanowice 14 9 11:32

www.jarocinska.pl
► KAŻDEGO 

DNIA NOWE 
INFORMACJE

------------------  O G Ł O S Z E N I E  ------------------

£eśniewsctj
Powctanców W iko.’ 1. Powstańców Wlkp. 1 

(biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PRO M O CYJNE CENY!

OPAL KLINKIER
C z y n n e  w  g o d z . 7 .0 0 - 1 7 . 0 0  

s o b . 7 . 0 0 - 1 4 . 0 0

k o m .  6 0 0 - 6 0 0 - 1 9 9

> KA LISKA A -K LASA

Bez kadry, 
bez punktów

W  zaleg ły m  m eczu  kaliskiej 
A-klasy piłkarskiej Błękitni Spar- 
ta  K otlin  n iespodziew an ie  ulegli 
w  Now ej Wsi „czerw onej la ta m i” 
rozgrywek U nii Szym anow ice 0:1.

M ecz pom iędzy U n ią  Szym a
nowice a  Błękitnymi S p a rtą  Kotlin 
m iał być rozegrany 21 październ i
ka, ale wtedy, z  p o w o d u  mgły, z o 
sta ł odwołany. Ż ałow ać tego będą  

z pewnością działacze i kibice klubu 
z Kotlina. W ówczas trenerowi gości 
A leksandrow i M a tu szew sk iem u  
udało  się zebrać większość zaw od
ników podstaw ow ego składu. Tym 
razem  na  m ecz po jechało  tylko je 
den astu  graczy Błękitnych Sparty, 
a  p o  kontuzji T om asza Now aczyka 
n a  p o czą tk u  drugiej połowy, ze 
sp ó ł z K o tlina  kończył spo tkan ie  
w  „dziesiątkę”.

Z d ec y d o w a n y m  fa w o ry te m  
by ła  d ru ż y n a  B łękitnych Sparty, 
k tó ra  osta tn io  prezentow ała niezłą 
formę, wygrywając trzy m ecze z  rzę
du. Z  kolei U n ia  w  listopadzie  trzy 
sp o tk an ia  przegra ła , zdobyw ając 
zaledw ie jednego  gola, a  tracąc  aż  
czternaście! Jednakże zespół z  K o
tlina dop iero  p o  pól godzinie gry 
zaczął „ łapać” rytm . Akcje goście 
staw ały się coraz  groźniejsze. P o d 
opieczni Aleksandra M atuszewskie
go strzelili naw et gola, ale a rb iter 
go  nie uznał, tw ierdząc że Tom asz 
N ow aczyk był na  spalonym . D żia- 
łacze z K otlina uw ażają, że zostali 
przez a rb itra  pokrzywdzeni, gdyż 
zagrywający piłkę Karol Kowalczyk 
p o d a w a ł s trzelcow i w zd łu ż  linii

b ram kow ej, a  p o m ięd zy  o b o m a  
graczam i był jeszcze ob rońca  Unii. 
W  rew anżu m inutę  później to  go 
spodarze  uzyskali prow adzenie.

P o  zm ianie stro n  ju ż  w  50. m i
nucie, p o  zderzeniu  z b ram karzem  
Unii, kontuzji dozna! T om asz N o 
w aczyk i nie byt w  stan ie  kontynu
ow ać gry. Ponieważ goście nie mieli 
rezerw ow ych, m usieli dokończyć 
spo tkan ie  w  osłab ien iu . C h o c iaż  
w  tej trudnej sytuacji dom inow ali 
n a  boisku, to  nie u d a ło  im  się zd o 
być naw et w yrów nującego  gola. 
Najbliżej tego byli po  dw óch  p o 
d o b n y ch  s trz a łac h  g łow ą Paw ia  
Janiszew skiego i P io tra  W ojtasika.

- N ie boli m nie  lak  bardzo to, 
że przegraliśmy, ale to, że przegrali
śm y dlatego, że  p o  kontuzji Tomka 
Nowaczyka nie mogliśmy dokończyć 
tego meczu  w pełnym składzie. Remis 
nam  się należał, ale nie mogę m ieć  
żadnych pretensji do chłopaków, któ
rzy w osłabieniu całą drugą połowę 
starali się ja k  mogli doprowadzić do 
wyrównania - nie kryl rozczarowania 
sytuacją kadrow ą trener Błękitnych 
Sparty  A leksander M atuszew ski.

(pw)

UNIA SZYMANOWICE

BŁ0OTNI SPARTA KOTUŃ

BaaaBSSSBH.
Błękitni Sparta: J. Kmiecik - D. Kulisz, P Wojtasik. A. Gostyński.

M. Woźniak, N. Wasiewicz, K. Kowalczyk, D. Pera, T. Nowaczyk,

A. Kowalczyk, R Janiszewski

1:0 - Patryk Marciniak (33.)
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